
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ

П Р О Т О К О Л

№ 286
(Продължение)

СИЛВА  ДЮКЕНДЖИЕВА:  Уважаеми  колеги,  имам  да  ви 

докладвам дванадесет партии за регистрация и за участие в изборите за 

народни представители и три партии за частичните избори. Имате ли 

предпочитания откъде да започнем?

Уважаеми  колеги,  предлагам  ви  проект  за  решение  № 511  за 

регистрация  на  Политическа  партия  „Български  социалдемократи”  за 

участие в изборите.

Налице са изискуемите документи, съгласно Изборния кодекс и 

наше решение.

Искам  само  да  обърна  внимание,  че  са  представени  препис-

извлечение  от  протокол  на  Националния  комитет  на  партията  – 

компетентен, съгласно чл. 16, ал. 1, т. 12 и 15 от Устава на партията; 

има приложен списък на присъстващите. Всички останали документи са 

налице. Заявеното наименование за изписване в бюлетината е Партия 

български социалдемократи, те са така и по съдебно решение.

Поради което ви предлагам проект за решение: 

„Постъпило е заявление за регистрация от политическа партия 

„ПАРТИЯ БЪЛГАРСКИ СОЦИАЛДЕМОКРАТИ”, подписано от Георги 

Чавдаров  Анастасов  в  качеството  на  председател  и  представляващ 

партията, заведено под № 20 на 24 март 2013 г. в регистъра на партиите 

и коалициите от партии за участие в изборите за народни представители 

на 12 май 2013 г.
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Към  заявлението  са  приложени:  заверен  от  съда  препис  от 

решение  от  12.12.2002  г.  по  ф.  д.  №  11  104/2002  г.  на  СГС  –  ФО, 

7 състав, за вписване на партията в регистъра на политическите партии; 

удостоверение за актуално правно състояние на партията, издадено на 

15.03.2013 г. от СГС - ФО, 7 състав, по ф.д. № 11 104/2002 г.; заверено 

от партията копие от стр. 1 и стр. 119 на „Държавен вестник”, бр. 4 от 

2003 г., в който е обнародвано решението за регистрация на партията; 

препис-извлечение от протокол на Националния комитет на партията, 

компетентен съгласно чл. 16, ал. 1, т. 12 и т. 15 от Устава на партията 

орган, за регистрация на партията в Централната избирателна комисия 

за  участие  в  изборите  за  народни  представители  на  12  май  2013  г.; 

образец от подписа на представляващия партията; образец от печата на 

партията;  удостоверение  №  48-00-145  от  21.03.2013  г.  на  Сметната 

палата за внесени от партията финансови отчети за 2010, 2011 и 2012 г.; 

удостоверение  от  14.03.2013 г.  на  Банка  „ДСК”,  за  актуална банкова 

сметка,  по  която  ще  се  обслужва  предизборната  кампания; 

удостоверение от 15.03.2013 г. на СГС - ФО по ф.д. № 11 104/2002 г., 

издадено  на  основание  чл.  19а  от  Закона  за  политическите  партии; 

заверен от СГС препис от устава на партията; банково бордеро за внесен 

безлихвен  депозит  по  чл.  79,  ал.  1  от  ИК  от  21.03.2013  г.;  списък, 

съдържащ  три  имена,  ЕГН  и  саморъчен  подпис  на  заявени  12  149 

избиратели, подкрепящи регистрацията на партията

Заявено е искане за отпечатване наименованието на партията в 

бюлетината,  като:  ПП  „ПАРТИЯ  БЪЛГАРСКИ 

СОЦИАЛДЕМОКРАТИ”.

От писмо с вх. № 114-НС от 22 март 2013 г. на ЦИК от БНБ се 

установява,  че  на  21  март  2013  г.  по  сметката  в  БНБ  e  постъпил 

внесеният от партията безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК в размер 

на 10 000 лева.
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Налице са изискванията на чл.  76,  ал.  1 и чл.  82 от Изборния 

кодекс и Решение № 2157-НС от 14 март 2013 г. на ЦИК за регистрация 

на  политическа  партия  „ПАРТИЯ  БЪЛГАРСКИ 

СОЦИАЛДЕМОКРАТИ”  за  участие  в  изборите  за  народни 

представители  на  12  май  2013  г.  в  условията  на  неприключила 

процедура по чл. 90, ал. 1 във връзка с чл. 82, ал. 2 и 3 от Изборния 

кодекс.

Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 10, чл. 78, 

чл. 82  и  чл.  83,  ал.  1,  изр.  1  от  Изборния  кодекс  Централната 

избирателна комисия 

Р Е Ш И:

Регистрира  политическа  партия  „ПАРТИЯ  БЪЛГАРСКИ 

СОЦИАЛДЕМОКРАТИ”  за  участие  в  изборите  за  народни 

представители на 12 май 2013 г.

Наименованието на партията за отпечатване в бюлетината е: ПП 

ПАРТИЯ БЪЛГАРСКИ СОЦИАЛДЕМОКРАТИ.

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в срок до 

24 часа от съобщаването му.”

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Благодаря Ви.

Колеги,  чухте  предложението  за  регистрация  на  Политическа 

партия „Партия български социалдемократи”.

СИЛВА ДЮКЕНДЖИЕВА: В регистъра е с вх. № 20 от 24 март.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА МЕДАРОВА:   Имате  ли коментари  по 

този проект? 

Ако  няма,  който  е  съгласен  с  проекта  за  решение,  моля  да 

гласува.

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15, против – няма.

Имаме решение № 2279-НС.

СИЛВА ДЮКЕНДЖИЕВА: Благодаря Ви.
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Уважаеми колеги, следващият проект за решение е № 513 – това 

е Политическа партия „Нова зора”. 

Изпълнени са изискванията на закона. Постъпило е заявление за 

регистрация  от  Политическа  партия  „Нова  зора”,  подписано  от 

представляващия  Минчо  Мънчев  Минчев  в  качеството  му  на 

председател и представляващ партията, заведено под № 21 в регистъра 

на 24 март 2013 г.

Представен  е  препис  извлечение  от  протокола  на  Централния 

политически съвет на партията, който е компетентен, съгласно чл. 47 от 

Устава  на  партията.  Има  приложен  списък  на  присъстващите.  Не  е 

имало отразяване на забележки в регистъра. 

Предлагам ви да регистрираме Политическа партия „Нова зора” 

за участие в изборите.  Те са си заявили за отпечатване в бюлетината 

„нова зора” с малки букви и ви предлагам наименованието на партията 

да бъде: „ПП Нова Зора”.

Неприключила процедура.

Предлагам проект за решение:

Постъпило  е  заявление  за  регистрация  от  политическа  партия 

„НОВА ЗОРА”, подписано от Минчо Мънчев Минчев в качеството на 

председател и представляващ партията, заведено под № 21 на 24 март 

2013 г. в регистъра на партиите и коалициите от партии за участие в 

изборите за народни представители на 12 май 2013 г.

Към  заявлението  са  приложени:  заверен  от  съда  препис  от 

решение от 22.09.1993 г. по ф. д. № 15936/1993 г. на СГС - ФО, 4 състав, 

за вписване на партията в регистъра на политическите партии; заверено 

от съда решение от 14.07.2006 г. по ф.д. № 15936/1993 г. на СГС - ФО, 

4 състав,  за  вписване  на  промени  в  наименованието  на  партията; 

удостоверение за актуално правно състояние на партията, издадено на 

20.03.2013 г. от СГС - ФО, 4 състав, по ф.д. № 15936/1998 г.; заверено от 

партията копие от стр.  1 и стр.  31 на „Държавен вестник”,  бр.  88 от 
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1993 г., в който е обнародвано решението за регистрация на партията; 

заверено от партията копие на стр. 1 и стр. 181 на „Държавен вестник”, 

бр.  67  от  2006  г.,  в  който  е  обнародвано  решението  за  промяна 

наименованието  на  партията;  препис-извлечение  от  протокол  на 

Централния  политически  съвет  на  партията,  компетентен  съгласно 

чл. 47  от  Устава  на  партията  орган,  за  регистрация  на  партията  в 

Централната  избирателна  комисия  за  участие  в  изборите  за  народни 

представители  на  12  май  2013  г.;  образец  от  подписа  на 

представляващия  партията;  образец  от  печата  на  партията; 

удостоверение  №  48-00-146  от  19.03.2013  г.  на  Сметната  палата  за 

внесени  от  партията  финансови  отчети  за  2009,  2010  и  2011  г.; 

удостоверение  от  19.03.2013  г.  на  „Уникредит  Булбанк”  за  актуална 

банкова сметка;  удостоверение от 20.03.2013 г.  на СГС -  ФО по ф.д. 

№ 15936/1993  г.,  издадено  на  основание  чл.  19а  от  Закона  за 

политическите партии; заверен от СГС препис от устава на партията; 

банково бордеро за внесен безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК от 

19.03.2013 г.; списък, съдържащ три имена, ЕГН и саморъчен подпис на 

заявени 11 000 избиратели, подкрепящи регистрацията на партията.

Заявено е искане за отпечатване наименованието на партията в 

бюлетината, като: ПП „Нова Зора”.

От писмо с вх. № 77-НС от 21 март 2013 г. на ЦИК от БНБ се 

установява,  че  на  20  март  2013  г.  по  сметката  в  БНБ  e  постъпил 

внесеният от партията безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК в размер 

на 10 000 лева.

Налице са изискванията на чл.  76,  ал.  1 и чл.  82 от Изборния 

кодекс и Решение № 2157-НС от 14 март 2013 г. на ЦИК за регистрация 

на политическа партия „НОВА ЗОРА” за участие в изборите за народни 

представители  на  12  май  2013  г.  в  условията  на  неприключила 

процедура по чл. 90, ал. 1 във връзка с чл. 82, ал. 2 и 3 от Изборния 

кодекс.
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Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 10, чл. 78, чл. 

82 и чл. 83, ал. 1, изр. 1 от Изборния кодекс Централната избирателна 

комисия 

Р Е Ш И:

Регистрира  политическа  партия  „НОВА  ЗОРА”  за  участие  в 

изборите за народни представители на 12 май 2013 г.

Наименованието  на  партията  за  отпечатване  в  бюлетината  е: 

ПП Нова Зора.

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в срок до 

24 часа от съобщаването му.”

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Колеги,  ако  нямате 

възражения по този проект за решение, да го подложа на гласуване.

Който е съгласен с проекта за решение относно регистрация на 

Политическа партия „Нова Зора”, моля да гласува.

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15, против – няма.

Имаме решение № 2280-НС

СИЛВА ДЮКЕНДЖИЕВА: Благодаря ви, колеги.

Следващият  проект за  решение,  който  ви предлагам,  е  проект 

№ 514 от днешна дата. Това е Политически клуб „Екогласност”.

Постъпило е  заявление  за  регистрация  от  Политическа  партия 

„Политически  клуб  „Екогласност”,  подписано  от  представляващия 

партията Емил Ценов Георгиев.  Заведено е под № 22 в регистъра на 

24 март 2013 г. Подадени са изискуемите по Изборния кодекс и по наше 

решение  документи.  Представен  е  протокол  от  заседание  на 

Националния политически съвет от 13 март 2013 г. с решение за участие 

в изборите за народни представители, съответно и другите необходими 

документи.
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Заявеното  от  партията  желание  за  изписване  в  бюлетината  е 

„Политически клуб „Екогласност” и аз предлагам да бъде изписано с 

ПП Политически клуб „Екогласност”, както те са го заявили.

При условията на неприключила процедура, предлагам проект за 

решение:

„Постъпило е заявление за регистрация от политическа партия 

„ПОЛИТИЧЕСКИ КЛУБ „ЕКОГЛАСНОСТ”, подписано от Емил Ценов 

Георгиев  в  качеството  на  председател  и  представляващ  партията, 

заведено  под  №  22  на  24  март  2013  г.  в  регистъра  на  партиите  и 

коалициите от партии за участие в изборите за народни представители 

на 12 май 2013 г.

Към  заявлението  са  приложени:  заверен  от  съда  препис  от 

решение  от  23.04.1990  г.  по  ф.д.  №  2471/1990  г.  на  СГС  -  ФО,  за 

вписване  на  партията  в  регистъра  на  политическите  партии; 

удостоверение за актуално правно състояние на партията, издадено на 

19.03.2013 г. от СГС - ФО, 4 състав, по ф.д. № 2471/1990 г.; заверено от 

партията копие от стр.  1 и стр.  31 на „Държавен вестник”,  бр.  34 от 

27.04.1990  г.,  в  който  е  обнародвано  решението  за  регистрация  на 

партията; протокол от заседание на Националния политически съвет от 

13.03.2013 г. с решение за участие в изборите за народни представители 

на 12 май 2013 г.;  образец от подписа на представляващия партията; 

образец  от  печата  на  партията;  удостоверение  №  48-00-219  от 

19.03.2013  г.  на  Сметната  палата  за  внесени  от  партията  финансови 

отчети за 2010,  2011 и 2012 г.;  банков документ от „ОББ” за внесен 

безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК от 20.03.2013 г.;  заверен от 

СГС препис от устава на партията; удостоверение от 19.03.2013 г. на 

СГС - ФО по ф.д.  № 2471/1990 г.,  издадено на основание чл.  19а от 

Закона  за  политическите  партии;  удостоверение  от  18.03.2013  г.  на 

„Обединена българска банка” за актуална банкова сметка, по която ще 

се  обслужва  предизборната  кампания;  списък,  съдържащ  три  имена, 
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ЕГН и саморъчен подпис на заявени 10 390 избиратели,  подкрепящи 

регистрацията на партията.

Заявено е искане за отпечатване наименованието на партията в 

бюлетината, като: ПП Политически клуб „Екогласност”.

От писмо с вх.  № 114-НС от 22.03.2013 г.  на ЦИК от БНБ се 

установява,  че  на  21  март  2013  г.  по  сметката  в  БНБ  e  постъпил 

внесеният от партията безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК в размер 

на 10 000 лева.

Налице са изискванията на чл.  76,  ал.  1 и чл.  82 от Изборния 

кодекс и Решение № 2157-НС от 14 март 2013 г. на ЦИК за регистрация 

на политическа партия „ПОЛИТИЧЕСКИ КЛУБ „ЕКОГЛАСНОСТ” за 

участие  в  изборите  за  народни  представители  на  12  май  2013  г.  в 

условията на неприключила процедура по чл. 90, ал. 1 във връзка с чл. 

82, ал. 2 и 3 от Изборния кодекс.

Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 10, чл. 78, 

чл. 82  и  чл.  83,  ал.  1,  изр.  1  от  Изборния  кодекс  Централната 

избирателна комисия 

Р Е Ш И:

Регистрира  политическа  партия  „ПОЛИТИЧЕСКИ  КЛУБ 

„ЕКОГЛАСНОСТ” за участие в изборите за народни представители на 

12 май 2013 г.

Наименованието на партията за отпечатване в бюлетината е: ПП 

Политически клуб „Екогласност”.

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в срок до 

24 часа от съобщаването му.”

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Колеги,  чухте  доклада. 

Въпроси, забележки?

Ако няма,  подлагам на гласуване проекта  за  решение относно 

регистрация на Политическа партия „Политически клуб „Екогласност”.
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Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15, против – няма.

Имаме решение № 2281-НС.

СИЛВА ДЮКЕНДЖИЕВА: Благодаря.

Уважаеми колеги, предлагам ви да гласуваме следващия проект, 

който  е  с  №  515.  Това  е  Политическа  партия  „ВМРО  –  Българско 

национално движение”.

Постъпило е  заявление  за  регистрация  от  Политическа  партия 

„ВМРО  –  Българско  национално  движение”,  подписано  от 

представляващия  партията  Александър  Дончев  Каракачанов  в 

качеството му на председател  и представляващ  партията. Заведено е 

под № 23 от 24 март 2013 г. в Регистъра на партиите.

Към  заявлението  са  приложени  необходимите  документи. 

Приложен  е  и  препис-извлечение  от  протокол  от  заседание  на 

Организационния  съвет  на  партията,  който  е  компетентен,  съгласно 

чл. 16, ал. 10 от Устава на партията. Взето е решение за регистрация на 

партията в Централната избирателна комисия и за участие в изборите за 

народни представители на 12 май 2013 г. 

Заявено е искане за отпечатване наименованието в бюлетината 

като ПП ВМРО – БЪЛГАРСКО НАЦИОНАЛНО ДВИЖЕНИЕ.

Предлагам  при  условията  на  неприключила  процедура  ви 

предлагам да приемем следното решение:

„Постъпило е заявление за регистрация от политическа партия 

„ВМРО -  БЪЛГАРСКО НАЦИОНАЛНО ДВИЖЕНИЕ”,  подписано от 

Александър  Дончев  Каракачанов  в  качеството  на  председател  и 

представляващ  партията,  заведено  под  №  23  на  24  март  2013  г.  в 

регистъра на партиите и коалициите от партии за участие в изборите за 

народни представители на 12 май 2013 г.

Към  заявлението  са  приложени:  заверен  от  съда  препис  от 

решение от 12.05.2000 г. по ф. д. № 8176/1999 г. на СГС - ФО, 8 състав,  
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за  вписване  на  партията  в  регистъра  на  политическите  партии; 

удостоверение за актуално правно състояние на партията, издадено на 

14.03.2013 г. от СГС - ФО, 8 състав, по ф.д. № 8176/1999 г.; заверено от 

партията копие от стр.  1 и стр.  98 на „Държавен вестник”,  бр.  44 от 

2000 г., в който е обнародвано решението за регистрация на партията; 

препис-извлечение от протокол от заседание на Организационния съвет 

на партията, компетентен съгласно чл. 16, ал. 10, от Устава на партията 

орган, за регистрация на партията в Централната избирателна комисия 

за  участие  в  изборите  за  народни  представители  на  12  май  2013  г.; 

образец от подписа на представляващия партията; образец от печата на 

партията;  удостоверение  №  48-00-141  от  19.03.2013  г.  на  Сметната 

палата за внесени от партията финансови отчети за 2009, 2010 и 2011 г.; 

удостоверение  от  14.03.2013  г.  на  Първа  инвестиционна  банка  за 

актуална банкова сметка, удостоверение от 14.03.2013 г. на СГС - ФО 

по ф.д.  № 8176/1999 г.,  издадено  на  основание  чл.  19а  от  Закона  за 

политическите партии; заверен от СГС препис от устава на партията; 

банково бордеро за внесен безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК от 

19.03.2013 г.; списък, съдържащ три имена, ЕГН и саморъчен подпис на 

заявени  22  820  избиратели,  подкрепящи  регистрацията  на  партията.

Заявено  е  искане  за  отпечатване  наименованието  на  партията  в 

бюлетината,  като:  ПП  „ВМРО  -  БЪЛГАРСКО  НАЦИОНАЛНО 

ДВИЖЕНИЕ”.

От писмо с вх. № 77-НС от 21 март 2013 г. на ЦИК от БНБ се 

установява,  че  на  20  март  2013  г.  по  сметката  в  БНБ  e  постъпил 

внесеният от партията безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК в размер 

на 10 000 лева.

Налице са изискванията на чл.  76,  ал.  1 и чл.  82 от Изборния 

кодекс и Решение № 2157-НС от 14 март 2013 г. на ЦИК за регистрация 

на  политическа  партия  „ВМРО  -  БЪЛГАРСКО  НАЦИОНАЛНО 

ДВИЖЕНИЕ”  за  участие  в  изборите  за  народни  представители  на 
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12 май 2013 г. в условията на неприключила процедура по чл. 90, ал. 1 

във връзка с чл. 82, ал. 2 и 3 от Изборния кодекс.

Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 10, чл. 78, чл. 

82 и чл. 83, ал. 1, изр. 1 от Изборния кодекс Централната избирателна 

комисия 

Р Е Ш И:

Регистрира  политическа  партия  „ВМРО  –  БЪЛГАРСКО 

НАЦИОНАЛНО  ДВИЖЕНИЕ”  за  участие  в  изборите  за  народни 

представители на 12 май 2013 г.

Наименованието  на  партията  за  отпечатване  в  бюлетината  е: 

ПП ВМРО - БЪЛГАРСКО НАЦИОНАЛНО ДВИЖЕНИЕ.

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в срок до 

24 часа от съобщаването му.”

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Благодаря Ви.

Колеги, по този проект за решение имате ли коментари? 

Ако няма, подлагам го на гласуване.

Който е съгласен с проекта за решение относно регистрация на 

Политическа партия „ВМРО – Българско национално движение”, моля 

да гласува.

Гласували 16 членове на ЦИК: за – 16, против – няма.

Имаме решение № 2282-НС.

СИЛВА ДЮКЕНДЖИЕВА:  Благодаря Ви.

Колеги,  следващият проект за  решение, който ви предлагам,  е 

проект с № 512 – това е Българска социалдемокрация.

Постъпило  е  заявление  за  регистрация  на  партия  „Българска 

социалдемокрация”.  Заявлението  е  подписано  от  представляващия 

партията Александър Трифонов Томов. Документите обаче са подадени 

от  пълномощника  на  партията  с  пълномощно  –  господин  Любомир 

Петров Касабов. Приложени са необходимите изискуеми документи, в 
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това число и препис-извлечение от решение на Националния партиен 

съвет  на  партията,  съгласно  чл.  26  и  27  от  Устава  на  партията  като 

орган, компетентен да вземе решение за участие на партията в изборите. 

На това заседание е прието и решение за участие на партията в изборите 

за народни представители на 12 май.

Заявено за отпечатване в бюлетината наименование на партията 

е ПП Българска Социалдемокрация.

При  условията  на  неприключила  процедура  ви  предлагам  да 

приемем решение:

„Постъпило е заявление за регистрация от политическа партия 

„БЪЛГАРСКА  СОЦИАЛДЕМОКРАЦИЯ”,  подписано  от  Александър 

Трифонов  Томов  в  качеството  на  председател  и  представляващ 

партията, заведено под № 18 на 23 март 2013 г. в регистъра на партиите 

и коалициите от партии за участие в изборите за народни представители 

на 12 май 2013 г.

Към  заявлението  са  приложени:  заверен  от  съда  препис  от 

решение от 07.07.1998 г. по ф. д. № 5930/1998 г. на СГС - ФО, 1 състав,  

за вписване на партията в регистъра на политическите партии; заверено 

от партията копие на решение от 21.08.2003 г. по ф.д. № 5930/1998 г. на 

СГС  -  ФО,  1  състав,  за  вписване  на  промени  в  наименованието  на 

партията;  удостоверение  за  актуално  правно  състояние  на  партията, 

издадено на 20.03.2013 г. от СГС - ФО, 1 състав, по ф.д. № 5930/1998 г.; 

заверено от партията копие от стр. 1 и стр. 59 на „Държавен вестник”, 

бр. 82 от 1998 г., в който е обнародвано решението за регистрация на 

партията; препис-извлечение от решение на Националния партиен съвет 

на партията, компетентен съгласно чл. 26 и чл. 27 от Устава на партията 

орган, за регистрация на партията в Централната избирателна комисия 

за  участие  в  изборите  за  народни  представители  на  12  май  2013  г.; 

образец от подписа на представляващия партията; образец от печата на 

партията;  удостоверение  №  48-00-160  от  19.03.2013  г.  на  Сметната 
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палата за внесени от партията финансови отчети за 2009, 2010 и 2011 г.; 

удостоверение от 22.03.2013 г. на „Сибанк” за актуална банкова сметка 

и декларация от Александър Томов, че по посочената банкова сметка ще 

се обслужва предизборната кампания; удостоверение от 20.03.2013 г. на 

СГС - ФО по ф.д.  № 5930/1998 г.,  издадено на основание чл.  19а от 

Закона за политическите партии; заверен от СГС препис от устава на 

партията; банково бордеро за внесен безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 

от ИК от 21.03.2013 г.; пълномощно от Александър Томов в полза на 

Любомир  Петров  Касабов;  списък,  съдържащ  три  имена,  ЕГН  и 

саморъчен  подпис  на  заявени  16  203  избиратели,  подкрепящи 

регистрацията на партията.

Заявено е искане за отпечатване наименованието на партията в 

бюлетината, като: ПП Българска Социалдемокрация.

От писмо с вх. № 175-НС от 26 март 2013 г. на ЦИК от БНБ се 

установява,  че  на  26  март  2013  г.  по  сметката  в  БНБ  e  постъпил 

внесеният от партията безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК в размер 

на 10 000 лева.

Налице са изискванията на чл.  76,  ал.  1 и чл.  82 от Изборния 

кодекс и Решение № 2157-НС от 14 март 2013 г. на ЦИК за регистрация 

на  политическа  партия  „БЪЛГАРСКА  СОЦИАЛДЕМОКРАЦИЯ”  за 

участие  в  изборите  за  народни  представители  на  12  май  2013  г.  в 

условията на неприключила процедура по чл. 90, ал. 1 във връзка с чл. 

82, ал. 2 и 3 от Изборния кодекс.

Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 10, чл. 78, чл. 

82 и чл. 83, ал. 1, изр. 1 от Изборния кодекс Централната избирателна 

комисия 

Р Е Ш И:

Регистрира  политическа  партия  „БЪЛГАРСКА 

СОЦИАЛДЕМОКРАЦИЯ”  за  участие  в  изборите  за  народни 

представители на 12 май 2013 г.
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Наименованието  на  партията  за  отпечатване  в  бюлетината  е: 

ПП Българска Социалдемокрация.

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в срок до 

24 часа от съобщаването му.”

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Благодаря Ви.

Колеги, чухте доклада. Има ли коментари?

Ако няма, подлагам на гласуване проекта за решение.

Който е  съгласен  с  решението за  регистрация  на  Политическа 

партия „Българска социалдемокрация” в изборите на 12 май, моля да 

гласува.

Гласували 17 членове на ЦИК: за – 17, против – няма.

Имаме решение № 2283-НС.

СИЛВА ДЮКЕНДЖИЕВА: Благодаря Ви.

Уважаеми колеги, следващият проект за решение за регистрация 

на политическа партия е № 510.

Постъпило е  заявление  за  регистрация  на  Политическа  партия 

„Движение  за  социален  хуманизъм”,  подписано  от  представляващия 

партията Александър Владимиров Радославов. Заведено е под № 19 на 

23 март 2013 г. в регистъра на партията. Приложени са необходимите 

документи,  в  това  число  и  препис-извлечение  от  протокол  на 

Националния  изпълнителен  съвет  на  партията,  който  е  компетентен, 

съгласно чл.  30,  ал.  3,  т.  2  от Устава  на партията,  като орган,  който 

взима решения за регистрация на партията в Централната избирателна 

комисия. Заявено е искане за отпечатване в бюлетината като Движение 

за социален хуманизъм.

Предлагам  ви  при  условията  на  неприключила  процедура  да 

приемем следното решение:

„Постъпило е заявление за регистрация от политическа партия 

„ДВИЖЕНИЕ  ЗА  СОЦИАЛЕН  ХУМАНИЗЪМ”,  подписано  от 
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Александър  Владимиров  Радославов  в  качеството  на  председател  на 

Националния съвет и представляващ партията,  заведено под № 19 на 

23 март  2013  г.  в  регистъра  на  партиите  и  коалициите  от  партии  за 

участие в изборите за народни представители на 12 май 2013 г.

Към  заявлението  са  приложени:  заверен  от  съда  препис  от 

решение от 11.06.2003 г. по ф. д. № 5006/2003 г. на СГС - ФО, 7 състав,  

за  вписване  на  партията  в  регистъра  на  политическите  партии; 

удостоверение за актуално правно състояние на партията, издадено на 

15.03.2013 г. от СГС - ФО, 7 състав, по ф.д. № 5006/2003 г.; заверено от 

партията копие от стр.  1 и стр.  55 на „Държавен вестник”,  бр.  65 от 

2003 г., в който е обнародвано решението за регистрация на партията; 

препис-извлечение от протокол на Националния изпълнителен съвет на 

партията, компетентен съгласно чл. 30, ал. 3, т. 2 от Устава на партията 

орган, за регистрация на партията в Централната избирателна комисия 

за  участие  в  изборите  за  народни  представители  на  12  май  2013  г.; 

образец от подписа на представляващия партията; образец от печата на 

партията;  удостоверение  №  48-00-178  от  19.03.2013  г.  на  Сметната 

палата за внесени от партията финансови отчети за 2009, 2010 и 2011 г.; 

удостоверение от 22.03.2013 г. на „Сибанк”, за актуална банкова сметка, 

по която  ще се  обслужва предизборната  кампания;  удостоверение  от 

15.03.2013  г.  на  СГС  -  ФО  по  ф.д.  №  5006/2003  г.,  издадено  на 

основание чл. 19а от Закона за политическите партии; заверен от СГС 

препис  от  устава  на  партията;  банково  бордеро  за  внесен  безлихвен 

депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК от 21.03.2013 г.; списък, съдържащ три 

имена,  ЕГН  и  саморъчен  подпис  на  заявени  11  213  избиратели, 

подкрепящи регистрацията на партията.

Заявено е искане за отпечатване наименованието на партията в 

бюлетината, като: ПП „Движение за социален хуманизъм”.

От писмо с вх.  № 114-НС от 23.03.2013 г.  на ЦИК от БНБ се 

установява,  че  на  22  март  2013  г.  по  сметката  в  БНБ  e  постъпил 
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внесеният от партията безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК в размер 

на 10 000 лева.

Налице са изискванията на чл.  76,  ал.  1 и чл.  82 от Изборния 

кодекс и Решение № 2157-НС от 14 март 2013 г. на ЦИК за регистрация 

на политическа партия „ДВИЖЕНИЕ ЗА СОЦИАЛЕН ХУМАНИЗЪМ” 

за участие в изборите за  народни представители на 12 май 2013 г.  в 

условията  на  неприключила  процедура  по чл.  90,  ал.  1  във  връзка  с 

чл. 82, ал. 2 и 3 от Изборния кодекс.

Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 10, чл. 78, 

чл. 82  и  чл.  83,  ал.  1,  изр.  1  от  Изборния  кодекс  Централната 

избирателна комисия 

Р Е Ш И:

Регистрира политическа партия „ДВИЖЕНИЕ ЗА СОЦИАЛЕН 

ХУМАНИЗЪМ” за участие в изборите за народни представители на 12 

май 2013 г.

Наименованието  на  партията  за  отпечатване  в  бюлетината  е: 

ПП Движение за социален хуманизъм.

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в срок до 

24 часа от съобщаването му.”

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Колеги, чухте доклада. 

Ако имате коментари, заповядайте. Ако няма и сте се запознали 

с проекта, го подлагам на гласуване.

Който  е  съгласен  с  проекта  за  решение  за  регистрация  на 

Политическа партия „Движение за социален хуманизъм” в изборите на 

12 май, моля да гласува.

Гласували 17 членове на ЦИК: за – 17, против – няма.

Имаме решение № 2284-НС.

СИЛВА ДЮКЕНДЖИЕВА: Благодаря ви, колеги.
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Следващият  проект  за  регистрация  на  партия,  който  ви 

предлагам, е проект № 516 – това е Демократи за силна България.

Постъпило е  заявление  за  регистрация  на  Политическа  партия 

„Демократи  за  силна  България”,  подписано  от  представляващия 

партията Иван Йорданов Костов. Заведено е под № 24 на 24 март 2013 г. 

в  регистъра  на  партиите.  Налице  са  изискуемите  документи,  в  това 

число е представен и препис-извлечение от протокол от заседание на 

Националното ръководство на партията, компетентен, съгласно  чл. 18 

от  Устава  на  партията  орган.  Взето  е  решение  за  регистрация  на 

партията в Централната избирателна комисия за участие в изборите.

Заявеното  за  изписване  наименование  в  бюлетината  е  ПП 

Демократи за силна България.

Предлагам  ви  при  условията  на  неприключила  процедура  да 

приемем решение:

„Постъпило е заявление за регистрация от политическа партия 

„ДЕМОКРАТИ ЗА СИЛНА БЪЛГАРИЯ”, подписано от Иван Йорданов 

Костов в качеството на председател и представляващ партията, заведено 

под № 24 на 24 март 2013 г. в регистъра на партиите и коалициите от 

партии  за  участие  в  изборите  за  народни  представители  на  12  май 

2013 г.

Към  заявлението  са  приложени:  заверен  от  съда  препис  от 

решение от 17.06.2004 г. по ф. д. № 6019/2004 г. на СГС - ФО, 3 състав,  

за  вписване  на  партията  в  регистъра  на  политическите  партии; 

удостоверение за актуално правно състояние на партията, издадено на 

14.03.2013 г. от СГС - ФО, 3 състав, по ф.д. № 6019/2004 г.; заверено от 

партията копие от стр. 1 и стр. 109 на „Държавен вестник”, бр. 58 от 

2004 г., в който е обнародвано решението за регистрация на партията; 

препис-извлечение  от  протокол  от  заседание  на  Националното 

ръководство  на  партията,  компетентен  съгласно  чл.  18  от  Устава  на 

партията орган, за регистрация на партията в Централната избирателна 
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комисия  за  участие  в  изборите  за  народни представители  на  12  май 

2013 г.;  образец от подписа на представляващия партията;  образец от 

печата  на  партията;  удостоверение  №  48-00-128  от  13.03.2013  г.  на 

Сметната палата за внесени от партията финансови отчети за 2009, 2010 

и 2011 г.; удостоверение от 20.03.2013 г. на Банка „ДСК” за актуална 

банкова  сметка,  удостоверение  от  14.03.2013  г.  на  СГС  -  ФО  по 

ф.д. № 6019/2004  г.,  издадено  на  основание  чл.  19а  от  Закона  за 

политическите партии; заверен от СГС препис от устава на партията; 

банково бордеро за внесен безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК; 

пълномощно  от  Иван  Костов  в  полза  на  Веселин  Методиев  Петров, 

списък,  съдържащ  три  имена,  ЕГН  и  саморъчен  подпис  на  заявени 

17 527 избиратели, подкрепящи регистрацията на партията.

Заявено е искане за отпечатване наименованието на партията в 

бюлетината, като: ПП „ДЕМОКРАТИ ЗА СИЛНА БЪЛГАРИЯ”.

От писмо с вх. № 67-НС от 20 март 2013 г. на ЦИК от БНБ се 

установява,  че  на  19  март  2013  г.  по  сметката  в  БНБ  e  постъпил 

внесеният от партията безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК в размер 

на 10 000 лева.

Налице са изискванията на чл.  76,  ал.  1 и чл.  82 от Изборния 

кодекс и Решение № 2157-НС от 14 март 2013 г. на ЦИК за регистрация 

на  политическа  партия  „ДЕМОКРАТИ  ЗА  СИЛНА  БЪЛГАРИЯ”  за 

участие  в  изборите  за  народни  представители  на  12  май  2013  г.  в 

условията на неприключила процедура по чл. 90, ал. 1 във връзка с чл. 

82, ал. 2 и 3 от Изборния кодекс.

Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 10, чл. 78, 

чл. 82  и  чл.  83,  ал.  1,  изр.  1  от  Изборния  кодекс  Централната 

избирателна комисия 

Р Е Ш И:
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Регистрира  политическа  партия  „ДЕМОКРАТИ  ЗА  СИЛНА 

БЪЛГАРИЯ” за участие в изборите за народни представители на 12 май 

2013 г.

Наименованието  на  партията  за  отпечатване  в  бюлетината  е: 

ПП ДЕМОКРАТИ ЗА СИЛНА БЪЛГАРИЯ.

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в срок до 

24 часа от съобщаването му.” 

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Благодаря Ви.

Колеги,  ако  нямате  възражение  по  доклада,  подлагам  на 

гласуване проекта за решение.

Който  е  съгласен  с  регистрацията  на  Политическа  партия 

„Демократи за силна България” в изборите на 12 май, моля да гласува.

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15, против – няма.

Имаме решение № 2285-НС.

СИЛВА ДЮКЕНДЖИЕВА: Благодаря Ви.

Колеги,  следващият проект за  решение, който ви предлагам,  е 

проект № 517.

Постъпило  е  заявление  от  Политическа  партия  „Движение 

Гергьовден”, подписано от представляващия партията Любен Любенов 

Дилов, който е председател на партията, и Ася Величкова Методиева – 

заместник-председател  на  партията.  По  удостоверение  за  актуално 

състояние тази партия се представлява от всеки един от двамата заедно 

и поотделно. Те са решили да подпишат заявлението заедно, затова ви 

докладвам,  че  заявлението  е  подписано  от  двамата  представляващи 

партията.

Заведено е под № 25 на 24 март 2013 г. в регистъра на партиите. 

Приложени са всички необходими документи, в това число и протокол 

от  заседание  на  Изпълнителния  съвет  на  партията,  компетентен, 
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съгласно чл. 17 от Устава на партията, като орган за регистрацията на 

партията в Централната избирателна комисия за участие в изборите.

Към  документите  има  приложено  и  пълномощно  от  Любен 

Любенов Дилов и Ася Величкова Михайлова в полза на Валери Кръстев 

Николов и Надя Асенова Ангелова.

При  условията  на  неприключила  процедура  ви  предлагам  да 

приемем решение:

„Постъпило е заявление за регистрация от политическа партия 

„ДВИЖЕНИЕ „ГЕРГЬОВДЕН”, подписано от Любен Любенов Дилов, 

председател  и  Ася  Величкова  Михайлова,  заместник-председател  в 

качеството  им  на  представляващи  партията,  заведено  под  №  25  на 

24 март  2013  г.  в  регистъра  на  партиите  и  коалициите  от  партии  за 

участие в изборите за народни представители на 12 май 2013 г.

Към  заявлението  са  приложени:  заверен  от  съда  препис  от 

решение от 11.02.1997 г. по ф. д. № 15549/1996 г. на СГС - ФО, 6 състав, 

за  вписване  на  партията  в  регистъра  на  политическите  партии; 

удостоверение за актуално правно състояние на партията, издадено на 

15.03.2013 г. от СГС - ФО, 6 състав, по ф.д. № 15549/1996 г.; заверено от 

партията копие от стр. 1 и стр. 17 на „Държавен вестник”, бр. 19 от 1997 

г.,  в  който  е  обнародвано  решението  за  регистрация  на  партията; 

протокол  от  заседание  на  Изпълнителния  съвет  на  партията, 

компетентен  съгласно  чл.  17  от  Устава  на  партията  орган,  за 

регистрация на партията в Централната избирателна комисия за участие 

в  изборите  за  народни  представители  на  12  май  2013  г.;  образец  от 

подписа на представляващия партията; образец от печата на партията; 

удостоверение  №  48-00-164  от  19.03.2013  г.  на  Сметната  палата  за 

внесени  от  партията  финансови  отчети  за  2009,  2010  и  2011  г.; 

удостоверение от 15.03.2013 г. на „Райфайзен банк” за актуална банкова 

сметка,  удостоверение  от  15.03.2013  г.  на  СГС  -  ФО  по 

ф.д. № 15549/1996  г.,  издадено  на  основание  чл.  19а  от  Закона  за 
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политическите партии; заверен от СГС препис от устава на партията; 

банково бордеро за внесен безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК от 

22.03.2013 г.; пълномощно от Любен Любенов Дилов и Ася Величкова 

Михайлова  в  полза  на  Валери  Кръстев  Николов  и  Надя  Асенова 

Ангелова;  списък, съдържащ три имена, ЕГН и саморъчен подпис на 

заявени 11 011 избиратели, подкрепящи регистрацията на партията.

Заявено е искане за отпечатване наименованието на партията в 

бюлетината, като: ПП „Движение „Гергьовден”.

От писмо с вх. № 145-НС от 25 март 2013 г. на ЦИК от БНБ се 

установява,  че  на  22  март  2013  г.  по  сметката  в  БНБ  e  постъпил 

внесеният от партията безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК в размер 

на 10 000 лева.

Налице са изискванията на чл.  76,  ал.  1 и чл.  82 от Изборния 

кодекс и Решение № 2157-НС от 14 март 2013 г. на ЦИК за регистрация 

на  политическа  партия  „ДВЖЕНИЕ  „ГЕРГЬОВДЕН”  за  участие  в 

изборите за народни представители на 12 май 2013 г. в условията на 

неприключила процедура по чл. 90, ал. 1 във връзка с чл. 82, ал. 2 и 3 от 

Изборния кодекс.

Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 10, чл. 78, чл. 

82 и чл. 83, ал. 1, изр. 1 от Изборния кодекс Централната избирателна 

комисия 

Р Е Ш И:

РЕГИСТРИРА  политическа  партия  „ДВИЖЕНИЕ 

„ГЕРГЬОВДЕН”  за  участие  в  изборите  за  народни  представители  на 

12 май 2013 г.

Наименованието на партията за отпечатване в бюлетината е: ПП 

Движение Гергьовден.

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в срок до 

24 часа от съобщаването му.”
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ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Колеги,  чухте  доклада. 

Ако  нямате  коментари,  го  подлагам  на  гласуване  като  проект  за 

решение.

Който  е  съгласен  с  регистрацията  на  Политическа  партия 

„Движение „Гергьовден” в изборите на 12 май, моля да гласува.

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15, против – няма.

Имаме решение № 2286-НС.

СИЛВА ДЮКЕНДЖИЕВА: Благодаря ви, колеги.

Следващият проект за решение, който ви предлагам, е проект с 

№ 519 и е Политическа партия „Обединени земеделци”.

Постъпило е заявление за  регистрация на Политическа партия 

„Обединени  земеделци”  подписана  от  Петя  Ставрева  Ставрева  в 

качеството на председател и представляващ  партията. Заведено е под 

№ 26 на 24 март 2013 г. в Регистъра на партиите. Към заявлението са 

приложени  необходимите  документи.  Освен  решението  за 

първоначална регистрация, има приложено по преписката и решение на 

Софийски градски съд, относно вписване на промени по партидата на 

тази  партия,  препис-извлечение  от  заседание  на  Постоянното 

присъствие на партия „Обединени земеделци”, което е проведено на 18 

март  и  на  което  е  взето  решение  за  регистрация  на  партията  в 

Централната избирателна комисия.

При  условията  на  неприключила  процедура  ви  предлагам  да 

приемем решение:

„Постъпило е заявление за регистрация от политическа партия 

„ОБЕДИНЕНИ ЗЕМЕДЕЛЦИ”, подписано от Петя Ставрева Ставрева в 

качеството  на  председател  и  представляващ  партията,  заведено  под 

№ 26 на 24 март 2013 г. в регистъра на партиите и коалициите от партии 

за участие в изборите за народни представители на 12 май 2013 г.

Към  заявлението  са  приложени:  заверен  от  съда  препис  от 

решение от 13.07.2007 г. по ф. д. № 10398/2007 г. на СГС - ФО, 2 състав, 
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за вписване на партията в регистъра на политическите партии; заверено 

от съда решение от 18.12.2009 г. по ф.д. № 10398/2007 г. на СГС - ТО, 5-

2 състав, за вписване на промени в специалния регистър за политически 

партии  при  СГС  на  ПП  „Обединени  земеделци”;  заверено  от  съда 

решение  от  01.07.2011  г.  на  СГС  -  ТО,  VІ-2  състав  за  вписване  на 

промени по партидата на ПП „Обединени земеделци”; заверено от съда 

решение  от  31.01.2013  г.  на  СГС  -  ТО,  VІ-2  състав,  за  вписване  на 

промени по партидата на ПП „Обединени земеделци”; удостоверение за 

актуално правно състояние на  партията,  издадено на  14.03.2013 г.  от 

СГС - ФО, 2 състав, по ф.д. № 10398/2007 г.; заверено от партията копие 

от стр. 1 и стр. 156 на „Държавен вестник”, бр. 100 от 2007 г., в който е 

обнародвано  решението  за  регистрация  на  партията;  заверено  от 

партията копие на стр. 1 и стр. 124 на „Държавен вестник”, бр. 58 от 

2011 г. за вписани промени в партията; заверено от партията копие на 

стр. 1 и стр. 106 на „Държавен вестник”, бр. 21 от 2013 г. за вписани 

промени  в  партията;  извлечение  от  протокол  от  заседание  на 

Постоянното присъствие на ПП „Обединени земеделци”, проведено на 

18.03.2013  г.  за  регистрация  на  партията  в  Централната  избирателна 

комисия  за  участие  в  изборите  за  народни представители  на  12  май 

2013 г.;  образец от подписа на представляващия партията;  образец от 

печата  на  партията;  удостоверение  №  48-00-138  от  19.03.2013  г.  на 

Сметната палата за внесени от партията финансови отчети за 2009, 2010 

и  2011  г.;  заверен  от  СГС  устав  на  партията;  удостоверение  от 

14.03.2013  г.  на  СГС  -  ФО  по  ф.д.  №  10398/2007  г.,  издадено  на 

основание чл. 19а от Закона за политическите партии; удостоверение от 

25.03.2013 г. на „Банка ДСК” ЕАД - Регионален център София-Запад, 

Финансов  център  3,  за  актуална  банкова  сметка;  банково  бордеро  за 

внесен безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК от 19.03.2013 г.; списък, 

съдържащ  три  имена,  ЕГН  и  саморъчен  подпис  на  заявени  20  338 

избиратели, подкрепящи регистрацията на партията.
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Заявено е искане за отпечатване наименованието на партията в 

бюлетината, като: ПП „ОБЕДИНЕНИ ЗЕМЕДЕЛЦИ”.

От писмо с вх. № 145-НС от 25 март 2013 г. на ЦИК от БНБ се 

установява,  че  на  22  март  2013  г.  по  сметката  в  БНБ  e  постъпил 

внесеният от партията безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК в размер 

на 10 000 лева.

Налице са изискванията на чл.  76,  ал.  1 и чл.  82 от Изборния 

кодекс и Решение № 2157-НС от 14 март 2013 г. на ЦИК за регистрация 

на  политическа  партия  „ОБЕДИНЕНИ  ЗЕМЕДЕЛЦИ”  за  участие  в 

изборите за народни представители на 12 май 2013 г. в условията на 

неприключила процедура по чл. 90, ал. 1 във връзка с чл. 82, ал. 2 и 3 от 

Изборния кодекс.

Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 10, чл. 78, 

чл. 82  и  чл.  83,  ал.  1,  изр.  1  от  Изборния  кодекс  Централната 

избирателна комисия 

Р Е Ш И:

Регистрира  политическа  партия  „ОБЕДИНЕНИ  ЗЕМЕДЕЛЦИ” 

за участие в изборите за народни представители на 12 май 2013 г.

Наименованието на партията за отпечатване в бюлетината е: ПП 

ОБЕДИНЕНИ ЗЕМЕДЕЛЦИ.

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в срок до 

24 часа от съобщаването му.”

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Благодаря Ви.

Колеги, чухте доклада. Има ли коментари по него?

Ако няма го подлагам на гласуване.

Който е съгласен с проекта за решение относно регистрация на 

Политическа партия „Обединени земеделци” в изборите на 12 май, моля 

да гласува.

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15, против – няма.
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Имаме решение № 2287-НС.

СИЛВА ДЮКЕНДЖИЕВА: Благодаря ви, колеги.

Следващият проект за решение, който ви предлагам, е с № 520.

Постъпило е  заявление  за  регистрация  на  Политическа  партия 

„Българска  социалдемократическа  партия”,  подписано  от  Йордан 

Ангелов  Нихризов  в  качеството  на  председател  и  представляващ 

партията.  Заведено  е  под  №  27  на  24  март  2013  г.  в  регистъра  на 

партиите  и  коалициите  от  партии  за  участие  в  изборите.  Към 

заявлението  са  приложени  изискуемите  документи,  в  това  число  и 

решение на Националния комитет на партията, компетентен, съгласно 

чл. 42 от Устава на партията като орган за регистрация на партията в 

ЦИК. 

Заявено е искане за отпечатване на наименованието на партията 

в бюлетината като ПП Българска социалдемократическа партия.

При  условията  на  неприключила  процедура  ви  предлагам  да 

приемем решение:

„Постъпило е заявление за регистрация от политическа партия 

„БЪЛГАРСКА  СОЦИАЛДЕМОКРАТИЧЕСКА  ПАРТИЯ”,  подписано 

от  Йордан  Ангелов  Нихризов  в  качеството  на  председател  и 

представляващ  партията,  заведено  под  №  27  на  24  март  2013  г.  в 

регистъра на партиите и коалициите от партии за участие в изборите за 

народни представители на 12 май 2013 г.

Към  заявлението  са  приложени:  заверен  от  съда  препис  от 

решение от 17.04.1990 г. по ф. д. № 572/1990 г. на СГС - ФО, 1 състав, 

за  вписване  на  партията  в  регистъра  на  политическите  партии; 

извлечение от регистър на партии и съюзи СОС, Фирмено отделение, 

том. ІV/1941-1947 г.,  удостоверение за актуално правно състояние на 

партията,  издадено  на  15.03.2013  г.  от  СГС  -  ФО,  1  състав,  по 

ф.д. № 572/1990 г.;  заверено от партията копие от стр. 1 и стр.  16 на 

„Държавен вестник”, бр. 32 от 1990 г., в който е обнародвано решението 
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за  регистрация  на  партията;  решение  на  Националния  комитет  на 

партията, компетентен съгласно чл. 42 от Устава на партията орган, за 

регистрация на партията в Централната избирателна комисия за участие 

в  изборите  за  народни  представители  на  12  май  2013  г.;  образец  от 

подписа на представляващия партията; образец от печата на партията; 

удостоверение  №  48-00-156  от  19.03.2013  г.  на  Сметната  палата  за 

внесени  от  партията  финансови  отчети  за  2009,  2010  и  2011  г.; 

удостоверение от 25.03.2013 г. на „Юробанк България” АД за актуална 

банкова  сметка,  удостоверение  от  15.03.2013  г.  на  СГС  -  ФО  по 

ф.д. № 572/1990  г.,  издадено  на  основание  чл.  19а  от  Закона  за 

политическите партии; заверен от СГС препис от устава на партията; 

банково бордеро за внесен безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК от 

22.03.2013 г.; списък, съдържащ три имена, ЕГН и саморъчен подпис на 

заявени 10 399 избиратели,  подкрепящи регистрацията  на  партията и 

допълнително  представен  списък,  съдържащ  три  имена,  ЕГН  и 

саморъчен  подпис  на  заявени  2354  избиратели,  подкрепящи 

регистрацията на партията.

Заявено е искане за отпечатване наименованието на партията в 

бюлетината,  като:  ПП  БЪЛГАРСКА  СОЦИАЛДЕМОКРАТИЧЕСКА 

ПАРТИЯ.

От писмо с вх. № 175-НС от 26 март 2013 г. на ЦИК от БНБ се 

установява,  че  на  25  март  2013  г.  по  сметката  в  БНБ  e  постъпил 

внесеният от партията безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК в размер 

на 10 000 лева.

Налице са изискванията на чл.  76,  ал.  1 и чл.  82 от Изборния 

кодекс и Решение № 2157-НС от 14 март 2013 г. на ЦИК за регистрация 

на  политическа  партия „БЪЛГАРСКА СОЦИАЛДЕМОКРАТИЧЕСКА 

ПАРТИЯ” за участие в изборите за народни представители на 12 май 

2013 г.  в  условията на неприключила процедура по чл.  90,  ал.  1 във 

връзка с чл. 82, ал. 2 и 3 от Изборния кодекс.
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Налице са изискванията на чл.  76,  ал.  1 и чл.  82 от Изборния 

кодекс и Решение № 2157-НС от 14 март 2013 г. на ЦИК за регистрация 

на  партии  и  коалиции  от  партии  в  ЦИК  за  участие  в  изборите  за 

народни  представители  на  12  май  2013  г.,  за  регистрация  на 

политическа  партия  „БЪЛГАРСКА  СОЦИАЛДЕМОКРАТИЧЕСКА 

ПАРТИЯ” за участие в изборите за народни представители на 12 май 

2013 г.

Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 10, чл. 78, 

чл. 82  и  чл.  83,  ал.  1,  изр.  1  от  Изборния  кодекс  Централната 

избирателна комисия 

Р Е Ш И:

РЕГИСТРИРА  политическа  партия  „БЪЛГАРСКА 

СОЦИАЛДЕМОКРАТИЧЕСКА  ПАРТИЯ”  за  участие  в  изборите  за 

народни представители на 12 май 2013 г.

Наименованието  на  партията  за  отпечатване  в  бюлетината  е: 

ПП БЪЛГАРСКА СОЦИАЛДЕМОКРАТИЧЕСКА ПАРТИЯ.

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в срок до 

24 часа от съобщаването му.”

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Благодаря Ви.

Колеги, чухте доклада. Въпроси?

Ако  няма,  който  е  съгласен  с  проекта  за  решение  относно 

регистрация на Политическа партия „Българска социалдемократическа 

партия” в изборите на 12 май, моля да гласува.

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15, против – няма.

Имаме решение № 2288-НС.

СИЛВА ДЮКЕНДЖИЕВА: Благодаря Ви.

Уважаеми  колеги,  следващият  проект  за  решение,  който  ви 

предлагам  за  регистрация,  е  с  №  521  и  това  е  Политическа  партия 

„Радикалдемократическа партия в България”.
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Постъпило  е  заявление  за  регистрация  на  партия 

„Радикалдемократическа  партия  в  България”,  подписана  от 

представляващия партията Захари Петров Петров. Заведено е под № 28 

на 24 март 2013 г. в Регистъра на партиите и коалициите от  партии за 

участие  в  изборите.  Към  заявлението  са  приложени  необходимите 

документи.

Тук обаче има една малка  подробност, с която искам да запозная 

колегите.  Не е представено копие от  „Държавен вестник”,  тъй като е 

представена  декларация  от  господин Захари Петров,  че  не  представя 

копие от „Държавен вестник”, тъй като според действащия към момента 

на  регистрацията  на  тази  партия  Закон  за  лицата  и  семейството, 

обнародване  на  решението  не  е  предвидено.  В  тази  декларация 

господин Петров е цитирал наше решение № 106-МИ от 8.8.2011 г. Така 

че аз смятам, че всички документи са налице.

Да  кажа  само,  че  е  представено  и  решение  на  Националния 

партиен съвет на партията,  който е компетентен, съгласно Устава,  да 

взима решения за регистрация на партията в ЦИК.

При  условията  на  неприключила  процедура  ви  предлагам 

решение:

„Постъпило е заявление за регистрация от политическа партия 

„РАДИКАЛДЕМОКРАТИЧЕСКА ПАРТИЯ В БЪЛГАРИЯ”, подписано 

от Захари Петров Петров в качеството на председател и представляващ 

партията, заведено под № 28 на 24 март 2013 г. в регистъра на партиите 

и коалициите от партии за участие в изборите за народни представители 

на 12 май 2013 г.

Към  заявлението  са  приложени:  заверен  от  съда  препис  от 

решение от 07.03.1990 г. по ф. д. № 981/1990 г. на СГС - ФО, 2 състав, 

за  вписване  на  партията  в  регистъра  на  политическите  партии; 

удостоверение за актуално правно състояние на партията, издадено на 

15.03.2013 г. от СГС - ФО, 2 състав, по ф.д. № 981/1990 г.; декларация 
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от Захари Петров, че не представя копие от „Държавен вестник”, тъй 

като според действащия към момента на регистрация на партията Закон 

за лицата и семейството, обнародване на решението не е предвидено; 

решение  на  Националния  партиен  съвет  на  партията,  компетентен 

съгласно  Устава  на  партията  орган,  за  регистрация  на  партията  в 

Централната  избирателна  комисия  за  участие  в  изборите  за  народни 

представители на 12 май 2013 г.;  декларация - образец от подписа на 

представляващия партията; декларация - образец от печата на партията; 

удостоверение  №  48-00-176  от  19.03.2013  г.  на  Сметната  палата  за 

внесени  от  партията  финансови  отчети  за  2009,  2010  и  2011  г.; 

удостоверение  от  18.03.2013  г.  на  Банка  „ДСК”  за  актуална  банкова 

сметка, удостоверение от 15.03.2013 г. на СГС - ФО по ф.д. № 981/1990 

г., издадено на основание чл. 19а от Закона за политическите партии; 

заверен от СГС препис от устава на партията; банково бордеро за внесен 

безлихвен  депозит  по  чл.  79,  ал.  1  от  ИК  от  22.03.2013  г.;  списък, 

съдържащ  три  имена,  ЕГН  и  саморъчен  подпис  на  заявени  9379 

избиратели, подкрепящи регистрацията на партията.

Заявено е искане за отпечатване наименованието на партията в 

бюлетината,  като:  ПП  РАДИКАЛДЕМОКРАТИЧЕСКА  ПАРТИЯ  В 

БЪЛГАРИЯ (РДП).

От писмо с вх. № 145-НС от 25 март 2013 г. на ЦИК от БНБ се 

установява,  че  на  22  март  2013  г.  по  сметката  в  БНБ  e  постъпил 

внесеният от партията безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК в размер 

на 10 000 лева.

Налице са изискванията на чл.  76,  ал.  1 и чл.  82 от Изборния 

кодекс и Решение № 2157-НС от 14 март 2013 г. на ЦИК за регистрация 

на  политическа  партия  „РАДИКАЛДЕМОКРАТИЧЕСКА  ПАРТИЯ  В 

БЪЛГАРИЯ” за участие в изборите за народни представители на 12 май 

2013 г.  в  условията на неприключила процедура по чл.  90,  ал.  1 във 

връзка с чл. 82, ал. 2 и 3 от Изборния кодекс.



30

Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 10, чл. 78, 

чл. 82  и  чл.  83,  ал.  1,  изр.  1  от  Изборния  кодекс  Централната 

избирателна комисия 

Р Е Ш И:

Регистрира  политическа  партия  „РАДИКАЛДЕМОКРАТИ-

ЧЕСКА  ПАРТИЯ  В  БЪЛГАРИЯ”  за  участие  в  изборите  за  народни 

представители на 12 май 2013 г.

Наименованието  на  партията  за  отпечатване  в  бюлетината  е: 

ПП Радикалдемократическа партия в България (РДП).

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в срок до 

24 часа от съобщаването му.”

По актуално състояние съкращението РДП го няма. По актуално 

състояние е само „Радикалдемократическа партия в България”. Но те са 

го заявили и с пълното му изискване, и съкратеното РДП в скоби.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Няма  пречка.  Ние  се 

обединихме, че записът в бюлетината няма пряка релация с решението 

за регистрация и посочените там наименования. 

СИЛВА ДЮКЕНДЖИЕВА: Аз така предлагам да бъде изписано 

и  в  решението  –  наименованието  на  партията  за  отпечатване  в 

бюлетината е: ПП Радикалдемократическа партия в България (РДП).

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Представила  други 

документи, вместо съответните страници от „Държавен вестник”, което 

също е законово възможно.

СИЛВА ДЮКЕНДЖИЕВА: И само да уточня на колегите, че в 

решението за първоначална регистрация на партията, което е от 7 март 

1990 г., пише, че на основание чл. 134 и следващите от Закона за лицата 

и  семейството.  Това  решение  е  преди  приемането  на  Закона  за 

политическите партии.



31

Моето предложение е да си ги регистрираме, за мен документите 

са налице, така че няма пречка.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Благодаря  Ви,  госпожо 

Дюкенджиева.

Колеги, чухте доклада. Имате ли въпроси? 

Ако  няма,  който  е  съгласен  с  проекта  за  решение  относно 

регистрация на Политическа партия „Радикалдемократическа партия в 

България” в изборите на 12 май, моля да гласува.

Гласували 17 членове на ЦИК: за – 17, против – няма.

Имаме решение № 2289-НС.

СИЛВА ДЮКЕНДЖИЕВА: Благодаря ви, колеги.

Следващата  партия  за  регистрация  е  Съюз на  демократичните 

сили.

Уважаеми колеги, постъпило е заявление от Политическа партия 

„Съюз на демократичните сили” на 24 март 2013 г., заведено е под № 29 

в Регистъра на партиите.  Заявлението е подписано от господин Емил 

Кабаиванов като пълномощник на представляващия към този момент 

партията  –  господин  Борис  Иванов  Марков.  На  24  март  2013  г.  е 

представено  удостоверение  за  актуално  състояние  на  партията  от  21 

март 2013 г., съгласно което удостоверение партията се представлява от 

временния председател Борис Иванов Марков.

Колеги, днес – на 27 март в регистъра постъпи удостоверение за 

актуално състояние на Политическа партия „Съюз на демократичните 

сили”  с  дата  25  март  2013  г.,  удостоверението  е  по  преписката  в 

оригинал,  съгласно  което  удостоверение  към  настоящия  момент 

Политическа партия „Съюз на демократичните сили” се представлява от 

председателя на партията Емил Станев Кабаиванов.

По  тази  преписка  имаме  две  удостоверения  за  актуално 

състояние.
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Така или иначе към момента на подаване на заявлението е имало 

пълномощно. Заявлението е подписано от пълномощника. Представени 

са необходимите документи. В това число е представено и решение на 

Националния съвет на Съюза на демократичните сили от 12 март 2013 г. 

с приложен списък на присъстващите на това заседание на Националния 

съвет на партията за вземане на решение за участие в изборите. 

Към днешна дата е постъпило също извлечение от протокол на 

заседание на Националния съвет на партията от 26 март 2013 г. и към 

него също има приложен списък на присъстващите на заседанието на 26 

март 2013 г. 

При условията на неприключила предлагам проект за решение:

„Постъпило  е  заявление  от  политическа  партия  „СЪЮЗ  НА 

ДЕМОКРАТИЧНИТЕ СИЛИ”, подписано от Емил Станев Кабаиванов, 

пълномощник  на  представляващия  партията  Борис  Иванов  Марков, 

заведено  под  №  29  на  24  март  2013  г.  в  регистъра  на  партиите  и 

коалициите от партии за участие в изборите за народни представители 

на 12 май 2013 г.

Към  заявлението  са  приложени:  заверен  от  съда  препис  от 

решение  от  18.02.1997  г.  по  ф.д.  №  1661/1997  г.  на  СГС  -  ФО,  за 

вписване  на  партията  в  регистъра  на  политическите  партии; 

удостоверение за актуално правно състояние на партията, издадено на 

21.03.2013  г.  от  СГС  -  ФО,  7  състав,  по  ф.д.  №  1661/1997  г.; 

удостоверение за актуално правно състояние на партията, издадено на 

25.03.2013 г. от СГС - ФО, 7 състав, по ф.д. № 1661/1997 г.; заверено от 

партията копие от стр. 1 и стр. 41 на „Държавен вестник”, бр. 18 от 1997 

г.,  в  който  е  обнародвано  решението  за  регистрация  на  партията; 

препис-извлечение от протокол с решение за одобряване регистрацията 

на ПП „СДС” за изборите на 12 май 2013 г. на Националния съвет на 

„СЪЮЗ НА ДЕМОКРАТИЧНИТЕ СИЛИ” от 12.03.2013 г. с приложен 

списък от присъстващите на заседанието на НС на партията за вземане 
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на решение за участие в изборите за народни представители на 12 май 

2013 г.;  препис-извлечение от протокол от заседание на Националния 

съвет на ПП „СЪЮЗ НА ДЕМОКРАТИЧНИТЕ СИЛИ”, проведено от 

26.03.2013  г.,  с  решение  партията  да  се  регистрира  в  Централната 

избирателна комисия за участие в парламентарните избори на 12 май 

2013 г. с приложен списък от присъстващите на заседанието; образец от 

подписа на представляващия партията; образец от печата на партията; 

удостоверение  №  48-00-184  от  19.03.2013  г.  на  Сметната  палата  за 

внесени  от  партията  финансови  отчети  за  2009,  2010  и  2011  г.; 

удостоверение № 70/0632 от 22.03.2013 г. на Уникредит Булбанк АД, 

Бизнес  център  София  Света  Неделя,  за  актуална  банкова  сметка,  по 

която ще се обслужва предизборната кампания и ще се използва само 

тази сметка;  удостоверение от 18.03.2013 г.  на СГС -  ТО, по ф.д.  № 

1661/1997  г.,  издадено  на  правно  основание  чл.  19а  от  Закон  за 

политическите партии; заверен от СГС препис от устава на партията; 

списък, съдържащ три имена, ЕГН и саморъчен подпис на заявени 15 

041 избиратели, подкрепящи регистрацията, и допълнително представен 

списък, съдържащ три имена, ЕГН и саморъчен подпис на заявени 1675 

избиратели, подкрепящи регистрацията на партията.

От писмо с вх. № 175-НС от 26 март 2013 г. на ЦИК от БНБ се 

установява,  че  на  25  март  2013  г.  по  сметката  в  БНБ  e  постъпил 

внесеният от партията безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК в размер 

на 10 000 лева.

Налице са изискванията на чл.  76,  ал.  1 и чл.  82 от Изборния 

кодекс и Решение № 2157-НС от 14 март 2013 г. на ЦИК за регистрация 

на  политическа  партия  „СЪЮЗ  НА  ДЕМОКРАТИЧНИТЕ  СИЛИ”  за 

участие  в  изборите  за  народни  представители  на  12  май  2013  г.  в 

условията на неприключила процедура по чл. 90, ал. 1 във връзка с чл. 

82, ал. 2 и 3 от Изборния кодекс.
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Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 10, чл. 76 и 

чл. 82 от Изборния кодекс Централната избирателна комисия 

Р Е Ш И:

Регистрира  политическа  партия  „СЪЮЗ  НА 

ДЕМОКРАТИЧНИТЕ  СИЛИ”  за  участие  в  изборите  за  народни 

представители на 12 май 2013 г.

Наименованието  на  партията  за  отпечатване  в  бюлетината  е: 

ПП СДС.

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в срок до 

24 часа от съобщаването му.” 

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Благодаря Ви.

Колеги, чухте доклада. Има ли коментари по него? – Няма.

Който  е  съгласен  с  проекта  за  решение  за  регистрация  на 

Политическа  партия  „Съюз  на  демократичните  сили”  в  изборите  на 

12 май, моля да гласува.

Гласували 16 членове на ЦИК: за – 16, против – няма.

Имаме решение № 2290-НС.

СИЛВА ДЮКЕНДЖИЕВА:  Благодаря Ви, колеги.

Мисля, че приключих с партиите за Народно събрание. Имам три 

заявления за частичните избори, ще ми разрешите ли да ги докладвам?

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Заповядайте,  госпожо 

Дюкенджиева.

СИЛВА ДЮКЕНДЖИЕВА: Уважаеми колеги, днес, на 27 март 

изтече  срокът  за  регистрация  на  партиите  за  частичните  избори  на 

12 май.  Както  знаете,  с  указ  на  президента  на  Република  България 

имаме насрочени три частични избора в кметство Синьо бърдо, община 

Роман,  област  Враца;  в  кметство  Стажерово,  община  Левски,  област 

Плевен; и в кметство Повет, община Кърджали, област Кърджали.
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Днес  бяха  подадени  три  заявления  за  участие  на  партиите  в 

частичните избори.

Първият  проект  е  №  563.  Това  е  заявление  от  Политическа 

партия Движението за права и свободи, които са заявили желание да 

бъдат  регистрирани за  участие и  в  трите  частични избора на  12 май 

2013 г. 

Предлагам проект за решение:

„Постъпило е заявление от политическа партия „ДВИЖЕНИЕ ЗА 

ПРАВА  И  СВОБОДИ”,  подписано  от  Лютви  Ахмед  Местан  в 

качеството на председател и представляващ партията, заведено под № 

24 на 27 март 2013 г. в регистъра на партиите и коалициите от партии за 

участие в частичните избори за кмет на кметство Синьо бърдо, община 

Роман,  област  Враца,  кметство  Повет,  община  Кърджали,  област 

Кърджали,  и  кметство  Стежерово,  община  Левски,  област  Плевен, 

насрочени на 12 май 2013 г.

Към  заявлението  са  приложени:  удостоверение  за  актуално 

правно състояние на партията, издадено на 26.03.2013 г. от СГС - ФО, 3 

състав, по ф.д. № 2574/1990 г.; копие на удостоверение № 48-00-301 от 

21.03.2013  г.  на  Сметната  палата  за  внесени  от  партията  финансови 

отчети  за  2009,  2010  и  2011  г.  и  пълномощно  от  представляващия 

партията Лютви Ахмед Местан в полза на Мустафа Сали Карадайъ.

Партията е регистрирана в ЦИК съгласно Решение № 78-МИ от 8 

август 2011 г. и притежава удостоверение № 37 от 8 август 2011 г. за 

участие в общите избори на 23 октомври 2011 г.

Налице са изискванията на чл. 280, т. 1 от Изборния кодекс за 

допускане  на  политическа  партия  „ДВИЖЕНИЕ  ЗА  ПРАВА  И 

СВОБОДИ" за участие в частичните избори за кмет на кметство Синьо 

бърдо,  община  Роман,  област  Враца,  кметство  Повет,  община 

Кърджали,  област  Кърджали,  и  кметство  Стежерово,  община Левски, 

област Плевен, насрочени на 12 май 2013 г.
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Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 10, ал. 8 и 

чл. 280, т. 1 от Изборния кодекс Централната избирателна комисия 

Р Е Ш И:

ДОПУСКА  политическа  партия  „ДВИЖЕНИЕ  ЗА  ПРАВА  И 

СВОБОДИ” за участие в частичните избори за кмет на кметство Синьо 

бърдо,  община  Роман,  област  Враца,  кметство  Повет,  община 

Кърджали,  област  Кърджали,  и  кметство  Стежерово,  община Левски, 

област Плевен, насрочени на 12 май 2013 г.

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в срок до 

24 часа от съобщаването му.” 

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Колеги, чухте доклада. 

Ако  няма  коментари  или  забележки,  който  е  съгласен  с 

решението относно допускане на Политическа партия „Движението за 

права и свободи” за участие в частичните избори на 12 май, моля да 

гласува.

Гласували 16 членове на ЦИК: за – 16, против – няма.

Имаме решение № 2291-МИ.

СИЛВА ДЮКЕНДЖИЕВА:  Колеги, следващата партия, която е 

заведена под № 25 в регистъра от днешна дата, е Политическа партия 

„ГЕРБ“.

Предлагам ви проект за решение:

„Постъпило  е  заявление  от  политическа  партия  „ГЕРБ”, 

подписано от Цветомир Петров Паунов в качеството на пълномощник 

на председателя на партията, заведено под № 25 на 27 март 2013 г. в 

регистъра на партиите и коалициите от партии за участие в частичните 

избори за кмет на кметство Синьо бърдо, община Роман, област Враца, 

кметство  Повет,  община  Кърджали,  област  Кърджали,  и  кметство 

Стежерово, община Левски, област Плевен, насрочени на 12 май 2013 г.
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Към  заявлението  са  приложени  удостоверение  за  актуално 

правно състояние на партията, издадено на 26.03.2013 г. от СГС - ФО, 3 

състав,  по  ф.д.  №  1545/2007  г.  и  пълномощно  от  представляващия 

партията Бойко Методиев Борисов в полза на Цветан Генчев Цветанов, 

Искра Фидосова Искренова и Цветомир Петров Паунов.

Партията е регистрирана в ЦИК съгласно Решение № 39-МИ от 

29 юли 2011 г. и притежава удостоверение № 1 от 29 юли 2011 г. за 

участие в общите избори на 23 октомври 2011 г.

Налице са изискванията на чл. 280, т. 1 от Изборния кодекс за 

допускане  на  политическа  партия  „ГЕРБ”  за  участие  в  частичните 

избори за кмет на кметство Синьо бърдо, община Роман, област Враца, 

кметство  Повет,  община  Кърджали,  област  Кърджали,  и  кметство 

Стежерово, община Левски, област Плевен, насрочени на 12 май 2013 г.

Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 10, ал. 8 и 

чл. 280, т. 1 от Изборния кодекс Централната избирателна комисия 

Р Е Ш И:

ДОПУСКА политическа партия „ГЕРБ” за участие в частичните 

избори за кмет на кметство Синьо бърдо, община Роман, област Враца, 

кметство  Повет,  община  Кърджали,  област  Кърджали,  и  кметство 

Стежерово, община Левски, област Плевен, насрочени на 12 май 2013 г.

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в срок до 

24 часа от съобщаването му.” 

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Колеги, чухте доклада.

Възражения, забележки? 

Ако  няма,  който  е  съгласен  с  проекта  за  решение  относно 

допускане на Политическа партия ГЕРБ в частичните избори на 12 май, 

моля да гласува.

Гласували 16 членове на ЦИК: за – 16, против – няма.

Имаме решение № 2292-МИ.
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СИЛВА ДЮКЕНДЖИЕВА:  Благодаря ви, колеги.

И  последното  заявление  за  участие  в  частичните  избори  е  от 

Политическа партия Демократи за силна България.

Колеги, предлагам ви проект за решение:

„Постъпили са заявления от политическа партия „Демократи за 

силна  България”,  подписани  от  Иван  Костов  в  качеството  му  на 

председател на ПП „Демократи за силна България", заведени под № 23 

на 27 март 2013 г. в регистъра на партиите и коалициите от партии за 

участие в частичните избори за кмет на кметство Синьо бърдо, община 

Роман,  област  Враца,  кметство  Повет,  община  Кърджали,  област 

Кърджали,  и  кметство  Стежерово,  община  Левски,  област  Плевен, 

насрочени на 12 май 2013 г.

Към  заявленията  са  приложени  удостоверение  за  актуално 

правно състояние на партията, издадено на 18.03.2013 г. от СГС - ФО, 3 

състав, по ф.д. № 6019/2004 г.; копие на удостоверение № 48-00-128 от 

13.03.2013  г.  на  Сметната  палата  за  внесени  от  партията  финансови 

отчети  за  2009,  2010  и  2011  г.  и  пълномощно  от  представляващия 

партията  Иван  Йорданов  Костов  в  полза  на  Богдан  Георгиев 

Мавродинов.

Партията е регистрирана в ЦИК съгласно Решение № 52-МИ от 

4 август 2011 г. и притежава удостоверение № 13 от 4 август 2011 г. за 

участие в общите избори на 23 октомври 2011 г.

Налице са изискванията на чл. 280, т. 1 от Изборния кодекс за 

допускане  на  политическа  партия  „Демократи  за  силна  България”  за 

участие в частичните избори за кмет на кметство Синьо бърдо, община 

Роман,  област  Враца,  кметство  Повет,  община  Кърджали,  област 

Кърджали,  и  кметство  Стежерово,  община  Левски,  област  Плевен, 

насрочени на 12 май 2013 г.

Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 10, ал. 8 и 

чл. 280, т. 1 от Изборния кодекс Централната избирателна комисия 
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Р Е Ш И:

ДОПУСКА политическа партия „Демократи за силна България” 

за  участие  в  частичните  избори  за  кмет  на  кметство  Синьо  бърдо, 

община  Роман,  област  Враца,  кметство  Повет,  община  Кърджали, 

област  Кърджали,  и  кметство  Стежерово,  община  Левски,  област 

Плевен, насрочени на 12 май 2013 г.

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в срок до 

24 часа от съобщаването му.”

 ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Колеги, чухте доклада.

Ако нямате възражения срещу него, който е съгласен с проекта 

за решение относно допускане на Политическа партия „Демократи за 

силна България” за  участие в  частичните  избори на 12 май,  моля да 

гласува.

Гласували 19 членове на ЦИК: за – 19, против – няма.

Имаме решение № 2293-МИ.

СИЛВА ДЮКЕНДЖИЕВА:  Благодаря ви, колеги. Приключих.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Заповядайте,  госпожо 

Сидерова.

РУМЯНА СИДЕРОВА: Проектът за решение е № 568:

„Постъпило е заявление за регистрация от политическа партия 

„СЪЮЗ  НА  ПАТРИОТИЧНИТЕ  СИЛИ  „ЗАЩИТА”,  подписано  от 

председателя  и  представляващ  партията  Йордан  Петров  Величков, 

заведено  под  №  63  на  27  март  2013  г.  в  регистъра  на  партиите  и 

коалициите от партии за участие в изборите за народни представители 

на 12 май 2013 г.

Към  заявлението  са  приложени:  заверен  от  съда  препис  от 

решение от  14.12.1998 г.  по  ф.  д.  № 13295/1998 г.  на  СГС -  ФО,  за 

вписване  на  партията  в  регистъра  на  политическите  партии; 

удостоверение за актуално правно състояние на партията, издадено на 
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14.03.2013 г. от СГС - ФО, 8 състав, по ф. д. № 13295/1998 г; заверено от 

партията копие от стр. 1 и 93 на „Държавен вестник”, бр. 8 от 1999 г., в 

който е обнародвано решението за регистрация на партията; заверено от 

партията копие от стр. 1 и 78 на „Държавен вестник”, бр. 41 от 2001 г. за 

вписани  промени;  заверено  от  партията  копие  от  стр.  1  и  92  на 

„Държавен вестник”, бр. 87 от 2010 г. за вписани промени; заверен от 

СГС-ТО  устав  на  партията;  препис-извлечение  от  протокол  от 

16.03.2013 г.  от заседание на Националния съвет на СПС „Защита” с 

взето  решение  за  участие  в  изборите  за  народни  представители  на 

12 май 2013 г. и присъствен лист с подписите на присъствалите членове 

на НС, компетентен съгласно чл. 28, ал. 1 и ал. 2, т. 5 от устава орган; 

образец от подписа на представляващия партията; образец от печата на 

партията;  удостоверение  от  14.03.2013  г.  на  СГС  -  ТО  по  ф.д. 

№ 13295/1998  г.,  издадено  на  основание  чл.  19а  от  Закона  за 

политическите партии; вносна бележка за внесен безлихвен депозит по 

чл. 79, ал. 1 от ИК от 27.03.2013 г. на БНБ; удостоверение № 48-00-150 

от 19.03.2013 г. на Сметната палата, за внесени финансови отчети на 

партията  за  2009,  2010 и  2011 г.;  удостоверение изх.  № 84 от  20.03. 

2013 г. от „Банка ДСК” ЕАД за актуална банкова сметка с приложена 

декларация от 27.03.2013 г. от представляващия партията, че същата ще 

се  използва  само  за  предизборната  кампания  на  партията;  списък, 

съдържащ  три  имена,  ЕГН  и  саморъчен  подпис  на  заявени  10  017 

избиратели, подкрепящи регистрацията на партията.

Заявено е искане за отпечатване наименованието на партията в 

бюлетината,  като:  ПП  СЪЮЗ  НА  ДЕМОКРАТИЧНИТЕ  СИЛИ 

„ЗАЩИТА”.

Налице са изискванията на чл.  76,  ал.  1 и чл.  82 от Изборния 

кодекс и Решение № 2157-НС от 14 март 2013 г. на ЦИК за регистрация 

на  политическа  партия  „СЪЮЗ  НА  ПАТРИОТИЧНИТЕ  СИЛИ 

„ЗАЩИТА” за участие в изборите за народни представители на 12 май 
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2013 г.  в  условията на неприключила процедура по чл.  90,  ал.  1 във 

връзка с чл. 82, ал. 2 и 3 от Изборния кодекс.

Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 10, чл. 76 и 

чл. 82 от Изборния кодекс Централната избирателна комисия 

Р Е Ш И:

Регистрира политическа партия „СЪЮЗ НА ПАТРИОТИЧНИТЕ 

СИЛИ „ЗАЩИТА” за участие в изборите за народни представители на 

12 май 2013 г.

Наименованието  на  партията  за  отпечатване  в  бюлетината  е: 

ПП СЪЮЗ НА ПАТРИОТИЧНИТЕ СИЛИ „ЗАЩИТА”.

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в срок до 

24 часа от съобщаването му.”

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА: Благодаря Ви.

Колеги,  чухте  доклада  и  проекта  за  решение.  Имате  ли 

коментари, забележки? Ако няма го подлагам на гласуване.

Който е съгласен с  решението за регистрация на ПП Съюз на 

патриотичните сили „Защита” за участие в изборите на 12 май, моля да 

гласува.

Гласували 20 членове на ЦИК: за – 20, против – няма.

Имаме решение № 2294-НС.

Заповядайте.

РУМЯНА  СИДЕРОВА:  Следващият  проект,  който  ще  ви 

докладвам, е № 906 относно регистрацията на Партия на зелените:

„Постъпило е заявление за регистрация от политическа партия 

„ПАРТИЯ  НА  ЗЕЛЕНИТЕ”,  подписано  от  председателя  и 

представляващ партията Валентин Симеонов Симов, заведено под № 64 

на 27 март 2013 г. в регистъра на партиите и коалициите от партии за 

участие в изборите за народни представители на 12 май 2013 г.
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Към  заявлението  са  приложени:  заверен  от  съда  препис  от 

решение  от  31.01.2001  г.  по  ф.  д.  №  114/2001  г.  на  СГС  -  ФО,  за 

вписване  на  партията  в  регистъра  на  политическите  партии; 

удостоверение за актуално правно състояние на партията, издадено на 

18.03.2013 г. от СГС - ФО, 4 състав, по ф. д. № 114/2001 г; заверено от 

партията копие от стр. 1 и 65 на „Държавен вестник”, бр. 13 от 2001 г., в 

който е обнародвано решението за регистрация на партията; заверено от 

партията копие от стр. 1 и 159 на „Държавен вестник", бр. 62 от 2011 г. 

за вписани промени; препис-извлечение от протокол от 10.03.2013 г. от 

заседание на Политическия съвет на ПП „ПАРТИЯ НА ЗЕЛЕНИТЕ”, 

който съгласно чл. 52 и 53 от Устава е компетентният орган, с взето 

решение за участие в изборите за народни представители на 12 май 2013 

г.; присъствен лист от заседанието на политическия съвет на партията; 

образец от подписа на представляващия партията; образец от печата на 

партията;  заверен  от  СГС-ТО  устав  на  партията;  вносна  бележка  за 

внесен безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК от 27.03.2013 г. на БНБ; 

удостоверение  №  48-00-182  от  19.03.2013  г.  на  Сметната  палата,  за 

внесени  финансови  отчети  на  партията  за  2010,  2011  и  2012  г.; 

удостоверение  от  18.03.2013  г.  на  СГС  -  ТО по  ф.д.  № 114/2001  г., 

издадено  на  основание  чл.  19а  от  Закона  за  политическите  партии; 

удостоверение  изх.  №  112-0518  от  15.03.2013  г.  от  „Обединена 

българска  банка”  АД,  клон  „Витоша"  за  актуална  банкова  сметка; 

списък, съдържащ три имена, ЕГН и саморъчен подпис на заявени 9 673 

избиратели, подкрепящи регистрацията на партията. 

Заявено е искане за отпечатване наименованието на партията в 

бюлетината, като: ПП ПАРТИЯ НА ЗЕЛЕНИТЕ.

От писмо с вх. № 219-НС от 27 март 2013 г. на ЦИК от БНБ се 

установява,  че  на  27  март  2013  г.  по  сметката  в  БНБ  e  постъпил 

внесеният от партията безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК в размер 

на 10 000 лева. 
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Налице са изискванията на чл.  76,  ал.  1 и чл.  82 от Изборния 

кодекс и Решение № 2157-НС от 14 март 2013 г. на ЦИК за регистрация 

на  политическа  партия  „ПАРТИЯ  НА  ЗЕЛЕНИТЕ”  за  участие  в 

изборите за народни представители на 12 май 2013 г. в условията на 

неприключила процедура по чл. 90, ал. 1 във връзка с чл. 82, ал. 2 и 3 от 

Изборния кодекс.

Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 10, чл. 76 и 

чл. 82 от Изборния кодекс Централната избирателна комисия 

Р Е Ш И:

Регистрира  политическа  партия „ПАРТИЯ НА ЗЕЛЕНИТЕ” за 

участие в изборите за народни представители на 12 май 2013 г.

Наименованието  на  партията  за  отпечатване  в  бюлетината  е: 

ПП ПАРТИЯ НА ЗЕЛЕНИТЕ.

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в срок до 

24 часа от съобщаването му.”

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Благодаря  Ви,  госпожо 

Сидерова.

Колеги, чухте доклада.

Има ли въпроси? – Няма. Подлагам го на гласуване.

Който  е  съгласен  с  проекта  за  решение  за  регистрация  на 

Политическа партия „Партия на зелените” в изборите на 12 май, моля да 

гласува.

Гласували 20 членове на ЦИК: за – 20, против – няма.

Имаме решение № 2295-НС.

РУМЯНА СИДЕРОВА: Проект № 569 – отказ за регистрация на 

Политическа партия „Българска комунистическа партия”.

Уважаеми колеги, това е венецът на нашия регистър, защото е 

последният  №  71  от  днешна  дата.  За  съжаление  не  представлява 

сериозен документ. Това, което е внесено, като една папка от името на 
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Крум Борисов Захариев, който се е представил като генерален секретар 

на ЦК на БКП, представлява молба. Няма нищо общо с Изборния кодекс 

и с приетите образци от изборни книжа. Наречено си е молба от негово 

име като представляващ партията, с която моли да го регистрираме за 

участие в изборите. 

Предлагам проект за решение:

„Постъпила  е  молба  за  регистрация  от  политическа  партия 

„БЪЛГАРСКА  КОМУНИСТИЧЕСКА  ПАРТИЯ”,  подписана  от  Крум 

Борисов Захариев, заведена под № 71 на 27 март 2013 г. в регистъра на 

партиите  и  коалициите  от  партии  за  участие  в  изборите  за  народни 

представители на 12 май 2013 г.

Към молбата са приложени: незаверена от съда копие от решение 

от  23.03.2001  г.  по  ф.  д.  № 2809/1990  г.  на  СГС -  ФО,  2  състав,  за 

вписване в регистъра на политическите партии на промени в устава и 

ръководните органи на партията; заверено от партията копие от стр. 65 

на „Държавен вестник”, бр. 43, без да се сочи от коя година; заверено от 

партията копие от удостоверение за актуално състояние от 10.05.2005 г. 

на  СГС-ФО по  ф.д.  № 2809/1990  г.,  7  състав;  писмо  изх.  № 643  от 

16.07.2012 г.  на ЦИК относно предаване на документи в Централния 

държавен  архив  с  приложено  копие  от  протокол  от  7.07.2010  г.  на 

Експертна комисия на ЦИК за архивиране на книжата и материалите от 

произведените  през  2007  г.  избори  за  членове  на  Европейския 

парламент от Република България, от произведените през 2005 г. избори 

за народни представители и от произведените през 2006 г.  избори за 

президент и вицепрезидент на републиката; заверено от партията копие 

от Решение № 94 от 12.05.2005 г. на ЦИК с отказ за регистрацията на 

ПП за участие в изборите за 40-то Народно събрание; копие на молба до 

председателя на ЦИК от Владимир Асенов Спасов, представляващ БКП, 

от 9.05.2002 г.; заверено от партията придружително писмо към списъци 

за участие в парламентарните избори 2005 г. и 14 стр. с три имена, ЕГН 
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и подписи на симпатизантите на БКП, подкрепящи регистрацията й за 

участие в изборите за народни представители през 2005 г. 

Дадени  са  указания,  че  представената  молба  не  отговаря  на 

изискванията  на  чл.  82,  ал.  2  и  3  от  Изборния  кодекс,  за  което 

приносителят  на  документите  е  бил  уведомен  при  предаването  им  в 

17,42 ч. До изтичане на крайния срок указанията не са изпълнени.

Описаната по-горе молба не отговаря на изискванията на чл. 82, 

ал.  2  и  3  от  Изборния  кодекс  и  липсват  необходимите  документи 

съгласно цитираните текстове, както и съгласно Решение № 2157-НС от 

14 март 2013 г. на ЦИК. 

Предвид изложеното и на основание чл. 82, ал. 2 и 3 от Изборния 

кодекс Централната избирателна комисия 

Р Е Ш И:

ОТКАЗВА  РЕГИСТРАЦИЯ  на  политическа  партия 

„БЪЛГАРСКА КОМУНИСТИЧЕСКА ПАРТИЯ” за участие в изборите 

за народни представители на 12 май 2013 г. 

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в срок до 

24 часа от съобщаването му.”

Лично  аз  малко  съм  притеснена  от  факта,  че  на  една  партия 

направихме два отказа, макар че това, според мен, не е отказ на самата 

партия,  поради  липса  на  каквито  и  да  са  легитимиращи  документи, 

които се изискват в кодекса, но ние сме принудени да се произнесем по 

това, което е вписано в регистъра.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Честно казано,  може би 

действително трябваше да обединим двете заявления и да постановим 

едно общо решение, но така или иначе приехме другия подход. Няма 

пречка  сега  да  преценим  да  прегласуваме  първото  решение  и  да 

добавим тази обосновка към него, защото в крайна сметка става въпрос 

за регистрация на една и съща политическа партия. Като правен субект 
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тя е едно и също формирование. Това, че са подадени от два различни 

субекта,  не  съм  много  сигурна  дали  за  представителната  власт  има 

достатъчно доказателства в този случай…

РУМЯНА СИДЕРОВА: Никакви доказателства няма.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Очевидно няма. Дали да 

не помислим все пак, няма пречка да прегласуваме първото решение с 

добавката на мотивите, които госпожа Сидерова изложи. Защото, пак 

казвам,  предметът  на  нашето  решение  е  регистрация  или  отказ  за 

регистрация на една политическа партия, която се е заявила. Тя е една.

РУМЯНА СИДЕРОВА:  В интерес  на  истината  в  приложеното 

решение към 2001 г. е било вписано ново политическо бюро и господин 

Крум Захариев фигурира на първо място, както и като представляващ 

партията. Но това е 2001 г. А по преписката, която ни докладва колегата 

Владимир  Христов,  имаме  удостоверение  за  актуално  състояние  на 

партията към днешна дата, в което е посочено друго лице, именно Зонка 

Спасова, която е подала документите, с вх. № 65 и тя е посочена като 

представляващ. Ние нямаме основание да не се доверим на официалния 

документ, издаден от Софийски градски съд. Защото удостоверението 

за актуално състояние е достатъчно да ни каже кой е представляващият 

към настоящия момент.

А по останалите въпроси, че липсва как е регистрирана партията 

и всички останали документи,  са обсъдени в онова решение, както и 

дадените указания.

Аз  нарочно  тук  не  обсъждах  подробно  указанията,  само  ги 

резюмирах, че са по чл. 82, ал. 2 и 3.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА МЕДАРОВА:   Аз  просто  изхождам от 

предмета.

Заповядайте.

АННА МАНАХОВА:  Мисля, колеги, да оставим две решения с 

промяна на диспозитива на второто.
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ВЛАДИМИР  ХРИСТОВ:  Аз  продължавам  да  поддържам 

предложението  си  да  се  произнесем  с  различни  решения,  тъй  като, 

колеги,  по  тази  молба  всъщност  нямаше  приложен  нито  един  от 

изискуемите  по  чл.  83  документи.  Нито  един!  Като  започнем  от 

удостоверение за актуално състояние и свършим до подписка.

Затова  ви  предлагам  в  диспозитива  по-скоро  да  добавим,  че 

отказваме да регистрираме политическата партия по молбата на Крум 

Захариев. Изрично да посочим „по молбата” на Крум Захариев. Аз се 

притеснявам,  че  ако  се  произнесем  в  едно  решение,  това  би  било 

разбрано,  като  че  едва  ли  не  произнасяме  по  техния  спор  за 

представителство  по  отношение  на  партията.  Поради  което 

продължавам да поддържам да е с различно решение, тъй като според 

мен,  ако  изходим  изначало,  господин  Захариев  въобще  няма 

представителна власт по отношение на тази партия.

Затова поддържам да укажем изрично, че е по молба на господин 

Захариев и отказваме да регистрираме. Такъв диспозитив предлагам и 

според  мен  така  би  било,  първо,  най-законосъобразно,  и  второ,  най-

близо до фактическата обстановка по тези две преписки.

РУМЯНА  СИДЕРОВА:  Ако  остане  това  решение  вариантът  е 

или към другото решение да напишем, че с еди-какъв си входящ  номер 

в регистъра е постъпило и да ги обсъдим заедно, или тук ви предлагам 

на  стр.  1,  където  пише  „описаната  по-горе  молба  не  отговаря  на 

изискванията  на  чл.  82  да  добавим  второ  решение,  че  липсват 

доказателства  за  представителната  власт  на  молителя  Крум  Борисов 

Захариев към момента на подаване на молбата пред ЦИК.

Тогава в диспозитива да добавим „по подадената молба от Крум 

Борисов Захариев”.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА МЕДАРОВА:   Само да  уточним – ние 

приемаме ли, че този заявител има представителна власт?

РУМЯНА СИДЕРОВА: Не.
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ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Защото,  ако  няма 

представителна  власт,  би  трябвало  да  оставим  без  разглеждане 

заявлението  му.  Как  така  ще  го  гледаме  по  същество,  като  няма 

представителна власт?:Все едно да регистрираме една партия два пъти 

или два пъти да откажем да я регистрираме. Ако няма представителна 

власт, как по същество ще разглеждаме неговото заявление. Просто да 

го оставим без разглеждане.

Значи  добавяме  мотива,  че  липсват  доказателства  за 

представителна власт и пишем: Оставя без разглеждане молбата.  И с 

това се изчерпва диспозитива.

Предлагам:

„Предвид  изложеното  и  на  основание  чл.  82,  ал.  2  и  3  от 

Изборния кодекс Централната избирателна комисия 

Р Е Ш И:

ОСТАВЯ  БЕЗ  РАЗГЛЕЖДАНЕ  искането  на  Крум  Борисов 

Захариев  за  регистрация  на  политическа  партия  „БЪЛГАРСКА 

КОМУНИСТИЧЕСКА  ПАРТИЯ”  за  участие  в  изборите  за  народни 

представители на 12 май 2013 г. 

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в срок до 

24 часа от съобщаването му.”

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Не  възразявам,  ако  се 

обединяваме около това становище, да го подложа на гласуване.

Подлагам на гласуване проекта, докладван от госпожа Сидерова, 

с  който  се  разглежда  без  разглеждане  молбата  на  заявителя  като 

недопустима, поради липса на представителна власт.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 19 членове на ЦИК: за – 19, против – няма.

Имаме решение № 2296-НС.

Заповядайте, госпожо Манахова.
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АННА  МАНАХОВА:  Аз  искам  специално  да  изкажа 

благодарност,  първо,  на  госпожа  Сидерова  за  това,  че  помогна  на 

дежурните днес, както и на втората група дежурни, които се включиха 

много  активно  –  колегите  Силва  Дюкенджиева  и  колегата  Христов. 

Много  им  благодаря,  защото  наистина  беше  доста  обтегнато  днес  и 

доста трудно. 

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Да, така е – в последните 

два дена дежурствата бяха доста тежки. 

Госпожа Сапунджиева.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Благодаря Ви, госпожо председател.

Искам да помоля, днешният доклад беше доста обемист, но аз 

съм успяла да отсея само нещата, които считам, че са спешни и моля да 

ми дадете възможност точно за една минута да докладвам двете свои 

спешни неща.

Постъпила е жалба от Красимир Василев Гаджоков в ЦИК, тя ни 

е изпратена и от ВАС за комплектоване, с вх. № ВАС 5 от 27 март 2013 

г.  срещу  нашето  решение  №  2183-НС  от  21  март  2013  г.,  относно 

оспорване законността на т. 3, буква „д”, т. 3, буква „и” и част от текста 

на т. 4, буква „б” и т. 6. Жалбата е комплектована, приложени са към 

нея заверено копие от наше решене № 2183-НС от 21 март 2013 г. на 

ЦИК, копие от обжалваното решение и публикувано на 22 март 2013 г. в 

20 ч. 20 мин и 30 сек. на електронната емисия на БТА в интернет, копие 

от обжалваното решение, публикувано на 21 март 2013 г. в 23.08 ч. на 

интернет страницата на ЦИК, заверен препис извлечение от протокол 

№ 261  от  заседание  на  ЦК от  21  май,  с  който  е  прието  атакуваното 

решение, заверено копие от решение № 5 от 11 май 2011 г.  относно 

съобщаване на решенията на ЦИК, и заверено копие от решение № 4 от 

11  май  2011  г.  на  ЦИК  относно  процесуалното  представителство  на 

ЦИК пред ВАС.
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Моля  ви,  колеги,  да  гласуваме  това  писмо  и  да  изпратим 

комплектованата  преписка  по  жалбата  в  Софийски  административен 

съд.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА МЕДАРОВА:   Сега  ще  го  подложа на 

гласуване.

Всъщност тази жалба е постъпила директно във ВАС ли? Затова 

не е окомплектована.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Да, постъпила е в Административен 

съд  София  –  град  и  ни  е  изпратена  оттам  за  комплектоване.  Аз  я 

комплектовах. Изготвено е и писмо, което моля да гласуваме, за да бъде 

изпратено.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Колеги,  чухте 

предложението.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 19 членове на ЦИК: за – 19, против – няма.

Имаме решение.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Госпожо председател,  и само още 

едно  писмо,  което  ние  гласувахме  до  Главна  дирекция 

„Административно обслужване” към МРРБ. Бяхме поискали да ни се 

представи информация за адресите на избирателните секции по общини 

и  области,  както  и  броят  на  избирателите,  които  е  гласуват  в  една 

избирателна  секция.  Тази  информация  пристигна  в  Централната 

избирателна  комисия.  Предлагам  да  гласуваме  да  бъде  предадена  на 

„Информационно  обслужване”  АД,  за  да  се  качи  на  сайта  на 

Централната избирателна комисия, както приехме по предложенията на 

Института за развитие на публичната среда. А впоследствие, след като 

започнат да работят и страниците, ние решихме тя да бъде поставена на 

страниците  на  съответните  районни  избирателни  комисии  по 

избирателни райони.
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ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Колеги,  чухте 

предложението.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 17 членове на ЦИК: за – 17, против – няма.

Изпращаме копие от диска.

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: Колеги,  постъпили  са  множество 

запитвания по електронната поща за студенти, за лица за гласуване по 

настоящ адрес.  Предлагам да не ви  ги докладвам всички поотделно, 

просто да ми разрешите на всеки конкретно да отговоря подробно по 

електронната  поща,  както  са  пристигнали,  като  разясня  на  всеки  от 

гражданите, който пита, правата и как може да осъществи правото си на 

глас в зависимост от конкретния случай и от питането.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Да,  и  аз  констатирах, 

когато разпределях кореспонденцията, че има много такива запитвания. 

Даже  исках  да  ви  предложа  да  подготвим  една  кратка  информация 

относно  гласуването  по  настоящ  адрес,  има  време  да  се  подават 

заявленията,  не  днес,  разбира  се,  но  до  края  на  седмицата  и  да  я 

поставим на сайта с кратки указания какви са хипотезите и сроковете, 

защото действително това явно е много често срещана хипотеза.

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: Госпожо  председател,  предложих 

Централната избирателна комисия да ми гласува да ми даде мандат да 

отговоря на всеки запитал поотделно на неговата  електронна поща в 

зависимост от конкретното питане и каквито са му правата, съобразно 

изискванията на кодекса, закона и сроковете. И нищо не пречи след това 

да  обединя  тази  информация,  тя  да  бъде  докладвана  на  Централната 

избирателна комисия и да се качи на сайта.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Който е съгласен с това 

предложение, моля да гласува.

Гласували 17 членове на ЦИК: за – 16, против – 1.
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Госпожа Сапунджиева ще докладва после отговорите. Всъщност 

ние  гласувахме  сега  да  се  отговори  на  запитванията,  след  което  ще 

обобщим подадената информация относно хипотезите за това при какви 

обстоятелства  може  да  се  подава  заявление  по  настоящ  адрес  и 

сроковете. Нали, госпожо Сапунджиева?

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Да. 

Госпожо председател, запитванията са за гласуване по настоящ 

адрес. Едното запитване е от студент в София, семейство студенти, като 

съпругът е студент, а съпругата не е студентка, но има настоящ адрес в 

София,  така  че  за  двамата  поотделно  ще  обясня  кой  как  може  да 

упражни правото си на глас и къде. 

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Господин  Караджов 

заповядайте. Благодаря Ви за търпението.

ВЕНЦИСЛАВ КАРАДЖОВ: Благодаря.

Аз съм джентълмен с добро възпитание (оживление) и сега ще ви 

докладвам,  за  мое  голямо  съжаление,  отказ  за  регистрация  на 

Политическа  партия  „Победа”  за  участие  в  изборите  за  народни 

представители на 12 май.

За да не приключим този процес на регистрации с отказ, колегата 

Ерхан Чаушев ще докладва поне една регистрация. (Оживление) 

Проектът на решение е № 571.

Колеги,  за  мое  голямо  съжаление  тази  Политическа  партия 

„Победа”,  която  се  регистрира  под  № 42  в  регистъра  на  партиите  и 

коалициите от партии за участие в изборите за народни представители, 

не  е  представила  два  от  изискуемите  документа  за  регистрация, 

изисквани от Изборния кодекс, а именно: списък, съдържащ имената с 

ЕГН  и  саморъчен  подпис  на  не  по-малко  от  7000  избиратели, 

подкрепящи регистрацията на партия за участие в изборите за народни 

представители,  както и банков документ за  внесен депозит,  съгласно 

чл. 79, ал. 1 от Изборния кодекс.
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Предлагам проект за решение:

„Постъпило е заявление за регистрация от политическа партия 

„ПОБЕДА”,  подписано  от  представляващия  Румен  Емилов  Хаджиев, 

заведено  под  №  42  на  25  март  2013  г.  в  регистъра  на  партиите  и 

коалициите от партии за участие в изборите за народни представители 

на 12 май 2013 г.

Към  заявлението  са  приложени:  заверен  от  съда  препис  от 

решение от 16.08.2012 г. по ф. д. № 461/2012 г. на СГС, за вписване на 

партията  в  регистъра  на  политическите  партии;  удостоверение  за 

актуално правно състояние на  партията,  издадено на  19.03.2013 г.  от 

СГС - ФО, 2 състав, по ф. д. № 461/2012 г.; заверено от партията копие 

от стр. 1 и стр.63 на „Държавен вестник”, бр. 68 от 2012 г., в който е 

обнародвано решението за регистрация на партията; заверен от СГС - 

ТО Устав на партията; образец от подпис на представляващия; образец 

от печата на партията; удостоверение от 19.03.2013 г. на СГС - ТО по 

ф. д.  №  461/2012  г.,  издадено  на  основание  чл.  19а  от  Закона  за 

политическите партии; удостоверение № 48-00-256 от 21.03.2013 г. на 

Сметната палата, за внесени финансови отчети на партията за 2012 г.; 

удостоверение  от  26.03.2013  г.  на  Банка  „КРЕДИ  АГРИКОЛОР 

БЪЛГАРИЯ” ЕАД, за актуална банкова сметка, по която ще се обслужва 

предизборната кампания в изборите за народни представители на 12 май 

2013 г. 

Заявено е искане за отпечатване наименованието на партията в 

бюлетината, като: ПП „ПОБЕДА”.

Дадени са указания на основание чл. 83, ал. 1, изр. 2 от ИК на 

представляващия  партията  да  представи  банков  документ  за  внесен 

депозит по чл.  79, ал. 1 от Изборния кодекс и допълни представения 

списък с имена, ЕГН и саморъчен подпис, който да отговаря на чл. 82, 

ал.  3,  т.  7  от  ИК,  и  съдържа  не  по-малко  от  7000  избиратели, 
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подкрепящи  регистрацията  на  партията  за  участие  в  изборите  за 

народни представители на 12 май 2013 г. 

В срока по чл. 83, ал. 1, от Изборния кодекс цитираните по-горе 

документи не са представени. Не са изпълнени разпоредбите на чл. 83, 

ал.  1  във  връзка  с  чл.  82,  ал.  3,  т.  6  и  т.  7  от  Изборния  кодекс  и 

указанията по Раздел IIІ, т. 9, букви „ж” и „з” от Решение № 2157-НС от 

14 март 2013 г. на ЦИК за регистрация на партии и коалиции от партии 

в  ЦИК  за  участие  в  изборите  за  народни  представители  на  12  май 

2013 г.

Предвид изложеното и на основание чл. 83, ал. 2 във връзка с 

чл. 82, ал. 3, т. 6 и т. 7 от Изборния кодекс Централната избирателна 

комисия 

Р Е Ш И:

ОТКАЗВА ДА РЕГИСТРИРА политическа партия „ПОБЕДА” за 

участие в изборите за народни представители на 12 май 2013 г. 

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в срок до 

24 часа от съобщаването му.”

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА: Благодаря Ви.

Колеги, чухте доклада на господин Караджов. Имате ли въпроси, 

коментари, забележки? 

Ако няма,  който  е  съгласен  с  проекта  за  решение,  с  който се 

отказва регистрация на Политическа партия „Победа”, моля да гласува.

Гласували 18 членове на ЦИК: за – 18, против – няма.

Имаме решение № 2297-НС.

Заповядайте, господин Чаушев.

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, ще ви докладвам проект за 

решение  за  регистрация  на  Политическа  партия  „Обединена 

социалдемокрация”, която чрез своя председател е подала заявление за 

регистрация на партията, регистрирано под № 4 в нашия регистър.
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Предлагам проект за решение:

„Постъпило е заявление от политическа партия „ОБЕДИНЕНА 

СОЦИАЛДЕМОКРАЦИЯ”,  подписано  от  представляващия  партията 

Кольо Петков Парамов, заведено под № 4 на 19 март 2013 г. в регистъра 

на партиите и коалициите от партии за участие в изборите за народни 

представители на 12 май 2013 г.

Към  заявлението  са  приложени:  заверен  от  съда  препис  от 

решение от 25.03.2009 г. по ф.д. № 29/2009 г. на СГС - ФО, 6 състав, за 

вписване  на  партията  в  регистъра  на  политическите  партии; 

удостоверение за актуално правно състояние на партията, издадено на 

18.03.2013 г. от СГС - ФО, 6 състав, по ф.д. № 29/2009 г.; заверено от 

партията копие от стр. 1 и стр. 123 на „Държавен вестник", бр. 29 от 15 

април  2009  г.,  в  който  е  обнародвано  решението  за  регистрация  на 

партията;  заверено  от  представляващия  партията  извлечение  от 

протокол  от  16.03.2013  г.  от  Национална  конференция  на 

ПП „ОБЕДИНЕНА  СОЦИАЛДЕМОКРАЦИЯ"  за  взето  решение  за 

регистрация на партията в Централната избирателна комисия за участие 

в  изборите  за  народни  представители  на  12  май  2013  г.;  образец  от 

подписа на представляващия партията; образец от печата на партията; 

удостоверение  изх.  №  48-00-189  от  19.03.2013  г.  за  внесени 

финансовите отчети на партията за 2009, 2010 и 2011 г.  на Сметната 

палата;  удостоверение  от  19.03.2013  г.  на  ЦКБ,  клон  София-Юг,  за 

актуална сметка на партията за обслужване на предизборната кампания; 

удостоверение от 18.03.2013 г. на СГС, по ф.д. № 29/2009 г., издадено 

на правно основание чл. 19а от Закон за политическите партии; заверен 

от СГС препис от устава на партията; списък, съдържащ три имена, ЕГН 

и  саморъчен  подпис  на  заявени  10  329  избиратели,  подкрепящи 

регистрацията на партията. Представен е и заверен от представляващия 

партията  присъствен  списък  от  заседанието  на  16.03.2013  г.  на 
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Националната  конференция  на  ПП  „ОБЕДИНЕНА 

СОЦИАЛДЕМОКРАЦИЯ”.

Заявено е искане за отпечатване наименованието на партията в 

бюлетината  като:  ПОЛИТИЧЕСКА  ПАРТИЯ  „ОБЕДИНЕНА 

СОЦИАЛДЕМОКРАЦИЯ”. 

От  писмо с  вх.  № 67-НС от 20.03.2013 г.  на  ЦИК от БНБ се 

установява,  че  на  19  март  2013  г.  по  сметката  в  БНБ  e  постъпил 

внесеният от партията безлихвен депозит по чл. 79, ал. 1 от ИК в размер 

на 10 000 лева.

От протокол на ГД „ГРАО” с вх. № 179-НС от 26.03.2013 г. на 

ЦИК за извършване на проверка на списък на избиратели, подрепящи 

регистрацията  на  политическа  партия  „ОБЕДИНЕНА 

СОЦИАЛДЕМОРАЦИЯ”  в  ЦИК  за  участие  в  изборите  за  народни 

представители  на  12  май  2013  г.  се  установява  спазването  на 

разпоредбата на чл. 89, ал. 3, т. 11 от Изборния кодекс - 7000 коректни 

записа. 

Налице са изискванията на чл.  76,  ал.  1 и чл.  82 от Изборния 

кодекс и Решение № 2157-НС от 14 март 2013 г. на ЦИК, за регистрация 

на  политическа  партия  „ОБЕДИНЕНА  СОЦИАЛДЕМОКРАЦИЯ”  за 

участие в изборите за народни представители на 12 май 2013 г. 

Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 10, чл. 78, 

чл. 82  и  чл.  83,  ал.  1  и  изр.  1  от  Изборния  кодекс  Централната 

избирателна комисия 

Р Е Ш И:

РЕГИСТРИРА  политическа  партия  „ОБЕДИНЕНА 

СОЦИАЛДЕМОКРАЦИЯ”  за  участие  в  изборите  за  народни 

представители на 12 май 2013 г.

Наименованието  на  партията  за  отпечатване  в  бюлетината  е: 

ПП ОБЕДИНЕНА СОЦИАЛДЕМОКРАЦИЯ.
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Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в срок до 

24 часа от съобщаването му. 

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Колеги, последна заявена 

за регистрация партия.

Ако  сте  се  запознали  с  проекта  и  нямате  възражения  или 

забележки, който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 17 членове на ЦИК: за – 17, против – няма.

Имаме решение № 2298-НС, с което проектите за регистрация 

приключиха за днес.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Заповядайте.

ВЕНЦИСЛАВ КАРАДЖОВ: Колеги, действително се извинявам, 

но тази  партия  е  представила  един списък  от  264 лица,  подкрепящи 

партията, така че аз ви предлагам да направя корекция в решението – 

отказът така или иначе трябва да бъде постановен, но да се опише, че 

партията е представила списък от 264 лица и й е дадено указание да 

представи допълнителен списък,  така  че  да  изпълни изискванията  на 

чл. 82, ал. 3, т. 7, а именно: списък на не по-малко от 7000 избиратели, 

подкрепящи  регистрацията  на  партията  за  участие  в  изборите  за 

народни представители на 12 май.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА: Колеги, чухте доклада. 

ВЕНЦИСЛАВ  КАРАДЖОВ:  Предложението  е  да  извърша 

корекция в решението, като допълним факта, че е представен списък от 

264  избиратели,  който  списък  обаче  не  отговаря  на  изискването  на 

чл. 82, ал. 3, т. 7.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА: Тоест, допълваме решение 

№ 2297-НС.

ВЕНЦИСЛАВ  КАРАДЖОВ:  Да,  правя  предложение  да 

прегласуваме това решение с изменението, което ви предложих.
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ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Уточнявам  – 

предложението е да прегласуваме решение № 2297-НС с допълнението, 

което  господин  Караджов  направи,  което  да  допълним  в  текста  на 

решението. То не е обявено, така че прегласувайки го бихме могли да 

добавим този текст в съдържанието му. 

Ако нямате възражения, който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 18 членове на ЦИК: за – 18, против – няма.

Имаме решение 2297-НС в пълния вариант.

Колеги, ако сме приключили с проектите за регистрация, следва 

да  започнем  с  проектите  за  назначаване  на  районни  избирателни 

комисии.

ПАСКАЛ БОЯДЖИЙСКИ:  Колеги,  докато колегите  видят кой 

какви доклади има, да ви предложа едно бързо гласуване във връзка с 

току-що приключилата регистрация. Все пак да дадем една обобщена 

информация, за партиите, които са били регистрирани, за тези, на които 

сме отказали и да я публикуваме в нашия сайт, в Туитър, във Фейсбук, 

за  да  може тази  информация да  достигне  бързо  до журналисти и  до 

хора, които се интересуват от нашата работа.

РАЛИЦА НЕГЕНЦОВА: Постъпили са 71 заявления, 4 отказа и 

останалите са регистрирани. 

СИЛВА  ДЮКЕНДЖИЕВА:  Три  отказа  и  едно  „без 

разглеждане”.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Господин Бояджийски, не 

разбрах да подлагаме ли на гласуване предложението? 

ПАСКАЛ БОЯДЖИЙСКИ: Аз ви предлагам да го качим на сайта 

като  информация.  Ако  трябва  да  допълня,  че  не  е  приключила 

процедурата по проверката на партиите, но ние сме приключили и сме 

разгледали заявления на 71 партии, от които имаме три отказа и едно 

„без разглеждане”. 

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Добре.
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Подлагам на гласуване предложението на господин Бояджийски 

да качим тази информация на сайта.

Може  би  все  пак  да  посочим  и  срока,  в  който  приключва 

проверката  на  подписките,  за  да  е  ясно,  че  тогава  окончателно  ще 

приключи процеса по регистрация.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 17 членове на ЦИК: за – 16, против – 1.

Предложението се приема.

Тъй  като  проектите  за  регистрация  на  партии  приключиха, 

предлагам да преминем към:

Точка  3:  Проекти  за  решения  за  назначаване  на  районни 

избирателни комисии.

Заповядайте, госпожо Сапунджиева.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Благодаря Ви.

Уважаеми колеги, постъпило е писмо от областния управител с 

вх. № 143-НС от 25 март 2013 г. Към писмото са представени всички 

изискуеми  документи,  включително  протокол  за  проведени 

консултации  от  21  март  2013  г.  Не  е  постигнато  съгласие  между 

участниците в консултациите по отношение на ръководния състав на 

Районната избирателна комисия – Силистра.

За  председателското  място  са  постъпили  предложения  от 

Политическа партия ГЕРБ, Коалиция за България и със становище с вх. 

№  1-245-25  от  21  март  2013  г.  на  Областната  администрация  в 

Силистра, представителят на ДПС е предложил за председател да бъде 

назначен представител на ДПС.

Най-напред  ще  ви  докладвам  предложенията  така,  както  са 

направени:

Предложението  на  ГЕРБ  за  председателското  място  е  на 

Мирослава Красимирова Червенкова от ГЕРБ.
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Предложението  за  председателското  място  на  Коалиция  за 

България е на Димитър Генов Петров от Коалиция за България.

И  предложението  на  ДПС  е  за  Пепа  Денева  Георгиева  за 

председателското място.

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  Кажете ни образованието, не имената.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Пепа Денева е юрист. От 2003 г. е 

секретар  във  всички  комисии  за  произвеждане  на  парламентарни  и 

европейски избори и за местни избори. До 2011 г. е била секретар на 

община Силистра.

Димитър Генов Петров също е със специалност „Право”, юрист.

Мирослава Красимирова Червенкова също е юрист.

Всички са юристи. 

Иначе  съставът  съответства  на  разпределението  на 

парламентарно представените партии и коалиции в парламента.

От  „Атака”  са  направили  предложение  за  член  –  Ванушка 

Василева Георгиева.

И политическа партия НДСВ са направили…

МАРИЯ  МУСОРЛИЕВА:   Няма  такова  нещо.   Некоректен  е 

докладът.  Категорично  е  предложена  за  секретар.  Абсолютно 

некоректен е докладът.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Да, за секретар. Извинявам се.

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  И е много подготвена.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Ванушка Василева Георгиева също 

е предложена за секретар. 

Чакайте пак да погледна. Писала съм го онзи ден.

Ванушка  Василева  Георгиева  е  със  специалност  „Стопанска 

логистика”. Много е подготвена, да.

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  Да, защото много дълго време е била 

секретар в ОИК.
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САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Предложението на НДСВ е за Таня 

Стоичкова Георгиева-Димитрова,  с  юридическо  образование,  за  член. 

Включена е в състава на РИК – Силистра, като член.

Само  да  погледна  какво  беше  представителството  на  Синята 

коалиция, тъй като считам, че то е от значение. Имаме пълномощно от 

Иван  Костов  и  Мартин  Димитров  за  Неделчо  Кирилов  Жейнов  да 

участва в преговорите при областния управител на област Силистра и в 

консултациите  по  чл.  27,  ал.  2.  Неделчо  Кирилов  Жейнов, 

представляващ  Синята  коалиция  за  област  Силистра  е  предложил  за 

член Димо Михалев Димов, магистър по специалността „Озеленяване” 

от Висшия лесотехнически институт в София. 

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Господин  Христов, 

госпожа Мусорлиева, госпожа Сидерова.

ЕМАНУИЛ ХРИСТОВ: Благодаря Ви.

Колеги,  госпожа  Сапунджиева  изобщо  не  представи  коректно 

това,  което  се  е  случило  на  консултациите.  Нещата  са  протекли  по 

съвсем друг начин.

Първо,  на  консултациите  присъстват  всички,  с  изключение  на 

представителя  на  ПП „Атака”,  но  той  е  представил  предварително  в 

писмен …

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Аз не съм свършила с доклада. Не 

ми  давате  възможност  да  прочета  протокола.  Аз  само  ви  дадох 

предложенията, които са направени.

ЕМАНУИЛ ХРИСТОВ: Вие приказвахте десет минути и нищо 

не казахте.

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: Аз  ви  казвам  кой  какво  е 

предложил. 

ПРЕДС.  КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Моля ви,  колеги!  Аз не 

знаех кой по какъв повод иска думата.

ЕМАНУИЛ ХРИСТОВ: Вече ми е дадена думата.
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ПРЕДС.  КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Бъдете  толерантни един 

към друг. Всеки ще може да се изкаже.

Заповядайте.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Може ли да довърша доклада?

ЕМАНУИЛ ХРИСТОВ: Аз започнах да приказвам. След мен ще 

говорите.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА МЕДАРОВА:   Нека  завърши господин 

Христов.

ЕМАНУИЛ  ХРИСТОВ:  Представител  на  ПП  „Атака”  не 

присъства,  но  е  представил  преди  това  писмено  предложение  и 

пълномощно, че има право да представлява партия „Атака”. 

От всички останали поканени представители има по един или по 

двама представители.  И по време на  консултациите в писмен вид са 

били направени следните предложения:

За  председател  на  Районната  избирателна  комисия  има 

предложение от Политическа партия ГЕРБ и от Коалиция за България. 

За секретар има предложение от ДПС и от „Атака”.

При това положение и в изказванията представителят на ГЕРБ е 

посочил,  че  като  най-голяма  парламентарно  представена  партия  се 

полага на ГЕРБ да поеме председателското място. При това положение 

представителят  на  Коалиция  за  България  –  точно  така  е  записано  в 

протокола:  Последва  предложение  от  Коалиция  за  България  за 

заместник-председател на РИК, вместо председател, да бъде определен 

господин Димитър Генов”.

Същевременно след това  ГЕРБ подкрепя това предложение на 

Коалиция за България и на практика се стига само до въпроса кой да 

бъде секретар на комисията. Не се е стигнало до решение на комисията 

и затова протоколът приключва със следното частично споразумение:

„Първо, председателското място да бъде заето от представителя 

на ПП ГЕРБ.
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И  второ,  заместник-председателското  място  да  бъде  заето  от 

представителя на Коалиция за България.

За секретарското място не беше постигнато съгласие.”

При това  положение е  взето решение да  бъдат комплектовани 

документите  и  да  бъдат  изпратени  на  Централната  избирателна 

комисия. Областният управител, който е водил срещата,  е попитал има 

ли някой от участниците, който да изрази допълнителни възражения по 

провеждането на консултациите. В отговор на това представителят на 

ДПС е заявил, че ще депозира писмено възражение. И наистина аз вчера 

споменах,  че  е  представено  такова  писмено  възражение,  наречено 

становище, което е представено четири часа,  след като са завършили 

консултациите и де факто никой от хората,  които са присъствали на 

консултациите, не е запознат със становището. 

Нещо повече – в самото становище на представителя на ДПС е 

записано, че той е бил подписал протокола с особено мнение. Нещо, 

което не е вярно. Всички могат да видят в протокола, че няма особено 

мнение. Той просто е казал, че ще има становище, но в подписите му 

всички  са  се  подписали  абсолютно  нормално,  така  че  няма  особено 

мнение.

Другото нещо, което ви казах – възражението е в 15,20 часа, а в 

самия протокол е записано,  че консултациите са приключили в 11,35 

часа.

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: Ако  ми  позволите,  госпожо 

председател, да допълня доклада.

ЕМАНУИЛ ХРИСТОВ: Така че претенцията на представителя на 

ДПС се изразява в следното. В становището си той коментира,  че са 

третата  по  големина  парламентарно  представена  партия  в  страната, 

поради което е било редно ДПС да има секретарското място. Но тъй 

като не се  е  стигнало до решение,  точно така  е  записано:  „При така 

създалата се ситуация правя предложение на ПП Движението за права и 
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свободи  да  се  предостави  длъжността  председател  на  районната 

комисия”.

Значи от трета политическа сила, понеже не им е удовлетворено 

за секретарското място, иска председателското място, при положение че 

е имало предварителна договорка, че другите изобщо не знаят за това, 

което…

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Как ще има договорка,  като няма 

споразумение. Хайде сега!?

ЕМАНУИЛ ХРИСТОВ: Хайде сега – у вас. (Оживление) 

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Е, не зависи от теб дали съм у дома 

или тук.

ЕМАНУИЛ  ХРИСТОВ:  Няма  значение.  Въпросът  е,  че  това, 

което аз представям, и вчера ти го казах. Ти продължаваш, десет минути 

приказваш, без да казваш нищо съществено. Ето това е постановката.

Затова аз предлагам да се направи разпределение, както е било 

постигнато  частичното  съгласие,  като  се  гласува  в  Централната 

избирателна комисия кой да заеме секретарското място – дали партия 

ДПС или партия „Атака”.

Нещо  повече  –  искам  да  ви  кажа,  че  предложението  за 

председател от страна на  ГЕРБ е за този, който е бил председател и на 

местните избори, и на референдума. Същото нещо важи, между другото, 

за  заместник-председателя,  който  беше  заместник-председател  и  по 

време  на  референдума  и  е  бивш  председател  по  време  на  тройната 

коалиция от РИК.

Искам да обърна внимание, че Районната избирателна комисия в 

Силистра беше една от малкото, може би три или четири в страната, при 

които не бяха допуснати грешки по тези прословути т. 2 и 3. Бургас, 

Силистра  и  още  една  или  две  бяха.  Нямаше  никакви  проблеми  и 

работата беше идеална. Ако сега целта е да спънем работата, мисля, че 

не е уместно да се правят такива смени точно в такъв момент.
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Моето  предложение  е  именно  да  се  гласува  за  секретарското 

място.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Аз  дадох  думата  на 

госпожа Мусорлиева, но ще я предоставя на госпожа Сапунджиева. Ще 

моля да бъде кратка, за да може госпожа Мусорлиева да се изкаже.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Бях прекъсната и нямах възможност 

да докладвам протокола. Докладвах първо предложенията.

Аз не съм съгласна с колегата Христов, че има съгласие, защото 

областният  управител  е  изпратил  преписката  при  непостигнато 

съгласие. И такъв е проектът за решение.

Допълвам  това,  което  каза  колегата  Христов.  В  края  на 

протокола  пише:  „Господин  Димов  попита  дали  има  участници  в 

консултациите,  които  да  изразят  допълнителни  възражения  по 

провеждането  им.  В  отговор  господин  Насуф  Насуф  заяви,  че  ще 

депозира  писмено  възражение,  което  ще  бъде  приложено  като 

неразделна част от нашия протокол”. Тоест, възражението е отразено в 

протокола.

„Като забележка от Коалиция за България изрично настояха да се 

отбележи некоректното отношение на Политическа партия „Атака” към 

провеждането на консултациите”.

По отношение на работата на районна и общинска избирателна 

комисия Силистра. От 2003 г.,  за разлика от колегата Христов, който 

работи от 2011 г., от 2003 г. аз работя с районните избирателни комисии 

в Силистра и с общинските избирателни комисии по провеждането на 

всички  избори.  Споделям  неговото  становище,  че  никога  в  област 

Силистра  не  е  имало  проблеми,  независимо  от  това  кой  е  бил 

председател, независимо кои политически сили са имали мнозинства в 

тези комисии. Просто в комисиите са работили през годините различни 

хора  с  различни  политически  мнозинства.  От  2003  г.  политическото 

мнозинство  беше  от  НДСВ,  след  това  от  2005  г.  политическото 
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мнозинство  беше  от  Коалиция  за  България,  тогава  председател  на 

Районната избирателна комисия беше бивш съдия. През цялото време 

Пепа  Денева  е  била  секретар  на  районните  и  на  общинските 

избирателни комисии и никога там не е имало проблеми, включително и 

на последните избори, и на проведения референдум. Не е имало грешки. 

Това са коректни хора, не са постъпвали жалби, комисиите винаги са 

работили добре.

Аз  предлагам  да  се  назначи  Районна  избирателна  комисия  в 

състав:

Пепа Денева – председател.

Димитър Генов Петров – заместник-председател.

Секретар от ГЕРБ – Мирослава Красимирова Червенкова.

И другите, както ги докладвах.

Мотивите ми за това са, че в област Силистра, в Силистренския 

избирателен район ДПС е първа политическа сила. Считам, че е редно 

да бъде предоставено едно председателско място на представители на 

опозицията и това да бъде в област Силистра, доколкото ДПС е първа 

политическа сила.

Въпреки  предложението,  което  бях  направила  още  вчера  през 

деня,  когато  започнахме  назначаването  на  районните  избирателни 

комисии,  да  се  вземат предвид представителството  на  политическите 

сили на регионално ниво при назначаването на членовете на районните 

избирателни комисии, моето предложение с гласуване беше отхвърлено, 

аз  благодаря  на  всички  колеги,  които,  когато  правеха  своите 

предложения,  се позоваваха на този принцип. 

Считам,  че  това  е  правилно.  Затова  предлагам,  госпожо 

председател, първо да подложите на гласуване предложението ми като 

докладчик.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Благодаря,  госпожо 

Сапунджиева.
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Госпожа Мусорлиева има думата.

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  Тъй като се  запознах с  преписката, 

много  благодаря  на  колегата  Емануил  Христов  за  изключително 

коректно поднесената информация, която аз частично исках да поднеса 

след него.

От двете изказвания разбрахме, че в тази районна избирателна 

комисия или  тези лица, като работа в общински избирателни комисии, 

че работата е била много добра. Казвам – от двата доклада.

Некоректно поднесения от госпожа Сапунджиева доклад, според 

мен ще взриви добре постигнатото съгласие по две от важните позиции 

и изцяло докладът й измества това постигнато съгласие на хората от 

съответния район, за което ни изясни господин Христов, а именно за 

председателско и заместник-председателско място.

Това,  че  ни  беше  поднесена  информация  единствено  от 

биографията на госпожа Пепа Денева, ще помоля за също така подробна 

информация за останалите кандидати, които претендират за местата, за 

които не е постигнато съгласие. Това е едно-единствено място, а именно 

на  секретаря.  Тоест,  да  ни  запознаете  по-подробно,  тъй  като 

представителката  на  „Атака”,  доколкото  зная,  също  е  работила  в 

Общинската избирателна комисия много добре и отзивите за нея също 

са  много  добри,  независимо  от  ироничното  отношение  на  госпожа 

Сапунджиева специално към дипломата й. 

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: Напротив,  много  сериозно  и 

положително. 

ПРЕДС.  КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Много моля,  ако искате 

нещо да кажете, да включвате микрофона.

Госпожа Сидерова искаше думата.

РУМЯНА  СИДЕРОВА:  Исках  само  да  попитам,  дали  освен 

предложението за заместник-председател от Коалиция за България има 

предложение за заместник-председател от друга политическа сила?
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САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Не, няма.

РУМЯНА СИДЕРОВА:  Защото  аз,  като  гледах  преписката,  не 

видях.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: няма. 

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Заповядайте,  госпожо 

Андреева.

МАЯ АНДРЕЕВА: От доклада на колегата Христов разбрах, че 

по  време  на  консултациите  всъщност  претенцията  на  Политическа 

партия  ДПС  и  практически  е  била  за  секретарско  място.  А  със 

становището – така казахте,  че се казва документа,  който е постъпил 

след това… 

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Точно така.

МАЯ  АНДРЕЕВА:  Там  за  първи  път  практически  се  появява 

претенцията за председател. Така ли е, госпожо Сапунджиева?

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Да, така е.

МАЯ АНДРЕЕВА: Благодаря Ви за уточнението.

Колеги,  лично  моето  становище  е,  както  и  колегата  Христов 

уточни,  колегата  Сапунджиева  също  (не  искам  да  присъединявам 

нейното  становище  към  неговото,  той  докладва,  че  протоколът  е 

подписан без особени мнения, с констатация за постигнато съгласие по 

позицията  на  председател  и  заместник-председател),  аз  считам,  че 

мястото да се отправя искане е на самите консултации. Ако след това се 

направи искане за ръководна позиция, считам, че то е ирелевантно. Ако 

този въпрос е бил заявен по време на консултациите, аз разбирам това, 

но  становище  или  особено  мнение  може  да  се  формира  по  заявена 

претенция,  иначе  това  означава,  че  тя  се  заявява  тепърва  след 

консултациите. За мен лично меродавният момент са консултациите и 

досега не съм отстъпвала от тази позиция.
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Ето  защо  аз  считам,  че  по  две  от  позициите  наистина  има 

съгласие.  Видях  протокола,  заедно  със  становището  при  колегата 

Емануил Христов.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Само да Ви напомня, може би не сте 

обърнала внимание – протоколът завършва: „Господин Димов попита 

дали има участници в консултациите,  които ад изразят допълнителни 

възражения по провеждането им”. Това е запис в протокола. След което: 

„В  отговор  господин  Насуф  Насуф  заяви,  че  ще  депозира  писмено 

възражение,  което  ще  бъде  приложено  като  неразделна  част  от 

настоящия протокол.

И  именно,  тъй  като  при  консултациите  всичко  е  отразено 

коректно, отразено е и заявлението на господин Насуф – представителя 

на  ДПС,  че  той  ще  депозира  писмено  възражение,  затова  той  не  е 

подписал протокола с  особено мнение,  защото има запис,  че  той ще 

депозира  писмено  възражение.  И  това  е  отразено  в  протокола  от 

консултациите.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Госпожа  Андреева  има 

думата.

МАЯ  АНДРЕЕВА:  Да,  колега,  изявлението  ми  изцяло  е 

съобразено  с  този  запис  в  протокола,  с  който  съм  запозната  и 

продължавам да поддържам становището си.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Госпожа  Солакова  има 

думата.

СЕВИНЧ  СОЛАКОВА:  Колеги,  в  тази  комисия  обичаме  да 

даваме  оценки  на  изказвания,  на  доклади.  Аз  мисля,  че  не  съм  си 

позволявала това, няма да си го позволя и сега. Но само искам да кажа, 

че  като  кажете,  господин  Христов,  че  докладът  на  госпожа 

Сапунджиева е некоректен, той не става некоректен. Аз също съм тук и 

лично виждам с очите си какво е написано.
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Вчера  имаше  протокол,  в  който  беше  заявено  от  името  на 

водещия  консултациите,  че  „Атака”  ще  представи  писмено 

предложение и ние приехме, че такова е представено.

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  Не е беше същият случай.

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Моля ви да продължа.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Моля ви, не я прекъсвайте.

СЕВИНЧ  СОЛАКОВА:  В  днешния  случай  имаме  едно 

предложение,  което  е  постъпило,  аз  не  съм имала  възможност  да  се 

запозная  подробно,  но  кредитирам  изразените  становища,  че 

предложението на „Атака” е било постъпило още преди консултациите, 

тоест  е  било  налице  в  писмена  форма  по  време  на  консултациите. 

Извинете ме, но ако всички представят само писмени предложения, ние 

по същия начин ще обезсмислим консултациите,  защото те затова са 

консултации,  за  да  може  освен  писмените  предложения,  да  бъдат 

направени  и  устни  изказвания,  за  да  може  да  се  пресрещнат 

становищата  и  накрая  да  се  постигне  съгласие.  Това  е  целта  на 

консултациите.

В случая имаме едно писмено предложение, което е постъпило, и 

ние казваме, че там няма проблем. 

Има едно писмено предложение, което е заявено, че ще постъпи 

с изричното уточнение, че трябва да бъде неразделна част от протокола 

и  ние  това  не  го  приемаме.  Защото,  колеги,  имаме  просто  различни 

гледни точки. За нас един и същи запис винаги ще означава различно, 

защото, пак казвам, имаме различни гледни точки.

В случая аз  считам за  редно да  се  приемат всички постъпили 

предложения  в  писмена  форма,  то  е  прикрепено  към  протокола, 

прикрепено е към преписката, и да се разгледат в единство, за да може 

да  се  прецени  съставът  на  Районната  избирателна  комисия,  още  по-

точно  ръководните  длъжности  председател,  заместник-председател  и 

секретар,  за да може да бъдат подбрани качествени хора,  които имат 
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опит,  имат  необходимото  образование  и  специалност,  отговарят  на 

изискванията  на  закона.  И  в  същото  време  това  е  комисията,  при 

назначаването  на  която  ние  можем  да  съблюдаваме  както 

съотношението  на  парламентарно представените  партии в  Народното 

събрание, така и представителството от изборния район в това Народно 

събрание.

Аз  подкрепям  направеното  предложение  от  госпожа 

Сапунджиева за персонален състав на ръководните длъжности.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Госпожа Мусорлиева. 

МАРИЯ  МУСОРЛИЕВА:   Единствената  разлика  между  двете 

постъпили писмени предложения, е, че с първото постъпило могат да се 

запознаят  всички  присъствали  на  консултациите.  А  с  другото 

,постъпило след консултациите, не може да се запознае никой.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Господин Христов.

ЕМАНУИЛ ХРИСТОВ: Благодаря.

Точно така е.  Ако си спомним вчерашните разисквания, имаше 

още един такъв случай, което означава, че не е случайно да се подават 

допълнителни  предложения,  след  като  приключат  консултациите.  Но 

това е извън това, което искам да кажа.

Първото нещо, което е  – госпожа Сапунджиева си позволи да 

каже, че са първа политическа сила в Силистренска област. Това е било, 

защото  на  последните  избори  –  местните,  госпожо  Сапунджиева,  от 

седем общини, в нито една няма общински кмет от ДПС. И това много 

добре  го  знаете,  писаха  го  и  вестниците.  Вашата  партия  взе  много 

сериозно отношение по този въпрос, така че е трудно да се коментира 

кой в момента е на първо място. Това е едното.

Второто  нещо  –  Вие  искате  да  се  игнорират  изобщо 

консултациите при областния управител. Тоест, изобщо тях няма да ги 

гледаме,  ами  след  като  свършат  консултациите  ще  направим 

предложение, понеже само ние – имам предвид ДПС – сме направили 
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предложение,  нашето  предложение  е  вярно,  защото  другите  не  са 

направили  като  нас,  не  са  се  изхитрили  да  дават  допълнително 

предложение. 

Плюс  това,  господин  Насуф  Насуф  казва,  че  ще  отправи 

възражение по отношение на провеждането…

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: А,  не!  Много  моля!  Три  пъти  го 

прочетох.

ЕМАНУИЛ ХРИСТОВ: Аз ще ви го прочета. „Господин Димов 

попита  дали  има  участници  в  консултациите,  които  да  изразят 

допълнителни  възражения  по  провеждането  им”,  а  не  да  направи 

допълнителни предложения.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: А те за какво се провеждат?

ЕМАНУИЛ  ХРИСТОВ:  Те  се  провеждат,  за  да  могат  да  се 

срещнат хората и да разменят мисли, а не зад гърба на другите след 

четири  часа  някой  се  сетил,  след  като  са  му  звъннали  вероятно 

отнякъде, защото аз познавам господин Насуф Насуф и знам, че той е 

еродиран и умен човек и никога не би направил такива неща, каквито 

тук са написани. Явно го е писал юрист това нещо и той го е подписал. 

Това е отделен въпрос. Има право на това нещо.

Въпросът е, че това е просто една нечестна постъпка – след като 

няма никой на консултациите да дадеш становище и после да твърдиш: 

„Ама  аз  съм  си  казал  мнението”.  Пред  кого?  Пред  ЦИК  ли?  Тези 

консултации  за  ЦИК  ли  са?  Значи  ще  игнорираме  всички  останали 

представители,  които  са  упълномощени,  включително  и  господин 

Насуф Насуф от  председателя  на  Вашата  партия  и  всички  останали, 

които са присъствали там са били официално поканени, присъствали са 

чрез  парламентарно  представените  партии,  няма  да  се  съобразим  с 

тяхното мнение, а след като са приключили консултациите зад гърба им 

ще подадем друго предложение и ще твърдим, че не ние сме правите. 

Не мога да се съглася с такова поведение. 
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САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Госпожо председател,  може ли да 

отговоря?

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Заповядайте,  госпожо 

Сапунджиева.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Уважаеми колеги, от изказването на 

господин Христов аз разбрах, че фактически Централната избирателна 

комисия няма да назначава районните избирателни комисии, съгласно 

изискванията на чл. 28 от Изборния кодекс, където е казано, че общият 

брой на членовете на Районната избирателна комисия се определя по 

реда  на  ал.  2  и  6  и  парламентарно  представените  –  парламентарно 

представените  –  партии и  коалиции предлагат  членове  на  Районната 

избирателна комисия. Като по ал.  3 се запазва съотношението между 

парламентарно представените партии и коалиции и се използва методът 

на най-големия остатък.

Господин Христов тук въведе един нов критерий. Според него 

ние трябва да назначаваме, съобразно представителството на местните 

избори. 

Досега  Централната  избирателна  комисия  не  е  назначавала 

районни избирателни комисии, съобразно представянето на партиите на 

местни избори. Така че аз не мога да разбера този критерий.

Повтарям  –  на  изборите  през  2009  г.,  които  са  критерий  за 

парламентарното представителство на партиите и за назначаването на 

районните избирателни комисии в тази Централна избирателна комисия 

за произвеждане на предсрочните парламентарни избори на 12 май 2013 

г. в област Силистра Политическа партия ГЕРБ има един представител, 

Политическа партия ДПС има два пропорционални и един мажоритарен 

мандат,  моля  да  се  има  предвид  също  и  изборът  на  мажоритарния 

мандат  за  областта,  и  Коалиция  за  България  има  един  народен 

представител, избран по пропорционалната избирателна система.
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Считам, че това са ясни, отразени в Изборния кодекс критерии и 

Централната избирателна комисия трябва да се съобрази с тях.

Ще  прочета  отново  протокола,  тъй  като  непрекъснато  се 

манипулира с този протокол. Няма да давам характеристики кой какъв е 

и  как  е  написал  възражението  си,  защото  за  разлика  от  колегата 

Христов, който следи по часове какво се случва в област Силистра, аз 

нямам такава възможност и не мога да следя какви са предложенията по 

часове.  Затова  отново  ще  прочета  отразеното  в  протокола  и  ще 

подчертая защо той не е подписан с особено мнение.

„Господин Димов попита дали има участници в консултациите, 

които  да  изразят  допълнителни  възражения  по  провеждането  им.  В 

отговор  господин  Насуф  Насуф  заяви,  че  ще  депозира  писмено 

възражение,  което  ще  бъде  приложено  като  неразделна  част  от 

настоящия протокол.

Като забележка от Коалиция за България изрично настояха да се 

отбележи некоректното отношение на Политическа партия „Атака” към 

провеждането на консултациите”.

Всички  са  подписали  протокола  без  особено  мнение,  защото 

протоколът  обективно  отразява  това,  което  се  е  случило  на 

консултациите при областния управител.

И ви чета становището на господин Насуф Мехмед Насуф, като 

областен председател  на Политическа партия Движението за  права  и 

свободи относно особено мнение, изразено в протокол от 21.03.2013 г. 

от консултации за определяне състава на РИК – Силистра, проведени от 

областен управител на Силистра:

„На 21 март 2013 г. взех участие в консултации за определяне на 

състава  на  РИК  –  Силистра  при  областния  управител  на  Силистра. 

Представих  изискуемите  от  закона  документи.  Заявих  предложение 

длъжността  секретар  на  Районната  избирателна  комисия  да  бъде 

предоставена на Политическа партия ДПС и предложих тази длъжност 
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да  бъде  заета  от  Пепа  Денева  Георгиева.  Изразих  аргументите  си  в 

посока, че ДПС е трета по сила парламентарно представена политическа 

партия  в  Република  България,  а  за  област  Силистра  е  с  най-голям 

относителен дял на мандатите – три.

Предложените от мен лица имат голям опит от участие в РИК и 

ОИК  в  област  Силистра  и  имат  необходимия  образователен  ценз. 

Предложеният от мен човек много години е заемал тази длъжност. 

Тъй като с представителите на политическите партии при неявил 

се  представител  на  Политическа  партия  „Атака”  не  постигнахме 

съгласие по въпроса коя политическа сила коя ръководна длъжност да 

получи, аз подписах протокола с особено мнение. 

При  така  създалата  се  ситуация  правя  предложение  на 

Политическа партия Движението за права и свободи да се предостави 

длъжността председател на Районната избирателна комисия. За заемане 

на тази длъжност предлагам Пепа Денева Георгиева, тъй като от 2005 г. 

е  заемала  длъжността  секретар  на  РИК  и  ОИК  в  област  Силистра, 

правоспособен юрист е и опитен администратор.

Очаквам  Централната  избирателна  комисия  да  се  съобрази  с 

искането ми и с аргументите”.

Това нещо е заведено в областната администрация с вх. № 1-256-

25 с дата 21 март 2013 г. в 15,20 ч. и е изпратено от областния управител 

на  област  Силистра,  заедно  с  всички  документи  за  проведените 

консултации.

Поради което предлагам в качеството ми на докладчик, първо, да 

се гласува моето предложение за председател на Районната избирателна 

комисия  да  бъде  назначена  Пепа  Денева  Георгиева,  за  заместник-

председател да бъде назначен Димитър Петров Генов от Коалиция за 

България, за секретар Мирослава Красимирова Червенкова от ГЕРБ.

И състава така, както го прочетох в началото, тъй като спорът е 

за ръководните места.
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Категорично не възприемам, че има частично съгласие, защото 

никъде Изборния кодекс не говори за частично съгласие по позиции. 

Изборният  кодекс  говори  за  постигнато  съгласие  и  за  непостигнато 

съгласие.  И двете хипотези са разработени в алинеите на нормата на 

чл. 27.

Свърших. Предлагам да подложите на гласуване предложението 

ми.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Господин  Емануил 

Христов.

ЕМАНУИЛ ХРИСТОВ: Колеги, няма да говоря много. Както е 

написано и в становището от господин Насуф Насуф и аз така ще кажа – 

при  така  създалата  се  ситуация,  аз  предлагам  да  се  съобразим  с 

мнението на хората, които са били на консултациите. Иначе е просто 

обидно отношението към тях – да се игнорират и да се прави абсолютна 

каша от всичко.

Затова  аз  предлагам  да  си  спазим  и  за  председател  да  бъде 

назначена  госпожа  Мирослава  Червенкова,  за  заместник-председател 

господин Димитър Генов, а за секретарското място да изберем един от 

двамата кандидати, както е било по първоначалното предложение, което 

се  е  коментирало  по  време  на  консултациите,  между  госпожа  Пепа 

Денева и Ванушка… Забравих й второто име.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Госпожа Дюкенджиева.

СИЛВА ДЮКЕНДЖИЕВА:  Госпожо Сапунджиева, само исках 

да разбера Вашето предложение. Разбрах го за председател. Може ли да 

ми  кажете  секретаря  и  заместник-председателят  от  кои  политически 

сили са предложени?

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: За  председател  Пепа  Денева 

Георгиева от ДПС, за заместник-председател Димитър Генов Петров от 

Коалиция  за  България,  и  за  секретар  Мирослава  Красимирова 

Червенкова от ГЕРБ.
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Считам, че по този начин управляващата партия, която имаше 

мнозинство в разпуснатия парламент, ще покаже жест на толерантност, 

като покаже,  че  едно или две  от председателските  места от 31 РИК, 

могат да получат и представители на опозицията. 

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Заповядайте,  госпожо 

Андреева.

МАЯ  АНДРЕЕВА:  Колега  Сапунджиева,  аз  искам  само  да 

попитам  Политическа  партия  ГЕРБ  кои  позиции  е  претендирала  с 

писменото си предложение и на устните консултации?

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: Аз  казах  –  партия  ГЕРБ  е 

претендирала председател.  Но тъй като няма постигнато съгласие,  на 

основание на нормите на чл. 27, при непостигнато съгласие съставът на 

Районната  избирателна  комисия  се  назначава  от  Централната 

избирателна комисия. 

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Госпожа Андреева.

МАЯ  АНДРЕЕВА:  Колеги,  мисля,  че  това  би  бил  първият 

случай, в който практически излиза така, че ние тук можем да си правим 

каквото си искаме и да не се съобразяваме със заявените от адресатите 

на разпоредбата на чл. 28 искания. Тоест, те искат едно и те го искат 

когато трябва, а пък ние им даваме нещо, което въобще не са поискали.

Аз  не  мога  да  разбера  и  не  съм се  водила  от  това  правило в 

докладите си и при гласуванията и няма да се водя от такова правило и 

занапред. 

В  смисъл  отново  поддържам  тезата  и  се  присъединявам  към 

доклада  на  колегата  Христов,  че  всъщност  трябва  да  се  обсъди 

позицията за секретар, тъй като аз също считам, че това е единствената 

позиция, по която няма практически постигнато съгласие. И моля пред 

ида се подложи на гласуване предложението на госпожа Сапунджиева 

за целия състав на комисията, да бъде взето решение по позицията на 

секретар. 
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ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Господин Чаушев.

След това – госпожа Маркова.

Аз  наистина  ще  помоля  малко  по-кратко  да  структурирате 

изложенията си, за да може всеки, който иска да вземе думата, да има 

тази възможност.

Заповядайте.

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Не мога да възприема тезата, която се опитва 

да наложи господин Христов, че имало постигнато частично съгласие. 

Очевиден факт от всичките тези разисквания е,  че представителят на 

„Атака”  не  е  присъствал  на  това  заседание.  Той  просто  е  депозирал 

нещо си и какво съгласие и между кого съгласие е постигнато – за мен 

лично е необяснимо.  Още повече,  че стои и още едно писмо тук,  на 

което не можахме да чуем текста, за някакво си некоректно поведение 

на представителя на „Атака”. За какво съгласие можем да говорим при 

липса на един участник, който участва в разпределянето на тези места?

Поради  което  аз  подкрепям  направеното  предложение,  като 

отхвърлям така наречените съждения, че е било постигнато каквото и да 

било съгласие. Подкрепям предложението на госпожа Сапунджиева.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Ще  дам  за  процедурен 

въпрос думата на госпожа Манахова.

След това госпожа Маркова и господин Христов.

Заповядайте.

АННА  МАНАХОВА:  Не  знам  как  да  го  формулирам,  дали  е 

процедурен  въпрос,  обаче,  госпожо  Сапунджиева,  в  този  проект  от 

вчерашното заседание,  който гледаме, всъщност Вие правите някакво 

друго предложение вероятно, защото преди малко чухме друго. Това, 

което  в  момента  правите  ли  подкрепяте?  Тъй  като  това,  което  е  на 

компютрите ни, е,  че Ви предлагате за председател представителя на 

ДПС, а за заместник-председател представителя на ГЕРБ, а за секретар 

– представителя на Коалиция за България.
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САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: Колега  Манахова,  ако  обърнете 

внимание,  срещу  името  на  Димитър  Генов  Петров  е  записано  „п”, 

защото  са  се  събрали  на  една  страница.  И  аз  видях.  За  да  не  го 

преписваме отново, тъй като е проект, вижте срещу името на Димитър 

Генов Петров, пише „п”. Това е знак за председател, че и те претендират 

председателското място. Такова е писменото предложение.

Ако обърнете внимание, съм отбелязала, защото не са подредени 

правилно. Това е проект. Ако нямате нищо против, мога да отида и да го 

изпиша отново да се пусне в мрежата с корекциите.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Госпожа  Маркова  има 

думата.

ЕЛЕНА  МАРКОВА:  Извинете,  понеже  докладът  беше 

изключително объркан, аз не чух, искам да задам един много конкретен 

въпрос – по време на консултациите какво е становището, изразено от 

упълномощения представител на Коалиция за България?

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: Ще  ви  прочета,  колеги,  всички 

писмени предложения. (Реплики от залата.)

ПП ГЕРБ  чрез председателя Бойко Борисов. 

Коалиция за България … 

ПП ДПС чрез председателя Лютви Местан.

Синята  коалиция  чрез  представляващите  Мартин  Димитров  и 

Иван Костов едновременно.

ПП „Атака” чрез Волен Сидеров.

НДСВ чрез председателя Христина Христова.

Описано е обявлението. 

Господин Димов е направил проверка на входираните писмени 

предложения и  приложената  документация  към тях,  като е  приканил 

присъстващите да се представят и да удостоверят своята представителна 

власт…



80

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  Имаше конкретен въпрос.  Силистра 

не е България.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Колеги, моля ви!

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Не, искам да го прочета,  за да не 

задавате… (Реплики от залата.)

Описана е приложената документация.

Всички са се представили, представили са документите, съгласно 

нашето  решение  и  изискванията  на  закона,  описана  е  приложената 

документация, описани са пълномощните на всеки поотделно. (Реплики 

от залата.)

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Вижте сега, колеги, аз се 

затруднявам…

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Аз ви чета протокола ,защото много 

се извинявам, колеги, аз бях обвинена в объркан доклад от колега, който 

не  искам  да  коментирам.  Не  искам  да  изпадам  в  тази  подробност, 

защото ако сега се върна и извадя докладвани от този колега преписки, 

явно ще стане грандиозен скандал. Не искам да влизам в тази тема.

В тази връзка искам да ви прочета протокола, защото той това 

отразява.

Приложена  документация  …  (Реплики  от залата.) Описана  е 

приложената документацията. Тъй като възразявате, не искате да ви я 

чета,  има друга приложена документация, писмени предложения. Пак 

приложена документация, заверени копия.

„След  извършената  проверка  на  документите  се  установи 

съответствие с разпоредбите на ИК. Предложените кандидати отговарят 

на изискванията на чл. 16, ал. 2 от ИК. За всеки е представено заверено 

копие  от  диплома  за  висше  образование  и  заверено  копие  от  лични 

карти и декларации по чл. 16, ал. 2 от ИК. Не е налице несъвместимост 

по чл. 17 от ИК”. 



81

И  са  описани  предложенията.  (Част  от  членовете  на  ЦИК 

излизат от залата.)

ПП  „Атака”  предложиха  за  секретар  Ванушка  Василева 

Георгиева, за член – Ванушка Василева Георгиева.  

ПП „Атака” са предложили без да присъстват, писмено. Значи те 

имат право и могат да предложат без да присъстват.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  При цялото ми уважение, 

госпожо Сапунджиева, въпросът беше за Коалиция за България.

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: ПП  ГЕРБ  предложиха  за 

председател  Мирослава  Красимирова  Червенкова  и  за  членове  така, 

както ги продиктувах в проекта.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Защо  ме  поставяте  в 

ситуация сега, в която трябва да ви прекъсвам?

Госпожо Сапунджиева заседанието ли да прекъсна?

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Коалиция за България предложиха 

за председател Димитър Геров Петров…

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Колеги,  прекъсвам 

заседанието.

(Почивка)

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Колеги,  продължаваме 

заседанието.

Наистина  ви  моля  да  бъдем  малко  по-конструктивни,  защото 

часът  е  много  късен,  изморени  сме.  Може  би  това  ни  прави 

раздразнителни. Нормално е. Нека да проявим малко толерантност един 

към друг, да имаме по-кратки изказвания, да се концентрираме върху 

отговори на въпросите, които ни се задават.

Заповядайте,  госпожо  Сапунджиева  да  довършите  изказването 

си.
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САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: госпожо  председател,  при 

прекъсването на заседанието колегата Маркова се запозна с преписката. 

Нека да изрази своето становище, тя беше задала въпрос.

И  ако  тя  няма,  аз  предлагам  да  подложите  на  гласуване 

предложението ми за председател на РИК – Силистра да бъде назначен 

представителят  на  ДПС,  за  заместник  председател  от  Коалиция  за 

България и секретар от ПП ГЕРБ.

Мотивирам  предложението  си  с  това,  че  ДПС  е  първа 

политическа сила на проведените през 2009 г. парламентарни избори. 

От  общо  5  народни  представители  ДПС  имат  трима,  от  които  един 

мажоритарен, ГЕРБ има един и Коалиция за България има един. 

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Ако  правилно  съм 

разбрала, предлагате цялото ръководство да се гласува анблок с Вашето 

предложение?

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Да.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Колеги,  има  ли  други 

предложения в тази връзка за гласуване състава на ръководството?

Заповядайте.

ВЛАДИМИР  ХРИСТОВ:  Аз  принципно  си  поддържам 

позицията и предлагам да гласуваме по ръководни позиции, а не анблок. 

Тази позиция я поддържам от вчера и продължавам да я поддържам. И 

сега правя такова предложение.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Добре, колеги, трябва да 

решим този въпрос с гласуване.

Ще подложа  двете  предложения  за  принципа  на  гласуване  на 

ръководните позиции на комисията.

Първо  беше  предложението  на  госпожа  Сапунджиева  –  да  се 

гласува цялото ръководство наведнъж.

Който е съгласен с това предложение, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 4, против – 17.
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Предложението не се приема.

Сега  очевидно  не  е  необходимо  да  гласувам  отделно 

предложението  да  гласуваме  по  позиции  и  бих  ви  предложила 

отделните позиции да бъдат гласувани със съответните предложения.

Има ли спор за председателското място и Вие какво предлагате? 

Заповядайте.

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: Предлагам  да  гласуваме  и 

предложението на колегата Христов.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Аз имам позиция по този 

въпрос.  Изразявала  съм  я  нееднократно,  че  когато  има  две  взаимно 

изключващи  се  предложения  гласуването  по  едното  обезсмисля 

другото.  Ако  комисията  реши,  че  трябва  да  гласуваме  това 

предложение, ще го подложа на гласуване. 

Според  мен  това  противоречи  на  процедурата,  но  който  е 

съгласен с предложението на господин Христов, моля да гласува.

Гласували 20 членове на ЦИК: за – 15, против – 4.

Предложението се приема.

Заповядайте с конкретни предложения за позициите.

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: За  председателското  място  има 

предложение от ДПС и от ГЕРБ. Има предложение и от Коалиция за 

България, но те впоследствие са го оттеглили.

Предлагам да се гласуват предложенията на ДПС и на  ГЕРБ.

Предлагам да гласуваме Петя Георгиева Денева, предложена от 

ДПС, за председател на РИК – Силистра.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Колеги,  чухте 

предложението за председател.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 4, против – 17.

Предложението не се приема.

Следващо предложение.
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САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Предложение на ГЕРБ – Мирослава 

Красимирова Червенкова.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Колеги,  чухте 

предложението.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 17, против – 4.

Предложението се приема.

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: Предложение  на  Коалиция  за 

България за заместник-председател – Димитър Генов Петров.

ЕМАНУИЛ ХРИСТОВ: То няма друго.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Предлагам да се гласува, тъй като се 

прие да се гласуват поотделно всички позиции.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Който е съгласен с това 

предложение, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 21, против – няма.

Приема се.

Следващото предложение.

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: За  секретар  –  предложението  на 

Пепа Денева Георгиева от ДПС.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Който е съгласен с това 

предложение, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 7, против – 14.

Предложението не се приема.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Предложение на „Атака” – Вануша 

Василева Георгиева.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  За позиция секретар?

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Да.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Колеги, който е съгласен с 

това предложение, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 14, против – 7.
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Предложението се приема.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА:  И да се гласува предложението в 

цялост за цялата Районната избирателна комисия:

„Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 5 във връзка с чл. 

15, ал. 1 и 3, чл. 16, ал. 2 и 4, чл. 27, ал. 5 и 10 и чл. 28 от Изборния кодекс и  

Решение № 1267-НС от 15 март 2013 г.  на ЦИК Централната избирателна 

комисия

Р Е Ш И:

1. НАЗНАЧАВА  Районна  избирателна  комисия  –  Силистра,  в 

състав от 13 членове, както следва:

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Мирослава Красимирова 

Червенкова

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: Димитър Генов Петров

СЕКРЕТАР: Ванушка Василева Георгиева

ЧЛЕНОВЕ: Васил Стоянов Узунов 

Теодора Павлова Тодорова

Грета Миленова Димова

Петя Георгиева Кутева

Велико Тодоров Димитров

Георги Балушев Георгиев

Пепа Денева Георгиева

Урал Емин Чакър

Таня Стойчева Георгиева-

Димитрова

Димо Михалев Димов

2. Районната избирателна комисия встъпва в правомощията си на 

28 март 2013 г. 

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в 3-дневен 

срок от съобщаването му.”
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ПРЕДС.  КРАСИМИРА МЕДАРОВА:   Колеги,  имате  ли други 

въпроси, преди да подложа на гласуване проекта за решение?

Ако няма, който е съгласен с така гласуваното разпределение на 

ръководните позиции и останалия доклад, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 17, против – 4.

Имаме решение с № 2299-НС.

Заповядайте.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Искам да обясня отрицателния си 

вот. 

С настоящото си гласуване Централната избирателна комисия за 

пореден път показа, че районните избирателни комисии се назначават, 

без  да  се  спазват  каквито  и  да  било  принципи.  Освен  това  от 

проведеното гласуване по отделните позиции аз стигнах до извода, че са 

налице  задкулисни  договорки  и  това  ще  докаже  гласуването  за 

съставите на следващите районни избирателни комисии.

За сетен път колегите от опозицията доказаха, че скачат според 

тоягата и че поставени в тази ситуация ще бъдат поставени в ситуацията 

„Каквото им даде ГЕРБ”. Желая ви успех, колеги. 

Благодаря ви. Няма да се изказвам повече.

По отношение на докладите, тъй като с колегата Мая Андреева и 

с колегата Мусорлиева отговаряме и за районните избирателни комисии 

Перник,  Кюстендил  и  Благоевград,  аз  докладвах  Благоевград,  както 

виждам те са се запознали много добре с преписките, аз съм написала 

проектите за решения, ще предложа да им ги докладват, тъй като доста 

изтощително беше гласуването и доклада по РИК – Силистра.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Господин Христов искаше 

думата.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Благодаря Ви, госпожо председател.

Аз искам да обясня положителния си вот, имам това право.
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Първо  обаче  искам  да  взема  отношение  по  коментара  за 

договорките. Най-вероятно – има. Аз не знам кой е участвал в тях, обаче 

ми прави впечатление, че от 14 района, назначени досега, 13 имат квоти 

на ДПС. Нямам представа кой участва в тези задкулисни договорки, но 

много държа да се отбележи това обстоятелство.

Аз отразявам положителния си вот. Гласувах „за”, защото това е 

съставът на комисията от референдума, където се справиха много добре, 

нямаше  никакви  грешки,  което  показа  и  анализът,  който  колегата 

Емануил Христов докладва по време на обсъжданията.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Госпожо  Мусорлиева, 

госпожа Солакова беше преди Вас.

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  Аз ще кажа само едно изречение.

Въздържам се от коментар, само защото вече сме 28-и.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Госпожа Солакова.

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, и да искаме, и да не искаме да 

признаем,  така  или  иначе  принципите  и  критериите,  които  бяха 

предложени на вчерашното заседание от госпожа Сапунджиева, както 

някой  преди  мен  още  изтъкна,  вчера  бяха  възприети  от  отделните 

докладчици по съставите на РИК и те бяха възприети от Централната 

избирателна  комисия.  В  този  случай,  гласувайки състава  на  Районна 

избирателна комисия – Силистра, се установи, че един от най-важните 

критерии,  заедно  с  парламентарното  представителство  и 

представителството  от  съответния  изборен  район,  няма  никакво 

значение,  когато  става  дума  за  Политическа  партия  Движението  за 

права и свободи. 

Това, колега Христов, че ДПС има вече назначени представители 

в ръководството  на  партията,  означава  само едно –  тя  получава там, 

където обикновено няма широко влияние и няма представителство от 

изборния  район.  Ако  направим тази  статистика,  ще  стигнем  до  този 

извод.
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ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Господин  Чаушев, 

заповядайте.

ЕРХАН ЧАУШЕВ: И аз ще взема отношение по отрицателния си 

вот  и  искам  да  го  изразя.  Да,  това  беше  поредното  безпринципно 

решение на ЦИК по отношение не само на назначаването на районните 

избирателни  комисии.  Отново  въз  основа  на  без  каквито  и  да  било 

предварително  формулирани  принципи,  по  които  за  всеки  конкретен 

случай  да  се  прилагат  общите  принципи,  а  не  ситуативната  воля  на 

мнозинството, доведе и до това безпринципно решение на ЦИК.

Тук се каза, че ДПС е получило вече 13 места. Да, ДПС получи 

действително 13 места по волята на мнозинството от  ГЕРБ и „Атака” и 

то в райони, в които ДПС няма електорална тежест. Това го казах още в 

началото,  когато  обсъждахме  въпросните  принципи  и  методики  за 

изчисляване на ръководните места на основание чл. 28, ал. 3. Казах, че 

именно  от  така  предпоставената  от  мнозинството  поредност  на 

гласуване на районните избирателни комисии ще се достигне и до този 

момент. И той настъпи именно с тези твърдения, както виждате, че ДПС 

имала вече 13 места.

Видимото, уважаеми колеги, както знаем, не е действително. Зад 

видимото  има  същности,  които  само  си  мислим,  че  не  действат  и 

другите не ги разбират. Да, така е. Така получи ДПС тези 13 места по 

волята  на  мнозинството,  за  да  бъде  изтласкано  от  районите  с 

електоралната си тежест.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Заповядайте,  господин 

Христов.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Съвсем накратко, уважаеми колеги.

Господин Чаушев, Вие явно вчера не сте били в залата. Не зная 

за  какво  мнозинство  говорите,  но  аз  и  колегата  Мусорлиева  сме 

гласували  „против”  всичките  решения  за  вчерашните  назначени 

комисии. И ако тук другите 18 души не си го спомнят, то изборният 
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канал  снима  и  има  достатъчно  материал.  А  Вие,  колега  Чаушев, 

гласувахте „за” всички  вчерашни решения. Така че, ако има коалиция, 

тя май ще да е ДПС – ГЕРБ.

ЕРХАН  ЧАУШЕВ:  Както  казах,  именно  от  тези  епитетчета, 

неясно формулирани тези,  стават поредните разправии в Централната 

избирателна комисия. (Реплика от Мария Мусорлиева.)

Да,  уважаема Мусорлиева.  Защо ме прекъсвате  когато говоря? 

Точно така става. 

Не  знам  дали  при  обяснение  на  отрицателен  вот,  както  го 

поставих пак принципно този въпрос,  няма такъв жанр -  реплика на 

обясняване  на  особено  мнение.  Няма  такова  животно,  господин 

Христов.

В тази ЦИК явно вече въведохме и нови жанрове в обясняването 

на особените си мнения. 

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Господин Караджов.

ВЕНЦИСЛАВ КАРАДЖОВ: Колеги, предлагам да ви докладвам 

следващата Районна избирателна комисия – РИК Видин.

Проведени са консултации при областния управител на 22 март. 

Освен  представители  на  областната  администрация,  са  присъствали 

представители на Политическа партия ГЕРБ, на Коалиция за България, 

на ДПС, на Атака, Синята коалиция и НДСВ.

Направени  са  предложения  от  всяка  една  от  партиите,  като 

представителят  на  Политическа  партия  ГЕРБ  Владимир  Тошев  е 

предложил  Мария  Манджукова  за  председател  или  секретар  на  РИК 

Видин. Изброява и останалите пет члена на РИК, които предлага. 

Пламен  Станкулов  е  предложил  Владимир  Иванов  за 

председател на РИК  Видин. В случай че не се постигне съгласие по 

определяне  състава  на  Районна  избирателна  комисия  Видин,  го 

предлага също така за секретар. 
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Николай  Тодоров  –  упълномощен  представител  на  ДПС, 

предлага Ирена Николова за секретар или за заместник-председател.

Адриян  Асенов  –  упълномощен  представител  на  „Атака”, 

предлага за секретар  Людмил Василев.

Момчил  Станков  –  упълномощен  представител  на  Синята 

коалиция, предлага за заместник-председател Мартина Петрова.

Мартин  Дончев  –  упълномощен  представител  на  НДСВ, 

предлага за член Анита Симеонова.

Провели са се консултациите и не се е постигнало съгласие, тъй 

като  няма  съгласие  между  Коалиция  за  България  и  ГЕРБ  за 

председателското място.

Съгласие  относно заместник-председателското  и секретарското 

място също не се е получило, като е имало предложение от страна на 

ГЕРБ,  че  ако  Коалиция  за  България  се  съгласи  ГЕРБ  да  имат 

председателско място,  те  са  съгласни представителят на Коалиция за 

България да стане секретар и подкрепят заместник-председател да бъде 

от Синята коалиция. 

След  като  разгледах  предложенията  съм  направил  проект  за 

решение № 523 за днешното заседание.

Моето предложение е следното:

За  председател  ви  предлагам  представения  от  Коалиция  за 

България Владимир Цонков Иванов.

За  заместник-председател  предлагам  предложения  от  Синята 

коалиция Валентина Илиева Петрова.

За секретар – предложения от Политическа партия ГЕРБ Мария 

Пенчева Манджукова.

Владимир Цонков Иванов и Мария Пенчева Манджукова имат 

опит и от Районната избирателна комисия за  референдума, като тогава 

са  били  в  позициите  Мария  Манджукова  –  председател,  Владимир 

Цонков Иванов – секретар. 
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Валентина Илиева Петрова и Мария Пенчева Манджукова са с 

юридическо образование. Предложеният от Коалиция за България е с 

инженерно образование.

За членове на РИК Видин ви предлагам да гласуваме: Красимир 

Димитров  Тодоров,  Десислава  Людмилова  Конова,  Петя  Иванова 

Борисова,  Павел  Пламенов  Петков,  Даниел  Боянов  Цветанов  – 

предложени от Политическа партия ГЕРБ; Пенчо Пламенов Станкулов 

– от Коалиция за България; Ирена Петрова Николова – от ДПС; Тодор 

Стаменов Вълчев – от ДПС; Людмил Антонов Василев – от „Атака”; и 

Анита Симеонова Болдова – от НДСВ.

МАЯ АНДРЕЕВА:  Колега, разбирам от доклада Ви, че тук няма 

съгласие по нито една от позициите.

ВЕНЦИСЛАВ КАРАДЖОВ:  Точно така,  да.  Няма  съгласие  за 

нито една от позициите

МАЯ АНДРЕЕВА:  Тогава колеги, след като е така, по аналогия 

за  непостигнато  съгласие  по  нито  една  от  позициите,  по  принцип 

гласуваме  всяка  една  от  позициите  поотделно.  Моето  процедурно 

предложение е позициите да се гласуват поотделно. Първо – това.

Второ, бихте ли ми отговорили предложените за председатели от 

Коалиция  за  България  и  от  ПП  ГЕРБ  с  какво  образование  са? 

Обикновено Вие тези неща ги казвате. В момента в доклада Ви не ги 

чух и не можах да  разбера кой с какво образование е.

Моля да ме извините, ако нещо не съм чула добре.

ВЕНЦИСЛАВ  КАРАДЖОВ:  Колеги,  аз  от  принципите  си  не 

бягам и този път също ги обявих. 

Предложената  от  ГЕРБ  Мария  Пенчева  Манджукова  е  юрист, 

както и Валентина Илиева Петрова от  Синята коалиция, заради което 

съм ги предложил за заместник-председател и секретар. 

За председател съм предложил Владимир Цонков Иванов, който 

е  с  инженерно образование,  но  така  предложеният  от  мен  състав  се 
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балансира доста добре. Говорим, че се балансира и възрастово, защото 

предложеният от мен за председател Иванов е човек с достатъчно опит. 

Затова съм предложил такъв състав.

Като докладчик по тази преписка, ви предлагам да го гласуваме 

първоначално по начина, по който съм го предложил, защото считам, че 

този  състав  би  работил  в  този  вариант,  който  ви  предлагам.  Аз  съм 

работил с тези хора. Познавам ги от референдума и ви гарантирам, че 

това, което съм направил като предложение, се базира на техния опит, 

на техните професионални умения и качества и не съм си позволил да 

избегна  докладването  както  на  цялостните  преговори,  така  и  на 

образованието на предложените от мен кандидати.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Заповядайте,   госпожо 

Андреева.

МАЯ АНДРЕЕВА:  Колега, аз предварително Ви се извиних ако 

не съм Ви чула, а сте докладвал.

Вие  предлагате  за  председател  от  Коалиция  за  България,  за 

заместник-председател кой?

ВЕНЦИСЛАВ  КАРАДЖОВ:  За  заместник-председател 

предлагам Валентина Илиева Петрова от Синята коалиция. 

Валентина Илиева Петрова няма опит нито в общинска, нито в 

районна  избирателна  комисия,  според  служебната  проверка,  която 

извърших в наличните при нас списъци, но е с юридическо образование 

и  считам,  че  заслужава  да  й  се  възложи  тази  възможност  да  бъде 

заместник-председател  на  Районната  избирателна  комисия,  тъй  като 

другите  двама  члена,  които  съм  предложил,  са  с  достатъчен  опит. 

Говоря за ръководството.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Заповядайте.

МАЯ  АНДРЕЕВА:   А за  секретар  предлагате  от  ГЕРБ,  който 

също е юрист.
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ВЕНЦИСЛАВ КАРАДЖОВ: Точно така. Предложенията, както 

забелязахте, ги докладвах много внимателно – и на Политическа партия 

ГЕРБ и на Коалиция за България са идентични. Те са за председател и 

секретар.  Направени  са  и  от  Владимир  Тошев  –  упълномощен 

представител на Политическа партия ГЕРБ, и от Пламен Станкулов – 

представител на Коалиция за България на преговорите.

Аз  се  опитах  да  ви  предложа  да  разгледате  един  балансиран 

състав на Районна избирателна комисия – Видин, който от моя гледна 

точка и базирайки се на опита, който хората имат и на работата с тези 

хора, считам, че би свършил добра работа и би работил безпроблемно в 

Избирателен район Видин.

Няма да коментирам коя политическа партия какви тежести има. 

Това  за  мен  не  е  толкова  важно.  Важно  е  Районната  избирателна 

комисия – така предложена, с този професионален състав, да отговаря 

на  изискванията  на  Изборния  кодекс,  за  да  може  да  работи  и  да 

произведе избори в район Видин.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА: Имаше едно предложение 

да се гласуват позициите отделно. 

Вие приемате ли го или да го подлагам на гласуване?

ВЕНЦИСЛАВ  КАРАДЖОВ:  Аз  първо  предлагам,  като 

докладчик, да гласуваме този състав.

Имайте предвид,  че вече е  12,20 ч.  и ние трябва да измислим 

процедура,  която  да  ни позволи да  назначим районните  избирателни 

комисии. Аз съм разглеждал много внимателно папката. Работя с този 

район от 2011 г., познавам хората и затова ви го предлагам. Колегата 

също е  гледал  папката.  Това,  което  съм ви  докладвал,  е  точно  така, 

както съм го докладвал.

Ако  приемете  моя  подход,  можем  по-бързо  да  придвижим 

назначаването  на  районните  избирателни  комисии.  Докладчикът  е 
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запознат с кандидатурите, работил е с тях, познава хората и затова ви 

правя това предложение.

Ако  не  се  приеме  това  предложение,  тогава  можем  да  минем 

поединично за всяка една от ръководните позиции. Но иначе, колеги, 

вече е 12,30 ч., ще загубим изключително много време.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА: Добре.

Аз се опитвах да установя какъв ще е принципът на гласуване. 

Предлагате да гласуваме целия състав на комисията, така ли?

ВЕНЦИСЛАВ КАРАДЖОВ: Да.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА: Добре,  колеги.  Който  е 

съгласен с това предложение, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 16, против – 5.

Имаме решение № 2300-НС.

Заповядайте, госпожо Сапунджиева.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Благодаря, госпожо председател.

Уважаеми колеги, аз гласувах против това предложение, тъй като 

преди  малко  при  гласуване  на  състава  на  Районната  избирателна 

комисия в Силистра, когато предложих да се гласува целия състав на 

комисията,  Централната  избирателна  комисия  отхвърли  това 

предложение. Изразявайки особения си вот при гласуването на целия 

състав на  предишната комисия,  аз  неслучайно казах,  че  се  подхожда 

субективно и безпринципно и че са налице договорки, което личи и от 

това  гласуване.  Тоест,  във  всяка  комисия  подхождаме  поотделно  в 

зависимост от договорките. Но отговорността ще си носят тези, които се 

договарят.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Госпожо  Мусорлиева, 

заповядайте.

МАРИЯ  МУСОРЛИЕВА: За всички  е  ясно,  може  би  само  за 

тенденциозно  настроените  –  не,  че  тук  решението  на  Централната 

избирателна  комисия  е  различно  от  комисия  Силистра,  а  именно  за 
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гласуване анблок по простата причина, че няма постигнато съгласие в 

съответния  район  от  хората  по  нито  една  от  позициите,  докато  в 

Силистра имаше ясно съгласие, изразено от всички, за председателско и 

заместник-председателско място.

Благодаря.

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА:  За  пореден  път  колегата 

Мусорлиева или нещо не е разбрала, или се прави, че не го е разбрала. 

Именно защото нямаше постигнато съгласие по някои от позициите, ние 

гласувахме  поотделно  всяка  позиция.  И  това  говори  за 

безпринципността,  включително  и  за  нейната  лична  безпринципност, 

защото тъй като няма съгласие  по нито една от  позицията,  е   редно 

всяка  да  се  гласува  поотделно,  какъвто  принцип  беше  възприет  при 

предишното гласуване.

МАРИЯ  МУСОРЛИЕВА:   Ще  се  въздържа  от  коментар  по 

отношение на лични нападки, за да не влизам в този тон, който ми е под 

достойнството.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА: Госпожа Андреева.

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Имам право на отрицателен вот.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Получавате  го 

непосредствено, след като госпожа Андреева се изкаже.

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Пак показваме какво става. Не можем да си 

изкажем  отрицателния  вот,  защото  някой  искал  да  си  обяснява 

положителния. Има някакъв ред – като са започнали отрицателните да 

се чуват, пък после да се гласува.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Госпожа  Андреева  има 

думата, след това господин Чаушев.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Колеги, аз не разбрах, че се гласува 

цялото  решение.  Много  се  извинявам,  госпожо  председател.  Ние 

гласувахме за това дали да се гласува цялото решение или да се гласува 

по отделни позиции.



96

МАЯ  АНДРЕЕВА:  Колеги,  оказа  се,  че  всъщност  нямам 

възможност да се изкажа, заради което …

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Цялото решение не е гласувано.

РЕПЛИКИ: Как да не е?

МАЯ АНДРЕЕВА:  Колега Сапунджиева,  много Ви моля – не 

можем и двете.

Всъщност, съжалявам, че поисках думата, защото се оказа, че не 

ми се дава да се изкажа.

Колеги,  отказвам  да  участвам  в  подобно  нещо.  Ще изразявам 

волята си с гласуване и ако преценя ще правя изказвания. Очевидно не 

се приема добре това.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Заповядайте,  господин 

Караджов.

ВЕНЦИСЛАВ КАРАДЖОВ: Колеги, аз мисля, че ви предложих 

да гласувате конкретен състав – цялото предложение, както съм ви го 

предложил и изчел поименно за позиции. Нали така го гласувахме.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Ние  го  гласувахме, 

господин  Караджов.  Вие  получихте  номера.  Нямаше  неразбиране. 

Започна  обяснението  на  вота.  Нека  то  да  продължи.  Който  желае  да 

вземе думата.

Заповядайте, господин Чаушев.

ЕРХАН  ЧАУШЕВ:  Отново  изразявам  отрицателния  си  вот, 

защото пак  показахме с това решение безпринципното поведение на 

ЦИК  за  всеки  ситуативен  случай.  Преди  малко   бяхме  отхвърлили 

общото  гласуване,  защото  трябваше  именно  да  постигнем  определен 

резултат в Силистра. Сега явно сме постигнали вече някакъв резултат 

във  Видин  и  затова,  видите  ли,  без  каквото  и  да  било,  безкритично 

приехме да се гласува анблок.

Отново поредно безпринципно решение на ЦИК.
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ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Заповядайте,  госпожо 

Солакова.

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Благодаря.

Колеги, нямаше да се изкажа, но искам да направя възражение 

срещу това, което се изрази от страна на госпожа Мусорлиева,  че по 

отношение  на  състава  на  Районната  избирателна  комисия  на 

ръководството  на  РИК  Силистра  е  имало  съгласие,  поради  простата 

причина… (Реплики)

Възразявам,  че  там  е  имало  съгласие.  Там  не  може  да  има 

съгласие, колеги, поради простата причина, че „Атака” не са участвали 

в консултациите. Как ще има съгласие при неучаствал представител на 

политическа  сила,  която  е  парламентарно  представена.  Само  поради 

тази  причина  дори,  госпожо  Мусорлиева,  по  отношение  на 

ръководството и по която и да е позиция в РИК  Силистра, не може и не 

е могло да има съгласие. Това беше възражението ми.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Сега аз искам да помоля стенографа 

да прочете какво председателят подложи на гласуване.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Благодаря  Ви,  че 

поискахте думата.

Колеги, госпожа Сапунджиева има предложение стенографът да 

прочете това, което тя предложи.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 10, против – 11.

Няма решение по това предложение.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Твърдя, госпожо председател, че не 

е изчетен целият състав на Районната избирателна комисия във Видин и 

твърдя, че няма гласуване на състава на РИК Видин.

Вие  подложихте  на  гласуване  това  дали  да  се  гласува  анблок 

цялата комисия или да се гласува позиция по позиция, тъй като няма 

постигнато съгласие за различните позиции.
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ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Заповядайте,  господин 

Караджов.

ВЕНЦИСЛАВ КАРАДЖОВ: Колеги, пред мен е списъкът, който 

ви  изчетох  най-подробно,  с  обяснение  даже  на  образованието  на 

съответните  кандидати,  като  казах  следното,  то  е  записано  черно  на 

бяло: 

Председател - Коалиция за България – Владимир Цонков Иванов, 

инженер.

Заместник-председател - Синята коалиция – Валентина Илиева 

Петрова, юрист.

Секретар – Мария Пенчева Манджукова – ГЕРБ, юрист.

Членове:  Красимир  Димитров  Тодоров,  Десислава  Людмилова 

Конова,  Петя  Иванова  Борисова,  Павел  Пламенов  Петков,  Даниел 

Боянов  Цветанов,  предложени  от  Политическа  партия  ГЕРБ;  Пенчо 

Пламенов Станкулов - Коалиция за България; Ирена Петрова Николова 

– ДПС, Тодор Стаменов Вълчев – ДПС; Людмил Антонов Василев – 

„Атака”; Анита Симеонова Болдова – НДСВ.

Точно това беше предложението ми, изчетох го поименно, както 

е изказано с предложенията за председател и секретар от съответните 

партии и коалиции от партии.

Много ви моля. 

И обясних защо предлагам този ръководен състав.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Добре,  господин 

Караджов,  да  гласуваме  още  веднъж  ли  правите  предложение,  или 

обяснявате?

Много ви моля! Аз лично много добре знам какво подлагам на 

гласуване. Ако някой не беше разбрал, щеше да възрази.

Против съм да се чете стенографския протокол, защото, когато 

нещо се подлага на гласуване, всички, които са в залата, би трябвало да 

са наясно с това. Едва на третото или четвъртото обяснение на вот на 
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това,  което ние гласувахме, след призивите на господин Караджов за 

процесуална  икономия,  след  обяснението  на  всяка  позиция,  след 

пълната  характеристика,  която даде на всички членове от  състава  на 

комисията, след ясно изказаното му няколкократно предложение да се 

гласува целия състав на комисията, някой да твърди, че не било ясно 

какво  гласуваме  –  за  мен  това  определено  не  е  коректно.  По  тази 

причина и гласувах „против” да се чете стенограмата.

Ако някой има друго становище, нека да го заяви. Но в 12,35 ч. 

на четвъртото обяснение на вот някой да заявява, че не е разбрал какво 

гласува – не мога да се съглася с това и не мога да се съглася, че не е 

било ясно какво предложение се подлага на гласуване. Още повече, че 

имаме ясната позиция на докладчика.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Госпожо председател,  категорично 

възразявам  по  този  начин да  изопачавате  думите  ми.  Никога  не  съм 

заявявала, че не съм разбрала какво гласувам. Много добре чух, че Вие 

казахте:  „Какво  предлагате  да  гласуваме  –  позиция  по  позиция  или 

цялата комисия анблок?”.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА: Господин Караджов, имате 

думата.

ВЕНЦИСЛАВ  КАРАДЖОВ:  Предложението,  което  направих, 

беше да се гласува това предложение в цялост, както съм го направил 

поименно и по разпределение за ръководството. Това предложих да се 

гласува.  Ако  не  се  приеме  моето  предложение,  което  съм  направил, 

тогава  да  се  премине  към  предложението,  което  беше  направено 

алтернативно, за гласуване позиция по позиция за ръководството.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Това потвърждава, че точно това е 

било гласуването. Точно това обяснихте.

ЕРХАН  ЧАУШЕВ:  Целта  е  да  изпълним  един  сценарий 

предварително подготвен. 

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Колеги, продължаваме.
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Имате ли други доклади?

Заповядайте, госпожо Дюкенджиева.

СИЛВА  ДЮКЕНДЖИЕВА:   Уважаеми  колеги,  докладвам  ви 

проект за решение за назначаване на Районна избирателна комисия в 

Хасково.

В  Хасково  са  проведени  консултации на  21  март  2013  г.  при 

областния управител.

Първоначалните  претенции  за  ръководството  на  тази  Районна 

избирателна комисия е било следното:

Политическа   партия  ГЕРБ  е  предявила  претенции  за 

председателското място.

Същите претенции е проявила и Коалиция за България.

По  отношение  на  заместник-председателското  място  е  имало 

искане от Политическа партия „Атака”.

По отношение на секретарското място първоначалното искане е 

било от Политическа партия ДПС.

След  като  не  е  било  постигнато  съгласие  по  нито  една  от 

предложените  кандидатури  и  след  обявена  почивка  от  областния 

управител, господин Атаман, който е представителя на Движението за 

права  и  свободи  заявява,  че  ще  се  откаже  от  претенцията  за 

секретарското място в случай че ГЕРБ получи председателското място и 

се съгласяват ДПС да има заместник-председателско място, а Коалиция 

за  България да  получи мястото на  секретар в  районната  избирателна 

комисия. И заявява категорично, че отказът им от секретарското място е 

само  и  единствено  при  това  предложение:  председател  на  ГЕРБ, 

заместник-председател на ДПС и секретар на Коалиция за България.

Представителят  на  „Атака”  е  продължил  да  претендира  за 

заместник-председателското място.

Представителите на  Синята коалиция са заявили, че подкрепят 

председателското  място  да  е  на  ГЕРБ,  заместник-председателското 
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място – на Движението за права и свободи, и секретарското място на 

Коалиция за България.

За същото предложение е и представителят на НДСВ.

Така  че,  колеги,  при  така  проведените  консултации  всъщност 

единственото  място,  за  което  се  претендира,  е  заместник-

председателското  място,  за  което  остават  претенциите  между 

Движението за права и свободи и Партия „Атака”.

Предложението на ДПС за заместник-председателско място е на 

господин Ибрям Мустафа, който е икономист по образование.

И  предложението  на  „Атака”  е  за  Румен  Гъбов.  Той  също  е 

икономист.

На консултациите от страна на  Синята коалиция е присъствал 

упълномощен  представител,  който  е  с  пълномощно  от 

представляващите  Синята  коалиция –  господин  Мартин  Димитров  и 

господин  Иван  Костов  заедно.  Те  са  си  направили  предложение  за 

Боряна Радкова Делчева. Приложени са документите.

С вх. № 189 от 26 март 2013 г. в ЦИК е постъпило заявление от 

Димо Райков Стоянов, който ни пише, че във връзка с постановеното 

решение на Върховния административен съд, съгласно което се допуска 

участие на представител на СДС в РИК, те правят друго предложение на 

Синята коалиция за друг човек.

И двете предложения са за юристи, но аз лично, като докладчик, 

ще предложа за член на Районната избирателна комисия от квотата на 

Синята коалиция да бъде назначена Боряна Радкова Делчева,  която е 

предложена  от  пълномощник  на  Синята  коалиция с  пълномощно, 

подписано от Мартин Димитров и Иван Костов.

Ако искате  да  гласуваме първо това,  ако не  да  продължаваме 

нататък с другите предложения.

Има ли някакви възражения по това?
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ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА: Ако  някой  има  –  да  ги 

заяви.

Заповядайте, господин Чаушев.

ЕРХАН  ЧАУШЕВ:  Винаги  съм  бил  за  яснота,  поради  което 

трябва  да  решим  първо  този  въпрос,  а  именно  да  гласуваме 

предложението  на  докладчика  –  да  решим  проблема  със  Синята 

коалиция.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА: Господин Бойкинов.

ВАЛЕНТИН БОЙКИНОВ:  Аз   мисля,  че  във  всички останали 

доклади,  които  бяха  от  вчера  и  днес,  не  е  имало  процедурни 

предложения, не е имало гласувания по този въпрос.

Стигна  се  до  едно  единно  виждане  по  въпроса,  че  в  крайна 

сметка Синята коалиция се представлява от двамата съпредседатели – 

от Иван Костов и Мартин Димитров. Постигна се общо виждане по този 

въпрос и така са гласувани.

Доколкото са правени алтернативни предложения, те са правени 

от  лица,  които  представляват  отделните  партии,  които  участват  в 

Синята коалиция. Така че се стигна до единно виждане по този въпрос и 

за  всички районни избирателни комисии,  които бяха  приети  до този 

момент.

Въобще  не  считам,  че  следва  да  се  занимаваме повече  с  този 

въпрос.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Госпожа  Негенцова, 

заповядайте.

РАЛИЦА НЕГЕНЦОВА:  Уважаеми колеги, ще ви върна само в 

деня 26 март, когато докладвах проект за назначаване на РИК Ловеч. На 

консултациите  бяха  допуснати  както  представители  на  Синята 

коалиция, упълномощени от Мартин Димитров и Иван Костов, така и от 

представляващите  останалите  четири  политически   партии  в  Синята 

коалиция.  При  проведеното  гласуване  изрично  бе  взето  решение  от 
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Централната избирателна комисия, че легитимни са тези представители, 

участващи  в  консултации  при  областните  управители,  които  са 

упълномощени от Мартин Димитров и Иван Костов. 

Мисля,  че  това  беше  една  от  първите  комисии,  оттогава  ние 

съблюдаваме този принцип и не считам за удачно да се подлага отново 

на гласуване.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Вашето  предложение, 

госпожо  Дюкенджиева,  за  да  се  ориентирам  как  да  постъпя  с 

предложението на господин Чаушев?

СИЛВА  ДЮКЕНДЖИЕВА:  Моето  първоначално  предложение 

беше да решим дали приемаме, че предложението, което е направено от 

пълномощника на Мартин Димитров и Иван Костов ще приемем, тъй 

като от вчера има получено в ЦИК и друго заявление от други лица.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Добре, но конкретно какво 

да  гласуваме  –  по  същество  или  по  принцип?  Защото  госпожа 

Негенцова възпроизведе един принцип. Дали го приемате? Тя все пак е 

докладчик. Да каже какво становище има, за да преценя какво да правя.

СИЛВА  ДЮКЕНДЖИЕВА:   Да,  приемам  предложението  на 

госпожа Негенцова.

Тогава ще направя предложение в състава на РИК Хасково да 

бъде гласуван предложения от пълномощника на Мартин Димитров и 

Иван Костов.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Да  уточним  какво 

гласуваме.

СИЛВА  ДЮКЕНДЖИЕВА:  Правя  предложение  за  състав  на 

Районната избирателна комисия в Хасково:

„Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 5 във връзка 

с чл. 15, ал. 1 и 3, чл. 16, ал. 2 и 4, чл. 27, ал. 10 и чл. 28 от Изборния 

кодекс и Решение № 2167-НС от 15 март 2013 г. на ЦИК Централната 

избирателна комисия 
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Р Е Ш И:

1. НАЗНАЧАВА Районна избирателна комисия - Хасково, област 

Хасково, в състав от 13 членове, както следва: 

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Таня Трендафилова Захариева

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ Ибрям Раиф Мустафа

СЕКРЕТАР: Димитър Велев Димитров

ЧЛЕНОВЕ: Грозданка Атанасова Христова-

Стоянова

Таня Владкова Димитрова

Венелин Карев Челебиев

Добромир Коев Якимов

Димитър Атанасов Цветков

Румен Димчев Гъбов

Славея Георгиева Костадинова

Севда Емелова Хашимова-Али

Румен Георгиев Милушев

Боряна Радкова Делчева

2. Районната избирателна комисия встъпва в правомощията си на 

28 март 2013 г. 

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в 3-дневен 

срок от съобщаването му.”

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Благодаря Ви,  госпожо 

Дюкенджиева.

Колеги, гласуваме целия състав на Районна избирателна комисия 

Хасково, както беше предложена от госпожа Дюкенджиева.

Заповядайте, господин Христов.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ:  Аз  обаче  предлагам да  гласуваме по 

позиции,  тъй  като  това  е  моя  принципна  позиция,  която  поддържам 

непрекъснато. И тук така  предлагам.
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ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Ръководния състав?

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Да.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Който е съгласен с това 

предложение, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 2, против – 19.

Предложението не се приема.

Заповядайте.

МАЯ  АНДРЕЕВА:   Обосновавам  отрицателния  си  вот  по 

съображение,  че  по  доклада  на  колегата  Дюкенджиева  по  две  от 

позициите има съгласие.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА: Гласувахме предложението 

да гласуваме ръководните позиции поотделно. То не се прие.

Поради което отново давам думата на госпожа Дюкенджиева, без 

подробно да го изчита, да каже ясно какво гласуваме.

СИЛВА  ДЮКЕНДЖИЕВА:   За  председател  на  комисията  – 

предложението  на   ГЕРБ,  за  заместник-председател  на  комисията  – 

предложения от ДПС Ибрям Раиф Мустафа; и за секретар на комисията 

– предложения от Коалиция за България Димитър Велев Димитров. И 

изчетения поименен състав.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Уточнявам  отново  – 

гласуваме   целия  състав  на  комисията  с  изчетените  позиции  на 

ръководните длъжности.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 16, против – 5.

Имаме решение за РИК Хасково № 2301-НС.

Заповядайте, господин  Бойкинов.

ВАЛЕНТИН БОЙКИНОВ:  Предлагам ви проект за назначаване 

на Районна избирателна комисия – Враца, област Враца.
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Постъпило е писмо от областния управител на област  Враца на 

23 март 2013 г. Към писмо са представени всички изискуеми документи, 

включително протокол за проведени консултации на 21 март 2013 г.

В  хода  на  преговорите  не  е  постигнато  съгласие  между 

участниците в консултациите по отношение на позицията за заместник-

председател.

В хода на преговорите е постигнато съгласие по отношение на 

позицията  председател  на  бъде  заета  от  представителя  на  ГЕРБ,  а 

длъжността  секретар  да  бъде  заета  от  представителя  на  Коалиция за 

България.

Както  казах  не  е  постигнато  съгласие  в  частта  за  позицията 

заместник-председател.  Направени са  две  алтернативни предложения. 

Едното е на Синята коалиция, която е представлявана от лица, които са 

упълномощени  от   Мартин  Димитров  и  Иван  Костов.  И  второто 

предложение е на Движението за права и свободи. Представителят на 

Синята  коалиция е  с  икономическо  образование,  представителят  на 

Движението за права и свободи е с икономическо образование.

При обсъждане на критериите кой от двамата кандидати да бъде 

избран,  следва,  че  следва  да  бъде  избран  представителят  на  Синята 

коалиция.  В  полза  на  това  мое  предложение  се  позовавам  на 

разпоредбата на чл. 28, ал. 3 от Изборния кодекс и обстоятелството, че 

до настоящия момент тя все още не е получила нито едно ръководно 

място, поне по моите изчисления, по моите справки.

ЕЛЕНА МАРКОВА: Едно е получила.

ВАЛЕНТИН  БОЙКИНОВ:  Но  считам,  че  в  крайна  сметка,  с 

оглед разпоредбата  на чл.  28,  ал.  3  от  Изборния кодекс тя следва да 

получи  представител  в  ръководните  позиции  на  тази  избирателна 

комисия.

При това положение предлагам следния състав:

Председател – Ирина Йорданова Иванова – ГЕРБ
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Заместник-председател – Владислава Тошева Лакова – от Синята 

коалиция

И  секретар  –  Малинка  Георгиева  Михайлова  от  Коалиция  за 

България.

Това е моето предложение за ръководния състав на РИК Враца. 

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Господин  Христов, 

заповядайте.

ВЛАДИМИР  ХРИСТОВ:  Аз  нали  съм  родом  от  Враца, 

поддържам  контакти.  Според  това,  което  аз  чух,  е  имало  две 

предложения от Синята коалиция. Не зная дали е вярно, но е имало и 

друго  предложение  от  Синята  коалиция.  В  предната  документация 

имаше  три  алтернативни  в  едно  и  също  предложение.  Твърде  е 

възможно и в момента да има друго предложение. Аз поне така чух. Не 

мога да го твърдя със сигурност, но чух, че има и друго предложение.

И понеже виждам, че сте посочили госпожа Лакова, да уточним 

дали  има  и  друг  човек.  Иначе  аз  познавам  целия  състав,  който  е 

предложен в комисията. Няма да коментирам председателя поради ред 

причини, но ще ви кажа, че всички, които са предложени, почти всички 

от  тях  имат  богат  опит.  Даже има  неколцина бивши председатели  и 

секретари  в  обикновения  членски  състав  и  считам,  че  и  двете 

кандидатури, в зависимост от това кое възприеме залата, няма да бъдат 

грешка – нито на госпожа Каменова от  ДПС, нито на госпожа Лакова 

от Синята коалиция. Но аз мисля, че има и друго предложение и това 

беше заместник-председателят на Районната комисия, който участваше 

в референдума. Такъв спомен имам.

ВАЛЕНТИН БОЙКИНОВ: Явно не сте ме слушали добре – няма 

друго  предложение.  Всъщност  единствената  спорна  позиция  е  за 

заместник-председател.  Ако  искате  елате  да  видите  преписката. 

Единствените две предложения са Синята коалиция и ДПС. Няма друго 

алтернативно предложение от Синята коалиция.
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ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Имат ли писмено предложение Синята 

коалиция?

ВАЛЕНТИН БОЙКИНОВ: Имат, разбира се.

При всички положения в хода на преговорите на преговорите са 

направила  такова  предложение.  Трябва  да  потърся  писменото  им 

предложение,  но  във  всички  положения  в  хода  на  преговорите  е 

направено предложение за тази позиция.

Имат  писмено  предложение  за  заместник-председател  и 

секретар,  но в хода на преговорите са се обединили около позицията 

заместник-председател.

В  момента  ми  зададохте  този  въпрос,  гледал  съм  преписката 

преди два дена и ми трябваше време да проверя. 

Затова предложих лицето Владислава Лакова. В хода на самите 

преговори това лице е било представляващ, едновременно с това и е 

поддържало  това  предложение.  Тоест,  един  вид  то  се  е  и 

самопредложило. (Оживление) 

Приемам,  че  в  хода  на  преговорите  е  уточнено,  че 

представителят  на  Синята  коалиция,  който  ще  бъде,  е  лицето 

Владислава Тошева Лакова, която предлагам.

Действително  са  направени  две  предложения,  кой  от  тях  се 

поддържа и как се поддържа, но в хода на преговорите пред областния 

управител приемам, че се поддържа за лицето Владислава Лакова, не се 

прави  искане  за  друго  лице.  И  се  е  обединило  около  това  лице  – 

Владислава  Лакова,  предложено  от  Синята  коалиция,  която  се 

представлява от Мартин Димитров и Иван Костов. 

Това е.

ЕЛЕНА  МАРКОВА:  Много  се  извинявам,  имам  само  един 

въпрос.

Доколкото си спомням, Вие преди малко казахте друго име на 

заместник-председателя  по  време  на  изборите  за  национален 
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референдум,  който  се  казва  Кръстев.  Този,  който  беше  заместник-

председател  на  Районната  избирателна  комисия,  мисля,  че  за  него  е 

предложението. Вие това казахте за заместник-председател.

ВАЛЕНТИН БОЙКИНОВ:  За заместник-председател от Синята 

коалиция Владислава Тошева Лакова.

ЕЛЕНА МАРКОВА: И това  е  единственото  предложение? 

Няма предложение за Цветомир Кръстев?

ВАЛЕНТИН  БОЙКИНОВ:  Има  предложение  за  Цветомир 

Кирилов Кръстев. Това е писменото предложение.

ЕЛЕНА  МАРКОВА:  А  Владислава  Лакова  не  е  ли 

пълномощникът?

ВАЛЕНТИН БОЙКИНОВ: Не, не е.

ИВАНКА ГРОЗЕВА:   Как не? Нали се е самопредложила.

ВАЛЕНТИН БОЙКИНОВ: Чета ви предложението:

„Във  връзка  с  провеждане  на  изборите  за  народни 

представители,  предлагаме  за  членове  на  Районната  избирателна 

комисия:  Владислава  Тошева  Лакова  –  заместник-председател, 

секретар;  и  Цветомир  Кирилов  Кръстев  –  заместник-председател  и 

секретар.” 

В хода на преговорите се е явила въпросната Владислава Тошева 

Лакова.  Няма уточнение за кое от двете лица и аз приемам, че става 

въпрос за Владислава Тошева Лакова.

БИСЕР ТРОЯНОВ: За първото посочено.

ВАЛЕНТИН  БОЙКИНОВ:  За  първото  лице.  И  такава  е  била 

винаги практиката. Тоест, приемам първото лице.

ИВАНКА  ГРОЗЕВА:    Нали  тя  се  е  самопредложила  и  е 

участвала?

БИСЕР ТРОЯНОВ: И другият се е самопредложил.

ВАЛЕНТИН БОЙКИНОВ: Не знам как да го обясня. 
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В предложението се предлагат две лица – Владислава Лакова и 

Цветомир Кръстев, като те едновременно са и пълномощници. Явява се 

Владислава  Лакова  и  казва:  ние  си  поддържаме  предложението  за 

заместник-председател. Не се уточнява за кой точно става въпрос и аз 

приемам първото предложение – Владислава Лакова. (Реплики)

МАЯ  АНДРЕЕВА:   Колега  Бойкинов,  те  Ви  казват,  че  ви 

поддържат  практически  алтернативно.  Вие  това  четете  през  цялото 

време. Затова залата мисля, че не е съгласна с Вас. 

Много  се  извинявам,  обаче  те  правят  две  предложения  в 

условията  на  алтернативност.  И  Вие  ми  казвате,  че  това  значи,  че 

поддържат първото на консултациите. 

Ако Вие правите предложението за това, трябва да се гласува и 

второто  предложение,  ако  първото  не  събере  мнозинство,  или 

обратното.  Защото  практически  те  поддържат  предложението  си  в 

условията  на  алтернативност  в  консултациите.  Вие  това  току-що 

изчетохте. Аз ли не Ви разбирам? Извинявам се.

ВАЛЕНТИН БОЙКИНОВ:  Има две алтернативни предложения. 

Едното е Владислава Лакова – с  икономическо образование.  Другото 

предложение е Цветомир Кръстев – пак с икономическо образование.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Госпожа  Грозева, 

заповядайте.

ИВАНКА ГРОЗЕВА:   Благодаря Ви, господин председател.

Исках  да  помоля  колегата  да  каже  какво  е  образованието  на 

предлаганите двама души.

БИСЕР ТРОЯНОВ: Той го каза току-що – икономически.

ВЛАДИМИР  ХРИСТОВ:  Извинявайте,  може  би  сте  го 

докладвал, колега Бойкинов, аз не помня. 

Другият  кандидат  за  заместник-председател,  който  е  Силвия 

Каменова, с какво образование е?

ВАЛЕНТИН БОЙКИНОВ: С икономическо образование.
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Искам  да  си  продължа  изложението.  Според  мен  няма 

алтернативни  предложения,  искам  да  ме  чуете.  Според  мен  няма 

алтернативни предложения, има неизяснени и неуточнени предложения, 

които е следвало в хода на преговорите пред областния управител да 

бъдат конкретизирани.

Но,  ако  залата  се  обедини  около  становището,  че  има 

алтернативни предложения, нека да ги гласуваме алтернативно.

Предлагам Владислава Тошева Лакова.

ИВАНКА ГРОЗЕВА:   И какво е алтернативното?

ВАЛЕНТИН  БОЙКИНОВ:  Другото  е  за  Цветомир  Кирилов 

Кръстев, който пак е представител на Синята коалиция. 

Ако  приемем,  че  са  налице  алтернативни  предложения, 

гласуваме и който събере мнозинство. 

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Заповядайте,  господин 

Караджов.

ВЕНЦИСЛАВ КАРАДЖОВ: Исках само да попитам, тъй като и 

двамата са с икономическо образование, някой от тях има ли предишен 

опит в районната или общинската избирателна комисия?

ВАЛЕНТИН БОЙКИНОВ: Не ги познавам.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Колеги, ще си позволя да взема думата 

за  двамата  от  Синята  коалиция.  Това  го  правя  втори  път.  И  за 

референдума така го обяснявах.

Госпожа Лакова има опит от две РИК. Господин Кръстев има 

опит също от две РИК с тази разлика, че той е и общински съветник в 

една  от  врачанските  общини  и  областен  председател  на  партия,  има 

организационен опит от всички възможни ъгли. Госпожа Лакова също 

има  ръководен  партиен  пост,  също има  два  опита.  Работил  съм  и  с 

двамата.

Ако  трябва  аз  лично  да  избирам  ,бих  изпаднал  в  много 

затруднено  положение,  но  бих  предложил  Цветомир  Кръстев  не  за 
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друго,  а  защото  той  последно  по  новия  Изборен  кодекс  работеше  в 

районна избирателна комисия. Не заради друго, не заради качества или 

нещо друго, само поради тази причина.

ВАЛЕНТИН  БОЙКИНОВ:  Аз  като  докладчик,  след  като 

изслушах предложението на колегата Христов, който каза, че го познава 

добре чисто професионално, предлагам да гласуваме това предложение 

като първо – Цветомир Кирилов Кръстев.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  За позиция?

ВАЛЕНТИН БОЙКИНОВ: Заместник-председател.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА: От кого е предложен?

ВАЛЕНТИН  БОЙКИНОВ:  Той  е  предложено  от  Синята 

коалиция, представлявана от Мартин Димитров и Иван Костов.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Който е съгласен с това 

предложение, моля да гласува.

Гласували 20 членове на ЦИК: за – 18, против – 2.

Предложението се приема.

Има ли спор по другите две позиции?

ВАЛЕНТИН БОЙКИНОВ: Не, няма.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Представете  ни  тогава 

целия състав.

ВАЛЕНТИН  БОЙКИНОВ:  Предлагам  решение  за  състав  на 

Районна избирателна комисия – Враца, както следва:

„Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 5 във връзка 

с чл. 15, ал. 1 и 3, чл. 16, ал. 2 и 4, чл. 27, ал. 5 и 10, чл. 28, § 6, т. 4 от ДР 

на Изборния кодекс и Решение № 2167-НС от 15 март 2013 г. на ЦИК 

Централната избирателна комисия 

Р Е Ш И:

1. НАЗНАЧАВА Районна избирателна комисия - Враца,  област 

Враца, в състав от 13 членове, както следва: 

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Ирина Йорданова Иванова 



113

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: Цветомир Кирилов Кръстев

СЕКРЕТАР: Малинка Георгиева Михайлова

ЧЛЕНОВЕ: Лилия Цолова Василева

Петя Петкова Стефанова

Ирена  Венциславова  Илиева-

Тодорова

Маргарит Марков Маждраков

Цветомила Иванова Харалампиева

Мария Петрова Генова

Силвия Николова Каменова

Виктория Валентинова Иванчева

Георги Иванов Петров

Владимир Петров Симеонов

2. Районната избирателна комисия встъпва в правомощията си на 

28 март 2013 г. 

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в 3-дневен 

срок от съобщаването му.”

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА: Колеги, чухте доклада на 

господин Бойкинов. Гласуваме целия състав на Районната избирателна 

комисия.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 20 членове на ЦИК: за – 18, против – 2.

Имаме решение за целия състав на РИК – Враца № 2302-НС.

Заповядайте, госпожо Мусорлиева.

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  Уважаеми колеги,  бих искала да ви 

докладвам Районна избирателна комисия – Кюстендил.

На консултациите, проведени на 22 март 2013 г. от 10,00 ч. са се 

явили всички представители, като представителят на Синята коалиция е 
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с  пълномощно  от  господин  Иван  Костов  и  от  господин  Мартин 

Димитров. Да уточня, за да няма въпроси по този въпрос.

Сега ще използвам цитати от протокола, за да се убедите в това, 

че позициите на председател и заместник-председател са съгласувани от 

всички представители с едно изключение.

„Всички  участващи  в  консултациите  приеха  предложение  за 

председател  на  РИК  от  ГЕРБ”.  Това  е  предложението  за  Михаела 

Ясенова Крумова – юрист.

„Участващите  в  консултациите,  с  изключение  на  НДСВ, 

изразиха  съгласие  и  за  предложението  за  заместник-председател  от 

ГЕРБ”. Също юрист.

Спорната  позиция  е  за  секретар,  която  по  предложение  на 

участвалите  се  иска  от  Коалиция  за  България –  предложението  е  за 

юрист, и от ДПС, също за секретар – предложението също е за юрист. 

Синята коалиция искат член. „Атака” искат член. 

И  оттук  нататък  се  предлага  състав  за  съответната  Районна 

избирателна комисия. 

Затова ви моля и ви предлагам, първо, следвайки моя принцип, 

който независимо от нападките срещу мен, прокарвам и държа повече 

от три дена, а именно, когато има съгласие по места то да бъде прието, 

аз  ви  предлагам  да  гласуваме  позицията,  за  която  няма  съгласие,  а 

именно тази за секретарското място.

Предложени са  Миленка Цекова  Стоянова  от  ДПС,  юрист;  и 

Симеонка Асенова Велкова-Манова от Коалиция за България, юрист.

Първо ви моля да решите дали ще гласуваме поименния състав 

на  цялата  избирателна  комисия  или  първо  ще  гласуваме  моето 

предложение да  гласуваме първо за  единственото  спорно място –  на 

секретар. 

ИВАНКА ГРОЗЕВА:   А за заместник-председател?
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МАРИЯ  МУСОРЛИЕВА:  Заместник-председателското  всички 

се съгласяват, без НДСВ, които искат заместник-председателско място. 

Всички  останали  се  съгласяват  в  полза  на  Васил  Владимиров…

(Оживление) 

ИВАНКА ГРОЗЕВА: Значи няма съгласие.

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  Добре.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Моля  ви,  колеги,  не  й 

пречете да докладва.

След доклада госпожа Сапунджиева има думата.

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  Много ясно е изразено в протокола, 

затова ви го казах точно с цитат от протокола. 

След  като  колегите  считат,  че  няма  съгласие  и  за  заместник-

председателското  място,  ви  моля  да  приемете  предложението  да  се 

гласуват позициите поотделно. 

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Дадох думата на госпожа 

Сапунджиева.

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА:  Искам  да  попитам  колегата 

Мусорлиева  –  от  Синята  коалиция кои  са  представители  и  кои  са 

участвали в преговорите и това отразено ли е в протокола? Какви са 

предложенията и с какви пълномощни са?

МАРИЯ  МУСОРЛИЕВА:  С  това  започнах,   госпожо 

Сапунджиева, че пълномощните са от Мартин Димитров и Иван Костов.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Понеже колегата Мусорлиева обича 

да прави бележки за некоректен докла, искам да кажа, че по преписката 

и в преговорите са допуснати до участие представители с пълномощни 

от Мартин Димитров и Иван Костов,  и представители, които дори са 

направили и предложения, с пълномощни от временно представляващия 

СДС  и  от  другите  трима  представители,  представляващи  партиите, 

участващи  в  Синята  коалиция.  Тоест,  има  пълномощно  от  четири 
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партийни лидери, с изключение на ДСБ, в полза на друго лице, което е 

направило предложение, което моля да бъде докладвано.

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  Моля да ме извини комисията, няма 

да използвам маниера на госпожа Сапунджиева да кажа, че не съм си 

довършила  доклада.  Действително,  абсолютно  е  права,  но  в  края  на 

краищата тази папка беше четири дена при нея и можах да се запозная 

само преди това. Бях помолена от нея да го докладвам. Права е…

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Не е била при мен, била е в залата.

МАРИЯ  МУСОРЛИЕВА:  Права  е  госпожа  Сапунджиева.  За 

всичко, което каза, е абсолютно права.

Предложението  е  първо  да  се  гласуват  отделните  позиции 

поотделно  –  за  заместник-председателско  и  секретарското  място. 

Председателското е със съгласие. 

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Госпожа Сапунджиева.

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА:  Моят  въпрос  беше  към  колегата 

Мусорлиева  –  да  докладва  предложението  на  другия  упълномощен, 

защото той е допуснат, участвал е в преговорите и е направил писмено 

предложение. И то е отразено. 

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  Да, така е.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Да се каже предложението.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Предложението  на 

госпожа  Мусорлиева  беше  да  гласуваме  ръководните  позиции 

поотделно.

Който е съгласен, моля да гласува.

РЕПЛИКА: Не всички.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Тя  го  направи,  има  ли 

смисъл да го повтарям? Много ви моля! Грамотни хора, юристи…

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Понеже беше казала, че не си е завършила 

доклада. Затова.
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ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  В  момента  сме  в 

процедура на гласуване.

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА:  Госпожо  председател,  ние  не 

решихме принципно въпроса със  Синята коалиция. И това беше моето 

предложение. Допуснат е представител и той е направил предложение. 

Това трябва да бъде решено от комисията.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Колеги,  аз  не  мога  да 

разбера  докога  ще  толерираме  това  да  не  се  спазва  правилникът? 

Подлагам  едно  предложение  на  гласуване.  В  момента,  в  който  е 

започнала процедурата, се взима думата и се пречи на гласуването. Ако 

считате, че това е нормална работа и съобразена с нашите правила, ще 

предоставя на някой друг да води заседанието.

Имаше направено предложение, ние започнахме да го гласуваме. 

Няма да дам думата на никой, докато не приключим с гласуването.

Госпожо Мусорлиева, бихте ли си повторили предложението?

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  Нали гласувахме.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Не,  не  успяхме  да  го 

гласуваме, тъй като беше прекъснато гласуването. За да е ясно какво 

гласуваме, много моля да повторите предложението.

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  Моля да подложим на гласуване това 

да  бъдат  гласувани  поотделно  спорните  позиции,  а  именно  на 

заместник-председател и на секретар.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Който е съгласен с това 

предложение, моля да гласува.

Гласували 20 членове на ЦИК: за – 16, против – 4.

Господин Караджов. След това – господин Чаушев.

ВЕНЦИСЛАВ  КАРАДЖОВ:  Колеги,  искам  да  обясня 

отрицателния  си  вот,  тъй  като  аз  не  разбрах  точно  за  какво  ще 

гласуваме,  тъй  като  имаше  и  недоизяснено  предлагане  от  Синята 

коалиция – какво точно са предложили, за коя позиция. Аз не можах да 
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направя  свое  вътрешно  обективно  мнение  за  това  какво  следва  да 

гласуваме за тази районна избирателна комисия.

ЕРХАН  ЧАУШЕВ:  Уважаеми  колеги,  обяснявам  отрицателен 

вот,  защото  докладчикът  изрично  заяви,  че  не  беше  си  завършила 

доклада, а ние вече пристъпваме към гласуване. Това се чу, това се каза, 

поради  което  не  знам  защо  се  прибързва  с  гласуване.  Още  повече 

разбрахме, че при докладването се появиха едни неясноти, поради които 

мисля,  че  Централната избирателна комисия би следвало да изясни и 

тогава да пристъпи към гласуване.

Тези  неясноти  бяха  свързани  с  предложенията  на  няколко 

представители на Синята коалиция. Така и не се разбра кой кой е от тях 

и  кое предложение на тези лица от кой кой е, гласуваме в момента.

Поради което аз гласувах „против”.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Заповядайте,  госпожо 

Мусорлиева.

МАРИЯ  МУСОРЛИЕВА:  Имаше  въпрос  към  мен,  това  е  и 

въпросът на господин Караджов, за това дали има от Синята коалиция с 

различни  пълномощни?  Да,  има  с  различни  пълномощни,  но  Синята 

коалиция по принцип предлага само членове.

След  като  гласувахме  да  бъдат  гласувани  позициите  на 

заместник-председател и секретар поотделно, предлагам за заместник-

председателското място да гласуваме между Васил Владимиров Иванов 

от ГЕРБ (аз  лично съм за  това  предложение,  защото той е  юрист)  и 

предложението на НДСВ за Грети Алексова, която е минен инженер.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Заповядайте,  господин 

Караджов.

ВЕНЦИСЛАВ КАРАДЖОВ: Извинявайте, а другите двама члена 

в ръководството не бяха ли също юристи?

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  Да, юристи са. Аз казах моето мнение.
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ВЕНЦИСЛАВ КАРАДЖОВ: Значи Вие предлагате ръководство 

само от юристи, а останалите членове на комисията да са с всякакви 

други професии. Аз не го разбирам така. За мен ръководството трябва 

да бъде достатъчно балансирано. Не може да е само от юристи, а пък 

всички останали да са членове. Те като членове на комисията по същия 

начин ще допринесат за качествената работа на самата комисия. Това не 

може  да  е  основание,  че  е  юрист  и  тримата  да  ги  предложим  в 

ръководството.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Само да  не  казваме,  че 

нашето ръководство не е балансирано. (Оживление) 

Заповядайте, госпожо Грозева.

ИВАНКА  ГРОЗЕВА:  Уважаеми  колеги,  аз  поддържам 

предложението  на  НДСВ  за  госпожа  Грети  Алексиева.  Тя  е  с  богат 

организационен  опити,  независимо  от  инженерното  си  образование. 

Освен това е била кмет и участник в районни и общински избирателни 

комисии.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Много  моля  да  ме 

извините,  но  в  хода  на  дебатите  изпуснах  предложението,  което  да 

подложа на гласуване. А то е? Да ми помогнете, госпожо Мусорлиева.

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  Искам да ви докладвам и особеното 

мнение на Движението за права и свободи,  (оживление) разписано е в 

протокола и искам да ви го прочета, за да няма съмнение. Разписано е с 

особено  мнение  и  е  изпратено.  То  е  от  Областен  съвет  на  ДПС 

Кюстендил и подписано от председателя на Областния съвет на ДПС:

„Изразявам  своето  несъгласие  относно  изготвения  протокол  в 

Областна  администрация  Кюстендил,  където  не  беше  упоменато 

предложението на представителя на БСП господин Валентин Вълов, а 

именно: „предлагам секретар на РИК да бъде представител от Коалиция 

за  България,  заместник-председател  от  ДПС”  и  предложението  на 

представителя  на  ДПС Емил Велев:  „Предлагам секретар  на  РИК да 
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бъде  представител  от  ДПС,  а  заместник-председател  от  Коалиция  за 

България”. Тези предложения бяха направени по време на дебатите след 

представени писмени предложения. Така предложеният ни протокол от 

Областна  администрация  Кюстендил  за  подпис  без  гореспоменатите 

предложения  предполага  лишаването  ни  от  представители  на 

ръководното тяло в РИК”.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Заповядайте,  госпожо 

Андреева.

МАЯ АНДРЕЕВА:  Колега,  това е особеното мнение на ДПС. 

Има ли особено мнение от Коалиция за България, защото аз това не си 

го спомням. Същевременно се казва, че ДПС прави възражение както за 

своите  претенции  по  ръководство,  така  и  по  отношение  на  тези  на 

Коалиция за България. Би било интересно, ако Коалиция за България не 

ги е направила. Аз имам друг спомен от преписката, защото сме общи 

докладчици по района.

За съжаление не мога толкова бързо да си възстановя нещата, 

други преписки от трите области са при мен.

Съжалявам  много,  но  имам  спомен  за  особено  мнение  от 

Коалиция за България. Моля да го докладвате и него.  Не е пред мен 

папката. Извинявам се.

МАРИЯ  МУСОРЛИЕВА:  Няма  изразено  особено  мнение  от 

представителя  на Коалиция за България. Особеното мнение, разписано 

в  протокола,  е  от  представителя  на  ДПС  и  ви  го  изчетох,  както  е 

представено. 

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Какво гласуваме?

МАРИЯ  МУСОРЛИЕВА:  Същото  ми  е  предложението  –  да 

пристъпим към гласуване за позицията на заместник-председател.

Първото  предложение,  което  подлагам  на  гласуване,  е  за 

господин Васил Владимиров Иванов от ГЕРБ. Повтарям отново защо. 

Защото  за  мен  има  съгласие  относно  тази  позиция  от  всички 
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представители, с изключение на НДСВ. Както се разбира от особеното 

мнение – и от ДПС.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Колеги,  разбрахте, 

надявам се, предложението, което гласуваме.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 11, против – 10.

Няма решене по това предложение.

Слушам Ви, госпожо Мусорлиева. 

МАРИЯ  МУСОРЛИЕВА:  Остава  второто  предложение  за 

заместник-председател, което е на НДСВ – за Грети Алексова.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Който е съгласен с това 

предложение, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 11, против – 10.

Няма решение по това предложение.

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  Особеното мнение всъщност е само за 

това,  че  не  е  упоменато  предложението  на  представителя  на  БСП 

господин Валентин Вълов,  който претендира за  секретарско  място,  а 

именно…  И  само  се  прилага  цитат,  който  цитат  господинът,  който 

изразява особеното мнение счита, че не е допълнен към протокола. Това 

е изразеното особено мнение.

Пак  повтарям:  „Изразявам  особеното  си  мнение,  защото  не  е 

упоменато предложението на представителя на БСП господин Вълов, а 

именно: „Предлагам секретар на РИК да бъде представител от Коалиция 

за  България (нещо, което те са изразили), а заместник-председател от 

ДПС”.

Дадено  е  като  цитат  в  това  особено  мнение,  но  тогава 

единственото, което ми остава, е да предложа за гласуване за заместник-

председател представителя на Движението за права и свободи.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Чухте предложението.

Който е съгласен, моля да гласува. 
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Гласували 21 членове на ЦИК: за – 12, против – 9.

Няма решение по това предложение.

МАРИЯ  МУСОРЛИЕВА:  Колеги,  подлагам  на  гласуване 

предложенията за секретарско място, а именно желанието на Коалиция 

за  България и претенцията за секретарско място на госпожа Симеонка 

Асенова Велкова-Манова.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Който е съгласен, моля да 

гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 18, против – 3.

Предложението се приема. 

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА: Предложенията, които бяха направени 

за  заместник-председателско  място  ги  докладвах  и  те  не  получиха 

одобрение и решение от Централната избирателна комисия. 

Единственото, което ми остава да направя, е по мое усмотрение 

да предложа състав за заместник-председателското място.

Колеги,  наистина  смятам  за  несериозно  сама  да  определям 

състав. (Оживление) 

МАЯ АНДРЕЕВА:  Госпожа Мусорлиева, аз Ви предлагам Вие 

да го определите, а пък ние да го гласуваме.

МАРИЯ  МУСОРЛИЕВА:  Би  било  оправдано,  ако  предложа 

следващия,  който  е  предложен  от  листата  на  ГЕРБ  за  заместник-

председателско  място.  Те  са  го  искали.  След  като  не  беше  приет 

господин  Васил  Владимиров  Иванов  от  ГЕРБ,  при  положение,  че 

повечето  от  политическите  сили  са  били съгласни с  него,  предлагам 

следващият предложен в листата – Красимир Любомиров Петров, който 

също е юрист.

МАЯ  АНДРЕЕВА:   Колега  Мусорлиева,  извинявам  се,  ако 

Вашето  предложение  ще  бъде  за  ГЕРБ,  моля  да  се  съобразяваме  с 

направеното  предложение  от  самата  партия.  В  смисъл  за  заместник-

председател  те  са  предложили Васил… Аз имам проблем с  имената, 
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знаете го вече всички в тази комисия. Моля да ме извинят всички за 

това.

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  Тогава да прегласуваме на ДПС и на 

ГЕРБ, ако желаете. Просто не виждам друг начин. 

МАЯ АНДРЕЕВА:  Получихте предложение в момента от залата, 

макар и не на микрофон, но аз се възползвах от това Вие да формирате 

предложение, а залата да го гласува с 2/3, както се формира съставът на 

всяка една комисия. 

Има  яснота  за  председателско  място,  вече  има  яснота  за 

секретарско  място.  Моля  да  изчете  състав  на  цялата  комисия  със 

заместник-председател.

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА: Михаела  Ясенова   Крумова  –  ГЕРБ, 

Васил Владимиров Иванов – ГЕРБ, Миленка Цекова Стоянова – ДПС, 

Симеонка  Асенова  Велкова-Манова  -  Коалиция  за  България… 

(Реплики).

ИВАНКА  ГРОЗЕВА:  Гласувахме  секретар  от  Коалиция  за 

България.

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  Точно така. Аз ви чета целия състав, 

както поискахте.

МАЯ  АНДРЕЕВА:  Михаела  Ясенова  Крумова  до  момента 

предложихте за председател от ГЕРБ.

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  Тя се прие.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Тя не е гласувана.

МАЯ АНДРЕЕВА:  Тя е по съгласие и в момента я четете.

За  заместник-председател  Вие  изчетохте  Васил  Владимиров 

Иванов от ГЕРБ.

За  секретар Симеонка Асенова Велкова-Манова  -  Коалиция за 

България.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Това е ЦИК – цирк!
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МАЯ АНДРЕЕВА:  И членове:  Красимир Любомиров Петров, 

Константин  Димов  Дингозов,  Десислава  Светлозарова  Стойнева, 

Камелия  Тодорова  Петрова,  Ирина  Красимирова  Янакиева,  Андрей 

Емилов Благоев, Катя Боянова Тасева, Маргарита Иванова Кръстева и 

Грети Йосиф Алексова.

За член – Миленка Цекова Стоянова и Маргарита Кръстева, аз я 

изчетох.

Това е съставът на РИК – Кюстендил.

МАРИЯ  МУСОРЛИЕВА: Вземи  папката.  Гласувани  са 

предложенията.

МАЯ АНДРЕЕВА:  Мога ли да го поддържам като общ доклад 

заедно?

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  Да.

МАЯ  АНДРЕЕВА:  Колеги,  изчетох  ви  поименния  състав, 

предлагам решение:

„Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 5 във връзка 

с чл. 15, ал. 1 и 3, чл. 16, ал. 2 и 4, чл. 27, ал. 5 и 10 и чл. 28 от Изборния 

кодекс и Решение № 1267-НС от 15 март 2013 г. на ЦИК Централната 

избирателна комисия

Р Е Ш И:

1. НАЗНАЧАВА Районна избирателна комисия – Кюстендил, в 

състав от 13 членове, както следва:

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Михаела Ясенова Крумова 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: Васил Владимиров Иванов 

СЕКРЕТАР: Симеонка  Асенова  Велкова-

Манова

ЧЛЕНОВЕ: Красимир Любомиров Петров

Константин Димов Дингозов

Десислава Светлозарова Стойнева 

Камелия Тодорова Петрова
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Ирина Красимирова Янакиева

Андрей Емилов Благоев

Миленка Цекова Стоянова

Катя Боянова Тасова

Маргарита Иванова Кръстева

Грети Йосиф Алексова

2. Районната избирателна комисия встъпва в правомощията си на 

28 март 2013 г. 

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в 3-дневен 

срок от съобщаването му.”

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Аз  пак  ще  помоля  за 

ръководните позиции само с предложилите ги политически сили. 

МАЯ АНДРЕЕВА:  Председател – ГЕРБ, заместник-председател 

– ГЕРБ, секретар – Коалиция за България.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Който е съгласен, моля да 

гласува.

Гласували 19 членове на ЦИК: за – 13, против – 6.

Предложението се приема.

Това  беше  предложение  за  целия  състав  на  Районната 

избирателна комисия, или само за ръководството?

МАЯ АНДРЕЕВА:  Аз изчетох целия състав от микрофона на 

колегата  Мусорлиева.  Изчетох  също  така,  че  встъпват  от  28  март  и 

решението подлежи на обжалване в тридневен срок. Уточних на въпрос 

ръководния  състав  по  партии.  И поднесох  решението  за  гласуване  в 

този смисъл.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  В такъв случай с резултат 

гласували  21  членове  на  ЦИК:  за  –  13,  против  –  6,  имаме  решение 

№ 2303-НС.

Заповядайте, госпожо Мусорлиева.
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МАРИЯ  МУСОРЛИЕВА:  Благодаря на  колегата  Андреева  за 

помощта, но гласувах „против”, тъй като предложението за заместник-

председател  беше  гласувано  „против”  от  Централната  избирателна 

комисия. 

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Благодаря Ви.

Колеги,  има  ли  други  обяснения,  или  да  пристъпим  към 

следващия доклад? 

Кой има да докладва проект на решение?

Госпожо Христова, заповядайте.

МАРИАНА ХРИСТОВА: Благодаря Ви, колеги.

Проектът е с № 503 – РИК Ямбол.

Постъпил е протокол за проведени консултации от 21 март 2013 

г.  Всички  представители  на  политическите  партии  са  надлежно 

поканени,  присъствали  са  представител  на  ПП  ГЕРБ,  ДПС,  „Атака”, 

Синята коалиция и представител на НДСВ.

По отношение на председателя на Районна избирателна комисия 

– Ямбол има само едно-единствено предложение, това е за представител 

от Политическа партия ГЕРБ.

В началото на консултациите са направени три предложения за 

секретарско място – от „Атака”, ДПС и Коалиция за  България, като в 

процеса  на  преговорите  представителят  на  „Атака”  във  връзка  с 

провеждането  на  консултации  и  доброто  протичане  е  оттеглил 

предложението  си  за  секретарското  място  и  тъй  като  не  е  имало 

предложение  за  заместник-председател  е  направил  той  единствено 

предложение за заместник-председател.

Спорна е останала позицията единствено и само по отношение на 

секретарското място, като предложението на ДПС е за Ахмед Мехмедов 

с образование „Автоматика и информационна техника”, а на Коалиция 

за България – Елена Иванова Георгиева е юрист.
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Няма  възражения,  няма  подписване  с  особено  мнение,  няма 

постъпили при нас особени мнения и възражения.

Колеги, аз направо ще ви направя предложение за целия състав 

на  Районна  избирателна  комисия  –  Ямбол,  като  ще  мотивирам 

предложението си по отношение на секретарското място. 

Предложението  за  поименния  състав  на  РИК  Ямбол  почти 

изцяло преповтаря Районната избирателна комисия, назначена от нас и 

провела  Националния  референдум,  както  и  Общинска  избирателна 

комисия – Ямбол, провела местните избори.

Предложението  на  Коалиция  за  България  за  първи  път  не 

повтаря  предложението  на  Коалиция  за  България  от  предходните 

избори. Направени са съвсем нови предложения.

По отношение на предложението на ДПС за Ахмед Мехмедов е 

предложение  за  член,  бил  в  Районна  избирателна  комисия,  провела 

Националния референдум.

Тъй  като  съм  отговорник  за  Районна  избирателна  комисия  – 

Ямбол и след разговори с членовете на РИК – Ямбол, представители от 

различните  политически  партии,  казват,  че  работят  много  добре  с 

представителя на ДПС Ахмед Мехмедов.

Във връзка с това правя предложение:

Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 5 във връзка 

с чл. 15, ал. 1 и 3, чл. 16, ал. 2 и 4, чл. 27, ал. 5 и 10, чл. 28 и § 6, т. 4 от 

ДР на Изборния кодекс и Решение № 1267-НС от 15 март 2013 г.  на 

ЦИК Централната избирателна комисия

Р Е Ш И:

1. Назначава Общинска избирателна комисия в община Ямбол, 

област Ямбол, в състав от 13 членове, както следва:

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Женя Ангелова Кайали

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: Марияна Колева Петрова

СЕКРЕТАР: Ахмед Неджадов Мехмедов
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ЧЛЕНОВЕ: Ани Стефанова Канева

Драгомир Минков Димитров

Пенка Иванова Михайлова-

Трифонова

Екатерина Антонова Янева

Елена  Димитрова  Иванова-

Георгиева

Марина Петрова Ангелова

Дженко Георгиев Дженков

Юсеин Хасан Ахмед

Анелия Неделчева Димитрова

Нели Кръстева Стоянова 

2. Районната избирателна комисия встъпва в правомощията си на 

28 март 2013 г. 

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в 3-дневен 

срок от съобщаването му.”

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Заповядайте,  госпожо 

Сапунджиева.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Благодаря Ви, госпожо председател.

Уважаеми  колеги,  след  почти  четиричасови  дебати  най-после 

успях  да  направя  и  да  извлека  принцип,  по  който  се  назначават 

ръководствата  на  районните  избирателни  комисии,  а  принципът  е  – 

ДПС получава представителство в ръководните места там, където няма 

представителство  в  регионите.  За  пример  е  докладът  на  колегата 

Мариана  Христова.  В  Ямболски  избирателен  район  ДПС  няма  нито 

един народен представител и затова получава секретарско място. Най-

голямата  политическа  сила  ГЕРБ,  която  има  двама  народни 

представители,  избрани  по  пропорционалната  избирателна  система 
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плюс един по мажоритарната, ДПС – нула мандати, „Атака” има един 

мандат, Коалиция за България има един, Синята коалиция – нула. 

Значи  принципът  е  ясен  –  партията  ДПС  получава 

представителство  там,  където  няма  народни  представители.  Има 

някакъв  принцип,  но  ако  този  принцип  се  спазва  по  отношение  на 

всички партии, по тази логика ГЕРБ не би трябвало да има нито едно 

място в ръководните позиции на районните избирателни комисии, тъй 

като  има  най-много  депутати  в  почти  всички  райони  (оживление),  с 

изключение на Силистра, където има само един народен представител и 

получи председателското място, което наистина може би е заслужено, 

защото представителството е най-ниско.

Колеги,  благодаря  ви!  Най-накрая  успях  да  намеря  някакъв 

принцип,  на  който  тази  Централна  избирателна  комисия  абсолютно 

безпринципно назначава районни избирателни комисии.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Госпожа  Мариана 

Христова искаше думата.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: И неслучайно накрая завършвам с 

думите: Не ЦИК – цирк!

Колеги,  избори с нас и без нас щ е има. Колкото по-малко се 

бъркаме в този процес с нашите безумни решения, толкова по-лесно ще 

протекат изборите.

Благодаря ви.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Заповядайте,  госпожо 

Андреева.

МАЯ АНДРЕЕВА:  Колега Сапунджиева, казвате, че всъщност 

получавате места, защото Вие сега в Централната избирателна комисия 

отстоявате  принципа,  че  вие  получавате  места  в  ръководството  на 

места, в които нямате народен представител. Ами, колега Сапунджиева, 

защо сте ги искали на консултациите?
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ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Госпожа  Сапунджиева 

напусна залата.  Ако към нея Ви е  адресирано  изявлението,  просто е 

безпредметно.

Госпожа Христова предложи състав, който да гласуваме.

В тази връзка  ли Ви е предложението? Заповядайте, господин 

Караджов.

ВЕНЦИСЛАВ  КАРАДЖОВ:  Колеги,  госпожа  Христова 

действително работи много тясно с този район Ямбол, тъй като тя е и от 

района  и  познава  доста  добре  навярно  кандидатите,  които  са 

предложени. Аз обаче също отговарям за този район и смея да твърдя, 

че що се отнася до представителите, които са предлагани от Коалиция 

за  България,  повечето  от  тях  имат  достатъчно  опит.  А  в  момента 

Коалиция за България обновява хората, които са предложени в Районна 

избирателна  комисия  –  Ямбол,  именно  за  да  се  добие  възможност 

новите  представители  на  Коалиция  за  България  да  поемат  една  по-

сериозна роля в районна избирателна комисия и общинска избирателна 

комисия по-нататък в следващите избори, а не да са едни и същи лица.

Спорът,  който се води там в преговорите,  е доста сериозен  е 

относно секретарското място. И аз не считам, че това може да се гласува 

анблок.

Въпреки че уважавам мнението на колегата Мариана Христова, 

аз  предлагам  да  изчистим  позицията  „секретар”  преди  гласуването 

анблок.  Иначе,  в  противен  случай  бихме  назначили  една  районна 

избирателна комисия, за която е имало доста сериозни преговори,  по 

един бих казал субективен критерий.

Досега  Централната  избирателна  комисия,  където  е  имало 

сериозни  спорове,  е  предприемала  позицията  за  разглеждане  по 

предложенията на партиите и коалициите от партии за всяко ръководно 

място.  В случая за  секретарското място,  ако погледнете  протокола,  е 

имало много сериозен спор. Представителят на Коалиция за България е 
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отстоявал позицията си. Въпреки че предлага нов човек, той е изтъкнал, 

че този човек има достатъчно професионален опит и качества да заеме 

тази позиция. И аз считам, че Централната избирателна комисия следва 

да  обсъди  тази  възможност  и  да  я  реши  преди  да  се  предложи  за 

гласуване крайния състав на всички членове от комисията.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Господин Христов.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Моето изказване щеше да бъде само с 

три думи. Всичко това, което каза колегата Караджов аз също предлагам 

– да гласуваме първо спорната позиция и тогава целия състав.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Господин Чаушев.

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Аз ще взема отношение по представянето на 

кандидатурите. Само бих посочил като първо твърдение, че районните 

избирателни комисии не  започват  от  2009  г.  Това  е  едно.  Това не  е 

начало на летоброенето въобще.

Второ, по втора реплика, защо имало предложения по места – 

беше  втория  аргумент.  На  този  аргумент  бих  отговорил  по  следния 

начин  –  районните  избирателни  комисии  се  назначават  от  ЦИК  на 

основание чл. 28, ал. 3. Тези, които правят предложения, не знаят какво 

ще бъде това съотношение, но Централната избирателна комисия, след 

като получи тези предложения и преписки, вече има представа какво ще 

бъде  съотношението  при  един  предварително  изготвен  сценарий,  в 

който ние в момента участваме. 

Има едни схемички и ние тук просто ги попълваме с механично 

вдигане  на  ръка,  именно  защото  вече  знаем  съотношението  по 

отделните райони и основен принц, вече оформен ясно, който очевидно 

при  преминаването  на  по-големия  масив  от  районни  избирателни 

комисии,  за  който  аз  предупредих  още,  когато  започнахме  с 

гласуванията  за  липсата  на какъвто и  да  било критерий,  гласуван от 

Централната  избирателна  комисия  за  назначаване  на  районните 

избирателни комисии, е следният: Там, където ДПС няма електорална 
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тежест,  там  получава  ръководните  места,  за  да  може  в  края  на 

докладванията именно на тези райони, в които има електорална тежест, 

да се каже – видите ли, вие вече имате много места. Това го казах още 

преди два дни, когато споменах, че важна е поредността на докладване. 

За това става въпрос. 

И  вече  не  бих  казал,  че  чак  толкова  е  безпринципно,  явно 

принципът  вече  е  оформен  в  схемата  на  ГЕРБ  и  тя  е  ясна  –  31 

председателски места плюс вече виждаме, че се появяват и заместник-

председателски места в Кюстендил.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Госпожо  Маринова, 

заповядайте.

ГЕРГАНА  МАРИНОВА:  Първо,  председателските  места  на 

ГЕРБ не са 31 и вече не могат да бъдат 31 защото имаме председател, 

предложен от друга партия. 

Но по-важното, заради което взимам думата, е да Ви попитам – 

да  разбирам  ли  от   Вашето  изказване,  че  Вие  вече  не  поддържате 

предложението ДПС да има секретар в РИК – Ямбол.

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Какво ще реша ще се види как ще гласувам. 

(Оживление) Не мога да кажа дали поддържам или не при направено 

предложение от докладчика.  Естествено.  Как да давам предварителна 

оценка  преди  направено  предложение  и  неясна  процедура  на 

гласуване?!  Защо  трябва  да  давам  обяснение  как  ще  гласувам  по 

отделен казус?! И ми е много интересно това пък правило откъде се 

появи?

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Госпожо  Христова, 

заповядайте.

МАРИАНА  ХРИСТОВА:  Колега  Чаушев,  предложението  за 

секретарското  място  на  ДПС не е  направено от  мен,  направено  е  от 

Вашия представител, участващ в консултациите.

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Вие докладвате, Вие предлагате.
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ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Думата  има  госпожа 

Христова.

МАРИАНА  ХРИСТОВА:  Аз  докладвам  във  връзка  с  добрата 

работа на комисията, създадената атмосфера в самата комисия.

По отношение изказването на колегата Караджов, взимам думите 

от  предходното  негово  изказване  за  субективния  критерий  при 

назначаване  на  Районна  избирателна  комисия.  Той  твърдеше,  че  не 

трябва да назначаваме само юристи. В ръководството на всяка районна 

избирателна комисия следва всеки да понесе определената тежест и да 

има балансиране.

В тази връзка, тъй като вече има един юрист, моето предложение 

за назначаване за секретар от ДПС на Ахмед Мехмедов, е, че същият е с 

„Автоматика  и  информационни  технологии”  и  е  участник  в  районна 

избирателна комисия на Националния референдум.

И  поддържам  предложението  си  за  гласуване  на  поименния 

състав, както го предложих.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Заповядайте,  господин 

Караджов.

ВЕНЦИСЛАВ КАРАДЖОВ: Явно аз не съм чул, може ли тогава 

да ни кажете образованието и на тримата в ръководството.

МАРИАНА  ХРИСТОВА:  Казах,  колега  Караджов,  пак  ще  ги 

повторя.

Председателят  е  Жени  Ангелова  Кайали.  Единственото 

предложение на ГЕРБ – юрист.

Единственото предложение за заместник-председател – Марияна 

Петрова от „Атака” – инженер.

Предложението  на  ДПС  –  „Автоматика  и  информационни 

технологии”.

Предложението  на  Коалиция  за  България  –  Елена  Иванов 

Георгиева – юрист.
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ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА: Заповядайте.

ВЕНЦИСЛАВ  КАРАДЖОВ:  Вижте  сега,  тогава  излиза,  че  аз 

действително  обективно  се  опитвам  да  преценя  и  да  балансирам 

състава. Вие предлагате двама с инженерно образование и един юрист в 

ръководството, а аз предлагам ръководството да бъде балансирано и да 

има двама юристи и един инженер, което е  много по-обективно,  тъй 

като секретарят ще трябва да може да преценява от юридическа гледна 

точка  кое  трябва  да   подписва,  кое  да  не  подписва.  И мисля,  че  би 

свършил много по-добра работа от един инженер при преценяването на 

изработването на документацията на Районната избирателна комисия.

Така че моля да не ме обвинявате в субективизъм. Нищо, че този 

член е имал малко по-малко опит, отколкото другият, който е имал опит 

в една районна избирателна комисия за референдум, където знаем, че 

тежестта не беше толкова голяма.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА: Само  ако  мога  да  си 

позволя да кажа – секретарят не преценява какво да подписва и какво да 

не подписва. Това го преценява комисията. Нека такива внушения да не 

правим. Той има своята тежест като член на комисията при вземането 

на решенията, но няма самостоятелно право на преценка да преценява 

какво да подписва.

Много Ви моля. Заповядайте.

ВЕНЦИСЛАВ  КАРАДЖОВ:  Извинявайте,  аз  малко 

елементаризирах  нещата,  но  този  секретар  трябва  да  има  известно 

юридическо  образование  бих  казал.  (Оживление) Защото  това,  което 

излиза като документация, не е изчисляване на числа и математика. 

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Господин  Христов, 

заповядайте.

ВЛАДИМИР  ХРИСТОВ:  По  отношение  на  ролите  в  РИК, 

понеже в залата има много малко хора с опит в районна комисия, нека 
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да маркираме какво е  най-важното в  ръководството  на  една  районна 

комисия. Хайде да се обединим.

Секретарят  в  една  районна  комисия  има  много  тежки  задачи, 

най-малката от които е да подписва. Това му е последният проблем – 

подписването. Той има много по-тежки задачи. Обикновено секретарят, 

колеги, тези, които са били знаят, е човекът, който изчислява, подготвя 

назначаването  на  секционните  комисии,  поверява  таблиците,  които 

идват от общините или районите, ако е в град с районно деление. Това е 

човек, който организира оперативния план в изборния ден. Обикновено. 

Практиката  познава  и  други случаи,  когато ги  назначавахме  основно 

само  заради  политическото  им  присъствие.  Тогава  се  налагаше 

обикновени членове да стават секретари. На мен ми се е налагало два 

пъти по принуда.

Аз лично съм ви казвал, и вчера започнах – хора с математическо 

и  юридическо  образование,  или  с  инженерно,  което  е  близко  до 

математиката, са много подходящи за секретарските длъжности.

В  конкретния  случай  отново  обаче  ще  кажа,  че  поддържам 

предложението си да гласуваме първо спорната позиция, след което да 

продължим натам.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Предложението беше да 

гласуваме целия състав на комисията.

Другото предложение беше да се гласува по позиции.

Гласуваме  Вашето  предложение  принципно  да  гласуваме 

спорната позиция.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 19 членове на ЦИК: за – 10, против – 9.

Няма решение по това предложение.

Госпожо Христова, заповядайте.

МАРИАНА  ХРИСТОВА:  Аз  изчетох,  колеги,  целия  състав, 

който предлагам. 
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И отново правя предложение да гласуваме така изчетения преди 

малко от мен състав, както ви предложих – поименно и по предложения 

от партии. 

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Който  е  съгласен  с 

предложението  на  госпожа  Христова  за  целия  състав  на  комисията, 

моля да гласува.

Гласували 19 членове на ЦИК: за – 13, против – 6.

Предложението се приема.

Имаме решение за назначаване на Районна избирателна комисия 

Ямбол, № 2304-НС.

Заповядайте.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Аз, колеги, гласувах „за” целия състав 

на комисията, но това не е защото съм съгласен с една от предложените 

ръководни позиции. Напротив. Аз не съм съгласен и съжалявам вече, че 

гласувах „за”. 

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Приключихме  ли  с 

обяснението на вота.

Следващ доклад, колеги?

Госпожо Христова, заповядайте.

МАРИАНА ХРИСТОВА: Благодаря, колеги.

Докладвам ви Районна избирателна комисия – Бургас.

Представен  е  протокол  от  проведени  консултации  от  21  март 

2013 г. в Областна администрация. Редовно са поканени представители 

на  всички  политически   партии.  Присъствали  са  представители  на 

Политическа партия ГЕРБ, Коалиция за България, Движението за права 

и свободи, Национално движение за стабилност и възход, Политическа 

партия „Атака” и Синята коалиция, съгласно представено пълномощно 

от Мартин Димитров и Иван Костов.

По време на преговорите е направено поименно предложение за 

председател за Елка Стоянова от Политическа партия ГЕРБ, като не е 
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постигнато  съгласие  по  отношение  на  заместник-председателското  и 

секретарското място.

За секретарското място са направени две предложения – от ДПС 

и от „Атака”, като представителят на ДПС Севим Неджатиева Ахмедова 

е  юрист,  и  представителят  на  „Атака”  Михаил  Хаджиянев  също  е 

юрист.

По отношение на заместник-председателското място по време на 

консултациите  са  направени  три  предложения  –  ДПС,  Коалиция  за 

България и НДСВ.  Всичките трима представители, ДПС вече ви казах 

кой  е  –  Севим  Ахмедова  е  юрист,  Коалиция  за  България  –  Георги 

Михов,  също е  юрист,  и  представителят  на  НДСВ  –  Ненчо  Драгнев 

също е юрист.

Протоколът от проведените консултации е подписан с особено 

мнение от представителя на ДПС и от Атанас Зафиров, представителят 

на Коалиция за България, като същите изрично са изписали особеното 

си мнение в протокола. 

Атанас  Зафиров  е  подписал  с  особено  мнение:  възражение  по 

начина на гласуване, методиката и тежестта на гласовете.

Особеното  мнение на  Ахмед Мехмедов  е  за  начина,  по който 

беше  проведено  гласуване,  тъй  като  по  отношение  на  заместник-

председателското и секретарското място областният управител е провел 

гласуване. 

Тъй като аз считам, че не е налице съгласие,  не ви докладвам 

проведеното гласуване по време на консултациите.

Един ден след това – на 22 март 2013 г. е постъпило възражение 

от председателя на Областния съвет на ДПС – Бургас Ахмед Мехмед, в 

което  възражение  е  записал:  заявявам  искане  задължително 

представителство на ДПС в ръководството на РИК Бургас, като правя 

следното  предложение  –  за  председател,  алтернативно  секретар, 

алтернативно заместник-председател.
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Постъпила е и жалба в Централната избирателна комисия от 26 

март 2013 г., заведена под вх. № 190-НС от Коалиция за България по 

отношение протокола за консултации между политическите партии за 

състава  на  РИК  –  Бургас.  В  същата  се  твърди,  че  тези  действия  на 

областния управител, провел гласуването в грубо нарушение на чл. 27 

от Изборния кодекс, не е предвидил правна възможност да се извършва 

гласуване  на  предложените  кандидатури  за  председател,  заместник-

председател, секретар и членове на РИК.

Колеги, аз направих справка по отношение на назначаването на 

Районна  избирателна  комисия  –  Бургас,  във  връзка  с  провеждане  на 

националния  референдум,  както  и  назначаването,  тъй  като  всичките 

кандидатури за заместник-председател и секретар са само на юристи, 

както  и  по  отношение  на  назначаването  на  Общинска  избирателна 

комисия  –  Бургас  и  ще  ви  направя  предложение,  което  изцяло  ще 

съвпада  с  предложението  на  РИК  –  Бургас  при  провеждане  на 

националния  референдум,  тъй  като  и  поименните  предложения  и  на 

лицата в състава от политическите партии, участвали в консултациите, 

изцяло  съвпадат  с  направените  такива  при  сега  проведените 

консултации.

„Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 5 във връзка 

с чл. 15, ал. 1 и 3, чл. 16, ал. 2 и 4, чл. 27, ал. 5 и 10, чл. 28 и § 6, т. 4 от 

ДР на Изборния кодекс и Решение № 1267-НС от 15 март 2013 г.  на 

ЦИК Централната избирателна комисия

Р Е Ш И:

1. НАЗНАЧАВА  Районна  избирателна  комисия  –  Бургас,  в 

състав от 17 членове, както следва:

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Елка Тодорова Стоянова

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: Ненчо Недялков Драгнев

СЕКРЕТАР: Михаил Димитров Хаджиянев

ЧЛЕНОВЕ: Пламена Танева Троева
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Александър Григоров Кръстанов

Мария Николова Динева

Наталия Здравкова Минкова

Георги Илиев Георгиев

Стоян Василев Арнаудов

Иван Евгениев Илиев

Анна Николова Мосинова-Петкова

Георги Кънчев Михов

Константин Банов Костов

Севим Неджатиева Ахмедова

Имухан Самин Хюсеин

Севал Адем Алиев

Григорий Иванов Жеков

2. Районната избирателна комисия встъпва в правомощията си на 

28 март 2013 г. 

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в 3-дневен 

срок от съобщаването му.”

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Госпожа  Сапунджиева 

има думата.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Благодаря Ви, госпожо председател.

Сега с доклада на колегата Мариана Христова беше въведен и 

нов  принцип –  състав  на  Районната  избирателна  комисия,  съобразно 

Националния  референдум.  Аз  питам,  колега  Христова,  защо  не  се 

върнахте в изборите, примерно за народни представители 2001 г., или 

2005  г.,  или  2009  г.?  Ако  искате  пък  за  парламентарните  избори  от 

2007 г. 

Прости си задавам този въпрос, защото тук се въведе един нов 

принцип  в  този  безпринципен  начин  на  назначаване  на  районните 

избирателни  комисии.  Откъде  черпите  това  основание,  или  това  е 
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Вашето вътрешно убеждение? Защото ние тук докладваме по вътрешно 

убеждение,  без  всякакви  принципи  на  назначаване  на  районните 

избирателни комисии, без да се съобразяваме с представителството на 

партиите на национално ниво,  без да се спазва принципът на чл.  28, 

ал. 3 от Изборния кодекс.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Заповядайте,  госпожо 

Христова.

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Аз ще Ви дам думата, но бях преди Вас във 

всеки случай.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Бяхте  преди  нея,  но 

изказването  на  госпожа  Христова  е  във  връзка  с  това  на  госпожа 

Сапунджиева, така че в случая тя ще трябва да вземе думата преди Вас. 

След това сте Вие.

ЕРХАН  ЧАУШЕВ:  Добре,  ясно  да  се  изкаже  за  какво  става 

въпрос. Спазваме някакъв ред, ужким.

МАРИАНА  ХРИСТОВА:  Уважаема  госпожо  Сапунджиева, 

спазвам  принципа,  който  и  Вие  въведохте  преди  малко  –  всички 

кандидатури,  изрично  обясних,  са  за  юристи.  Районната  избирателна 

комисия – Бургас, както и колегата Чаушев знае, защото бяхме двамата 

на обучение, работи много добре, без жалби в този състав по време на 

Националния референдум. Не въвеждам, госпожо Сапунджиева никакви 

критерии по отношение на представителството 1982, 1991, 1989 г. и т.н., 

а  въвеждам  и  предлагам  поименен  състав  на  Районна  избирателна 

комисия – Бургас по вътрешно убеждение, видно от тяхната работа и 

контактите с всички – и с Елка Стоянова, с Ненчо Драгнев, с Михаил 

Хаджиянев, както и с всички членове на Районна избирателна комисия – 

Бургас, които работиха и ще продължават да работят, предполагам, и 

при произвеждане на изборите за народни представители.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Господин Чаушев.
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ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, както виждате, въведе се и 

още един критерий – брой жалби в РИК. (Оживление) Явно принципите 

станаха вече много и то зависи от ситуативния момент по гласуване на 

всяка  районна  избирателна  комисия.  При  една  безпринципност 

принципите вече са безкрайни и ще клонят към едно голямо число. Това 

е безспорно, то личи и от това заседание. 

Моето  процедурно предложение и  моля да  се  гласува е  да  се 

гласува  позиция  по  позиция  със  съответното  ясно  посочване  на 

кандидатите за всяка  позиция в ръководството на въпросната районна 

избирателна комисия.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Госпожа Дюкенджиева.

СИЛВА  ДЮКЕНДЖИЕВА:  Аз  само  щях  да  попитам 

предложението  на  докладчика  за  заместник-председателското  и 

секретарското място представители на кои партии и коалиции са?

МАРИАНА  ХРИСТОВА:  За  заместник-председател  –  Ненчо 

Драгнев, предложен от Политическа партия НДСВ.

За секретар – Михаил Хаджиянев, предложен от „Атака”.

И пак да отговоря на колегата Чаушев – всичките предложения 

за заместник-председател и за секретар са само на юристи.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: На какъв принцип ги избрахте тези.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Госпожо  Солакова, 

заповядайте.

СЕВИНЧ  СОЛАКОВА:  Колеги,  аз  нямам  нищо  против  да  се 

съобразяваме с опита, който имат предложените лица в ръководството 

на  съответна  районна  избирателна  комисия,  но  се  опасявам,  че  не 

можем да сравняваме Националния референдум и произвеждането на 

избори за народни представители. Можем да съдим и по нашата работа 

по време на референдума, така и сегашната ни работа по организацията 

на изборите за народни представители. 



142

Бих предложила да чуем и участието на предложените лица в 

ръководството в Избори 2011 г. например, тъй като те са работили по 

Изборния  кодекс  и  са  произвели  едни  сложни  избори  и  не  бих 

съпоставяла броя на жалбите, защото, пак казвам – несъпоставими са 

процесите по произвеждането на национален референдум и избори за 

народни представители, а 2011 г. за общински съветници и кметове в 

едно с избори за президент и вицепрезидент.

Аз също правя второ предложение – всяка позиция в този случай 

да се гласува поотделно.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Колеги,  имаше 

предложение да се гласуват ръководните места по позиции.

Който е съгласен с това предложение, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 10, против – 11.

Няма решение по това предложение.

Заповядайте, госпожо Христова.

МАРИАНА  ХРИСТОВА:  Колеги,  аз  отново  поддържам 

предложението  си  да  гласуваме  целия  поименен  състав,  както  го 

предложих:  председател  от  ГЕРБ  –  Елка  Стоянова,  заместник-

председател от НДСВ – Ненчо Драгнев, секретар от „Атака” и всички 

изчетени  от  мен  преди  малко  членове  на  Районна  избирателна 

комисия – Бургас.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Колеги,  чухте 

предложението.

Заповядайте, госпожо Солакова.

СЕВИНЧ  СОЛАКОВА:  Госпожо  председател,  аз  имах  едно 

предложение, може и като молба да отправя към докладчика, ако има 

такава информация, въз основа на извършена справка, да ни запознае с 

участието  и  опит,  ако  имат  лицата,  които  са  предложени  за 

ръководството, в Общинска избирателна комисия през 2011 г.
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ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Заповядайте,  госпожо 

Христова.

МАРИАНА  ХРИСТОВА:  Елка  Тодорова  Трендафилова, 

предложението на ГЕРБ, е била председател и през 2011 г.

Секретар отново е бил Михаил Хаджиянев, предложен и сега от 

мен.

Лицето Ненчо Драгнев от НДСВ е бил член. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: А за другите кандидати?

МАРИАНА  ХРИСТОВА:  Георги  Михов  не  е  бил  участник  в 

Общинска  избирателна  комисия  –  Бургас.  Това  е  предложението  на 

Коалиция за България.

По отношение на предложението на ДПС –  Севим Неджатиева 

Ахмедова е била член на Общинска избирателна комисия – Бургас. Не е 

била  в  ръководството  и  не  е  била  в  ръководството  на  Районната 

избирателна комисия при произвеждане на Националния референдум.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Други въпроси?

Мога ли да подложа предложението на гласуване?

Който  е  съгласен  с  направеното  предложение  за  състав  на 

Районна избирателна комисия – Бургас, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 14, против – 7.

Има решение за състава на РИК – Бургас, № 2305-НС.

Заповядайте, госпожо Сидерова.

РУМЯНА СИДЕРОВА: Искам да обясня отрицателния си вот.

Колеги, тази вечер доста дълго издържах да не вземам участие в 

дебатите.  Колегата  Караджов  изказваше  мнения до  голяма  степен  от 

името  на  групичката,  която  стои  тук.  Но  действително  е  учудващ 

подходът  към  гласуването  на  съставите  на  комисиите.  Без  никакъв 

критерий,  в  определени случаи  се  приема,  че  се  гласува  позиция по 

позиция, и без никакъв критерий се приема при наличие на спорове на 
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повече  от  едно,  даже  повече  от  две  предложения  за  всяка  една  от 

позициите, че няма да се гласува позиция по позиция.

Може  би  се  цели  представителите  на  определена  политическа 

сила,  припознавайки своя кандидат вътре в листата,  да гласуват и за 

останалите, без да се вземат принципни решения. 

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Господин  Чаушев, 

заповядайте.

ЕРХАН  ЧАУШЕВ:  Поредното   безпринципно  решение  на 

Централната  избирателна  комисия.  Отново  пак  ситуативно  сменихме 

принципа …

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Упълномощавам госпожа 

Андреева да води.

ЕРХАН  ЧАУШЕВ:  …  дали  ще  делим  или  няма  да  делим  по 

позиции гласуването на въпросните ръководни места. Пак ситуативно, 

пак  въз  основа  на  предварителна  схема,  предварително  разпределено 

представителство,  при  осигурено  мнозинство  се  гласува  точно 

безпринципност  във  въвеждането  на  всякакви  всевъзможни  тъй 

наречени критерии само и само да се изпълни предварително зададената 

задача и предварително формираното мнозинство. Това беше поредният 

нагледен случай как се назначават районните избирателни комисии в 

тази  Централна  избирателна  комисия.  И  отговорът  е  само  един  – 

безпринципно!  По  предварително  съставен  план  за  изтласкване  на 

определен  тип  партии  от  определен  тип  райони  в  угода  на 

управляващото мнозинство.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Заповядайте,  колега 

Христов.

ЕМАНУИЛ ХРИСТОВ: Колеги,  искам да  обърна  внимание на 

нещо, за което тук си затварят очите и дори се присмиват – може ли да 

се сравни референдумът с изборите от 2009, 2005 г. и т.н.?
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В Бургас има 680 секционни избирателни комисии. Той е най-

големият в страната по отношение на брой на избирателните комисии и 

беше един от малкото, заедно със Силистра, в които нямаше нито една 

грешка. Нито една грешка в таблицата, която беше по т. 2 и т. 3.

Има един принцип и в спорта, и в работата изобщо. Става въпрос 

за екипност. Когато една работа върви, не се правят смени, не трябва да 

се разбутват нещата.

Благодаря ви.

РУМЯНА СИДЕРОВА: Вие на това не му викате смяна? Това, 

което току-що гласувахме, не е смяна?

ПРЕДС. МАЯ АНДРЕЕВА:  Заповядайте, колега Христова.

МАРИАНА  ХРИСТОВА:  Още  един  доклад,  колеги  –  това  е 

Районна избирателна комисия – Сливен. 

Проведени  са  консултации  на  22  март  2013  г.  Всички 

политически партии са получили надлежно поканата за провеждане на 

консултациите,  участвали  са  представители  на  Политическа  партия 

ГЕРБ,  на  Коалиция за  България,  на  Движението  за  права  и  свободи, 

Синята коалиция е участвала, съгласно представеното пълномощно от 

Мартин  Димитров  и  Иван  Костов,  участник  на  ПП  „Атака”,  на 

Политическа партия НДСВ.

По време на консултациите, проведени при областния управител 

в Областна администрация Сливен е  постигнато съгласие и е налице 

само едно предложение по отношение на председателя – Галя Иванова 

Ченкова,  юрист,  предложена  от  Политическа  партия  ГЕРБ.  Същата 

беше председател и в Районна избирателна комисия при произвеждане 

на Националния референдум.

Налице  е  съгласие  и  по  отношение  на  секретарското  място. 

Налице е само едно предложение от Коалиция за България, което е за 

Тодор Чакъров – отново юрист.
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Не  е  постигнато  съгласие  на  проведените  консултации  за 

заместник-председателското  място.  Направени  са  три  предложения  – 

предложение от ДПС, Синята коалиция и от „Атака”.

Към  консултациите  е  представено  възражение  от  Мустафа 

Мустафов – областен председател на Движението за права и свободи по 

отношение на предложение за състава на Районна избирателна комисия 

– Сливен. Същият е възразил срещу решението на представителите на 

парламентарно представените  партии и  коалиции при  провеждане  на 

консултациите.  Счита,  че  по  време  на  консултациите  е  представил 

убедителни аргументи за професионалните качества на госпожа Фатме 

Фикретова  Мустафова  в  подкрепа  на  предложението  за  длъжност 

заместник-председател на РИК – Сливен да бъде назначен кандидата на 

Движението  за  права  и  свободи,  като  предложението  му  е,  че 

представителят  на  ДПС  има  право  в  ръководството  на  Районна 

избирателна комисия и е трета по големина парламентарно представена 

партия.

Предложението на Синята коалиция е за Юлиян Каменов, който 

е с висше образование счетоводство и контрол.

И предложението на „Атака” е за Адриана Иванова Мановска – 

„Електроника и автоматика”. 

Възражение  по  отношение  на  направените  консултации  от 

Коалиция за България няма. Докладвах ви единственото възражение.

ПРЕДС.  МАЯ  АНДРЕЕВА:  Спорът  тук  е  за  заместник-

председателско  място.  Спорят  три  партии,  доколкото  разбирам,  три 

кандидатури. Коя да подложа на гласуване?

МАРИАНА ХРИСТОВА: Юлиян Каменов от Синята коалиция с 

образование  „Счетоводство  и  контрол”,  представителят  на  „Атака”  – 

Адрияна Иванова Мановска с образование „Електроника и автоматика”, 

и предложението на ДПС – Фатме Фикретова Мустафова с образование 

„Педагогика”.
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Моето предложение за поименния състав, тъй като казах, че няма 

други предложения за председателското място, е за председател  Галя 

Иванова  Ченкова  –  от  Политическа  партия  ГЕРБ,  за  секретарското 

място – Тодор Чакъров от Коалиция за България, тъй като няма друго 

предложение, за заместник-председателското място, и само във връзка с 

така направената статистика и добрата работа на Района избирателна 

комисия – Сливен, е за Юлиян Каменов, който, колеги, беше заместник-

председател и на Районната избирателна комисия при произвеждане на 

Националния референдум.

Предлагам проект за решение:

„Постъпило е писмо от областния управител на област Сливен с вх. № 

141-НС от  25  март  2013  г.  на  ЦИК.  Към писмото  са  представени  всички 

изискуеми документи, включително протокол за проведени консултации на 

22 март 2013 г.

Не  е  постигнато  съгласие  между  участниците  в  консултациите  по 

отношение на заместник-председателя и секретаря на Районната избирателна 

комисия – Сливен. 

Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 5 във връзка с чл. 

15, ал. 1 и 3, чл. 16, ал. 2 и 4, чл. 27, ал. 5 и 10, чл. 28 и § 6, т. 4 от ДР на 

Изборния  кодекс  и  Решение  №  1267-НС  от  15  март  2013 г.  на  ЦИК 

Централната избирателна комисия

Р Е Ш И:

1. Назначава Районна избирателна комисия – Сливен, област Сливен, 

в състав от 13 членове, както следва:

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Галя Иванова Ченкова

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: Юлиян Петров Каменов

СЕКРЕТАР: Тодор Славов Чакъров

ЧЛЕНОВЕ: Мария Митева Григорова

Петя Руменова Курдова

Росица Василева Тодорова
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Стелли Славова Стефанова

Милена Иванова Мангинова

Фатме Фикретова Мустафова

Адриана Иванова Мановска

Мария Асенова Чомпова

Нуртен Османова Шекерова

Анна Григорова Илиева

2. Районната избирателна комисия встъпва в правомощията си на 28 

март 2013 г. 

Решението подлежи на обжалване пред Върховния административен 

съд чрез Централната избирателна комисия в 3-дневен срок от съобщаването 

му.“

РЕПЛИКА: За заместник-председател кой предлагаш?

МАРИАНА  ХРИСТОВА:  Бившият  председател  на  Районна 

избирателна комисия – Сливен, Юлиян Каменов, предложен от Синята 

коалиция.

ПРЕД. МАЯ АНДРЕЕВА: Заповядайте, колега Христов.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: За пореден път, с риск да стана досаден 

ще предложа да гласуваме спорната позиция на кандидатите един след 

друг отделно.

ПРЕДС. МАЯ АНДРЕЕВА: Колеги, който е съгласен с гласуване 

за спорната позиция, моля да гласува.

Гласували 20 членове на ЦИК: за – 12, против – 8.

Предложението не се приема.

Тогава, колеги, подлагам на гласуване предложения от колегата 

Христова поименен състав.

Който е съгласен с предложението на колегата Христова, моля да 

гласува.

Гласували 20 членове на ЦИК: за – 14, против – 6.

Решението се приема с № 2306.
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Заповядайте, колега Христов.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Благодаря Ви, госпожо председател.

Уважаеми колеги, аз гласувах против този поименен състав на 

комисията,  но  ще  използвам  възможността  си  за  обяснение  за  нещо 

друго – да призова колегите, които много говорят за принципи, когато 

лансират принципи да се държат принципно.

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: Колега  Христов,  като  няма 

принципи как да се държиш принципно?

ЕРХАН  ЧАУШЕВ:  Колега  Христов,  в  безпринципна  среда 

безпринципността е …

ПРЕДС.  МАЯ  АНДРЕЕВА:  Колеги,  моля  да  се  взема  думата 

тогава, когато бъде поискана. Уважавам всички искания, съобразявам се 

изцяло  с  последователността.  Уважавам  Вашата  позиция,  моля 

уважавайте и Вие моята. Никога не съм пропуснала възможност всеки 

да се изкаже тогава, когато го е поискал. Дори се старая да си записвам 

кой кога се е заявил.

Други доклади, колеги, имате ли?

Към  момента  остават  26  МИР  София,  Варна,  Добрич,  Ловеч, 

Перник, Пловдив – двата МИР, Русе, Смолян, Шумен.

Имате думата.

ИВАНКА  ГРОЗЕВА:   Уважаеми  колеги,  проект  № 467  от  25 

март е за Районна избирателна комисия Софийска област.

Консултациите  са  се  състояли  на  20.03.2013  г.  в  Областна 

администрация  София  област.  На  консултациите  са  присъствали 

представители  на  Политическа  партия  ГЕРБ,  представители  на 

Коалиция  за  България,  представители  на  Политическа  партия  ДПС, 

Политическа партия „Атака” не изпраща представител, представител на 

Синята коалиция и Политическа партия НДСВ.

Постигнали са споразумение относно броя и разпределението на 

26 Районна избирателна комисия. Не са постигнали обаче споразумение 
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относно  разпределението  на  длъжностите  по  позиции.  Сега  ще  ви 

изчета какви са предложенията на политическите партии.

За председател има предложение от Политическа партия ГЕРБ, а 

именно госпожа Миглена Богомилова Янакиева-Белчева.

Българската социалистическа партия е предложила за ръководна 

длъжност  Екатерина  Драганова  Клечкова-Димитрова  за  председател 

или секретар.

Движението  за  права  и  свободи  предлага  Диляна  Стоянова 

Бакърджиева,  с  висше  образование  специалност  „Финанси”  за 

председател, секретар или заместник-председател.

Синята коалиция предлага член. 

Политическа  партия  НДСВ предлага  за  заместник-председател 

госпожа Лидия Георгиева Богданова.

Има  и  предложение  от  Политическа  партия  „Атака”,  която, 

независимо че не е присъствала на консултациите, протоколът завършва 

така:  „След  края  на  преговорите  пристигна  представител  на  ПП 

„Атака”.” Тяхното предложение е господин Марио Розалинов Пунчев. В 

протокола  е  записано,  че  се  предлага  за  член,  но  в  писменото 

предложение на ПП „Атака” той е предложен за секретар. 

За  председател  има  предложения  от  три  политически  сили  – 

ГЕРБ, БСП и ДПС.

За заместник-председател има две предложения – от ДПС и от 

НДСВ.

И за секретар има предложение от „Атака” – Марио Розалинов 

Пунчев и Екатерина Драганова  Клечкова от Коалиция за България.

Останалите  предложения  са  за  членове:  Захаринка  Иванова 

Истаткова,  Тодор  Георгиев  Кайров,  Димитър  Тодоров  Димитров, 

Стилиян Кирилов Димитров, Силвия Павлова Павлова-Баева, Лазарина 

Василева Бонева, Уляна Димитрова Ризова, Венцислав Йотов Йотов. 
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САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: Колега  Грозева,  може  ли  да 

уточните…

ПРЕДС. МАЯ АНДРЕЕВА: Колега Сапунджиева, искам само да 

приключим с  доклада.  Преди Вас  думата  поиска  колегата  Манахова, 

след това сте Вие.

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: Колега  Грозева,  не  уточнихте 

предложенията  за  секретар.  Аз  останах  с  убеждението,  както  ги 

докладвахте поотделно по партии, че има три предложения за секретар, 

а Вие последно докладвахте две. Ако може да ги повторите.

ИВАНКА  ГРОЗЕВА:   Аз  прочетох  предложенията  на 

политическите партии.

ПРЕДС.  МАЯ  АНДРЕЕВА:  Може  ли,  колега  Сапунджиева  да 

предоставите микрофона.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Моля да уточните за секретар кои са 

предложенията.

ИВАНКА  ГРОЗЕВА:   За  секретар  кандидатстват:  Марио 

Розалинов Пунчев от „Атака”, Екатерина Драганова Клечкова, юрист от 

Коалиция за България, и Даниела Стоянова Бакърджиева, финансист, от 

ДПС.

Изчетох ви подробно претенциите за председателско, заместник-

председателско и за  секретарско място.  Изчетох  Ви общия състав на 

комисията.  По-голямата  част  от  26-и  РИК  са  членове  на  Районната 

избирателна комисия за произвеждане на Националния референдум с 

малки  изключения,  тоест  хора,  които  са  работили  в  Районна 

избирателна комисия. Нови членове са членовете на ДПС, които не са 

били  членове,  както  и  госпожа  Лидия  Георгиева  Богданова,  която  е 

кандидатура на НДСВ, която обаче от 2001 г. е почти постоянен член на 

26-и РИК за всички видове избори.

Аз  ви предлагам да  гласуваме  по  позиции,  защото  има  много 

кандидатури за различните видове длъжности.
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ПРЕДС. МАЯ АНДРЕЕВА: Заповядайте, колега Манахова.

АННА  МАНАХОВА:  Тъй  като  двете  с  госпожа  Грозева  сме 

отговорници за района, аз споделям доклада й частично, тъй като той 

всъщност  изложи  първоначалните  предложения  на  политическите 

партии, които са отразени в началото на протокола от консултациите. И 

аз ще направя допълнителен доклад и ще зачета протокола.

Първоначално  представителят  на  ГЕРБ  иска  председателско 

място;  представителят  на БСП,  уточнявайки,  че имат право на двама 

представители, тъй като става дума за Районна избирателна комисия от 

13 члена, претендира секретарско място; представителите на ДПС искат 

или заместник-председателско, или секретарско място; НДСВ предлагат 

госпожа  Богданова  за  заместник-председателско  място; 

представителите  на  Синята  коалиция  нямат  претенции  за  място  в 

ръководството.  Както  тя  докладва,  „Атака”  по  време  на  устните 

консултации не се явяват. 

След това в хода на консултациите представителят на ДПС се 

изказва  и  казва,  че  отстъпва  секретарското  място  и  заявяват  само 

заместник-председателско място. 

Накрая,  на втора страница от протокола, след като областният 

управител закрива всъщност заседанието, в процеса на закриването му 

има  следното  изречение:  „Консултациите  приключиха  със  следното 

споразумение:  председател  госпожа  Миглена  Янакиева  Белчева, 

представител  на  ГЕРБ,  заместник-председател  госпожа  Даниела 

Бакърджиева, представител на ДПС, секретар госпожа Катя Клечкова, 

представител  на  БСП.  Единствено  представителят  на  НДСВ  не  е 

съгласен със заместник-председателското място.

След  извършване  на  всички  законови  действия  консултациите 

бяха  закрити.  Протоколът  и  всички  надлежни  документи  ще  бъдат 

изпратени в ЦИК за назначаване на 26-а РИК – Софийска област.
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След  края  на  преговорите  пристигна  представител  на 

Политическа партия „Атака”. Тяхното предложение за член на РИК е 

Марио Розалинов Пунчев. Не предлагат резервен член.”

След  този  текст  седят  подписите  на  представителите  на 

политическите  партии,  като  представителите  на  Политическа  партия 

ГЕРБ,  Коалиция  за  България,  партия  ДПС  и  Синята  коалиция  са 

подписали  без  изразяване  на  особено  мнение.  Политическа  партия 

НДСВ  след  подписа  има  „оставам  на  особено  мнение  за  заместник-

председателското  място”,  което  е  в  пълен  унисон  с  това,  което  ви 

прочетох като заключение как са приключили консултациите.

Политическа партия „Атака” с представител госпожица Деница 

Гаджева, след подписа си е написала: „Претендираме за секретарското 

място с оглед на юридическо образование на нашия кандидат”. Това е 

текст в протокола.

По  мой  спомен  кандидатът  на  „Атака”  беше  секретар  на 

Районната  избирателна  комисия  при  националния  референдум,  но 

честно казано не съм правила справка. Казвам го по спомен.

ИВАНКА ГРОЗЕВА:  Така е.

АННА  МАНАХОВА:  Мисля,  че  с  този  допълнителен  доклад 

внесох малко повече яснота.

ИВАНКА  ГРОЗЕВА:   Ако   бяхте  изчакали,  аз  също  щях  да 

запозная  комисията,  но  смятам,  че  трябваше  да  отбележа  какво  е 

писменото предложение, което е приложено към папката.

АННА МАНАХОВА:  Това  са  писмени предложения,  които са 

внесени в началото на консултациите, но ние в случая докладваме какво 

се е случило на консултациите. Няма смисъл да обсъждаме като спорни 

места  в  случая  председателското  и  заместник-председателското…  За 

заместник-председателското  има  претенции  от  НДСВ,  а 

председателското  място  е  безспорно.  Секретарското  място  също  е 



154

спорно,  но  не  с  толкова  много  претендиращи,  както  беше  докладът. 

Затова си позволих да го допълня.

ИВАНКА ГРОЗЕВА: Уважаеми колеги, пропуснах да ви кажа, че 

е  присъствал  представител  на  Синята  коалиция  с  пълномощно  от 

представляващите  Синята  коалиция,  подписано  от  Иван  Костов  и  от 

Мартин Димитров. И предложението на Синята коалиция е за член. 

В резултат на доклада Вие какво предлагате, госпожо Манахова? 

Не считате, че има съгласие и следва да гласуваме предложението от 

протокола?

ПРЕД. МАЯ АНДРЕЕВА: Може ли само, колега Манахова,  да 

кажете кои позиции се разместват?

АННА  МАНАХОВА:  Аз  смятам,  че  от  зачетения  протокол  с 

подробности  става  ясно,  че  председателското  място  не  е  спорно,  за 

заместник-председателското място претенции имат Политическа партия 

ДПС и НДСВ, и за секретарското място претенции имат Коалиция за 

България и Политическа партия „Атака”.

ПРЕДС.  МАЯ  АНДРЕЕВА:  А  ДПС  поддържа  заместник-

председател.

АННА  МАНАХОВА:  ДПС,  претендирайки  за  заместник-

председател отстъпва секретарското място на Коалиция за България с 

ясно изразена воля в този смисъл в протокола.

ПРЕДС.  МАЯ  АНДРЕЕВА:  Какво  предложение  правите  в 

момента,  за  да  зная  какво  да  подложа  на  обсъждане  и  гласуване?

ИВАНКА ГРОЗЕВА:  В такъв случая да пристъпим към гласуване по 

позиции.  След  като  комисията  счита,  че  няма  проблеми  за 

председателското  място,  да  пристъпим  към  гласуване  позицията 

заместник-председател,  за  който  има  две  предложения,  а  именно 

Политическа  партия  ДПС  и  НДСВ,  и  за  позицията  секретар,  където 

също има две предложения – Политическа партия „Атака” и Коалиция 

за България.
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ПРЕДС. МАЯ АНДРЕЕВА: По позиция заместник-председател 

коя кандидатура да подложа първо на гласуване?

ИВАНКА  ГРОЗЕВА:  Даниела  Стоянова  Бакърджиева  е  с 

образование „Финанси” и е представител на Политическа партия ДПС.

ПРЕДС.  МАЯ  АНДРЕЕВА:  Първо  тя  ще  бъде  поставена  на 

гласуване.

Колега Сидерова, имате думата. Заповядайте.

РУМЯНА СИДЕРОВА:  Аз предлагам преди да пристъпим към 

гласуване, като нямам нищо против да се гласува позиция по позиция, 

това  е  било  постоянното  ни  становище  от  началото  на  работата  по 

назначаване на районните избирателни комисии, но аз считам, че като 

назначаваме  съставите  на  комисиите  следва  да  се  съобразяваме  със 

записаното  в  записите,  които  са  в  протоколите.  Колегата  Манахова 

беше  достатъчно  коректна  да  докладва,  че  протоколът  е  завършил  с 

един запис за съгласие, изрично посочено. Като е посочено, че спорът, 

според  преговарящите,  е  бил  само  по  отношение  на  заместник-

председателското място.

Лично аз смятам, че няма спор по заместник-председателското 

място,  защото  спазваме  разпоредбите  на  закона,  когато  назначаваме 

съставите на комисиите. И в Изборния кодекс има изричен текст, който 

касае  назначаването  на  ръководствата  на  районните  избирателни 

комисии.  Това  е  ал.  3  на  чл.  28,  която  е  категорична,  че  се  спазва 

съотношението  между  парламентарно  представените  партии  и 

коалиции, което не дава при наличие на спорове възможност НДСВ да 

заема  място  в  ръководството,  след  като  има  предложение  от  други 

парламентарно представени партии.

Нашата позиция като комисия, от която ужким тръгнахме при 

назначаване  съставите  на  комисиите  беше,  че  при  наличие  на 

споразумение ще назначаваме представители на НДСВ в ръководствата, 

но при липсата на споразумение или при липсата на съгласие, както се 
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твърди,  ние  не  можем да  предпочетем представителя  на  НДСВ пред 

предложението на парламентарно представена партия, каквато е ДПС. И 

лично аз считам, че съставът на ръководството следва да бъде в състав: 

председател  от  ГЕРБ,  заместник-председател  от  ДПС,  секретар  от 

Коалиция за България.

Позовавам се на това, че няма спор за секретарското място, освен 

на записа в протокола, който е подписан от представителя на „Атака”, 

така и на записа в протокола,  че представителят на „Атака”,  макар и 

дошъл  със  закъснение,  прави  предложение  устно,  само  за  член  на 

комисията.

Току-що на няколко пъти гласувахме и отказахме да  приемем 

предложение  на  Политическа  партия  ДПС  под  предлог,  че  то  е 

направено след приключване на консултациите.

Що  се  касае  за  писменото  предложение,  то  не  е  отразено  в 

протокола  от  консултациите,  а  е  представено  след  подписване  на 

протокола,  поради което считам,  че не следва да бъде отчитано това 

предложение и  поддържам направеното  преди малко предложение  за 

състав на ръководството на 26-а РИК.

ПРЕДС.  МАЯ  АНДРЕЕВА:  Има  думата  колегата  Владимир 

Христов.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: При цялото ми уважение към колегата 

Сидерова,  това,  което  тя  сподели като мнение,  няма нищо общо със 

записа в протокола, нито има нещо общо с нашите принципни решения 

от вчерашния ден.

Първо,  тълкуването  на  текста  на  чл.  28  видимо  имахме 

разногласие  вчера  и  принципно  се  възприе  тезата,  че  Политическа 

партия НДСВ може да заема ръководни места. Това, първо.

След това вчера съвсем принципно изяснихме, че консултациите 

приключват с полагането на подпис в протокола. Видно от записа на 

протокола – това, което колегата Манахова докладва, аз съм сигурен, че 
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много добре съм го разбрал и видимо от последното изречение в него на 

тези  консултации,  макар  и  в  края  им,  е  присъствал  представител  на 

Политическа партия „Атака”. Видимо от подписа, който е положил в 

протокола, той не е изразил съгласие спрямо останалите, а изрично е 

поискал позицията на секретар на комисията. Поради което, дори да се 

възприеме,  че  Политическа  партия  НДСВ  няма  право  да  изразява 

несъгласие, то несъгласие по отношение на позицията секретар има.

С  оглед  на  изтъкнатото  от  мен  има  спор  и  по  отношение  на 

позицията заместник-председател точно така, както беше докладвано от 

колегата Манахова.

ПРЕДС. МАЯ АНДРЕЕВА: Заповядайте, колега Манахова.

АННА МАНАХОВА: Аз исках да уточня. Част от уточнението, 

което исках да направя, го направи господин Владимир Христов.

По  отношение  на  изказването  на  госпожа  Сидерова  –  да,  аз 

зачетох  текста  дословно.  Наистина  се  свършва  с  изречение,  че  има 

постигнато  съгласие,  но  с  единственото  изключение,  че  НДСВ  имат 

претенция  към  заместник-председателското  място.  Тоест,  всички 

останали  имат  съгласие  по  отношение  на  трите  позиции,  но  НДСВ 

продължава  да  поддържа  искането  си  за  заместник-председателското 

място. И съвсем коректно е да кажа, че те са си го поддържали както 

при приключването на консултациите, което очевидно се е случило в 

единия ден, и сутринта на следващия ден, когато е дооформен, когато 

вероятно се е появил представителят на „Атака”, но преди полагането 

на подписи, когато всички хора са били там отново.

Особеното мнение както на НДСВ, така и на „Атака” е вписано 

при самите подписи с изречение. Трябва да бъдем коректни. Случаят е 

съвсем различен от предните, които бяха докладвани.

ПРЕДС.  МАЯ  АНДРЕЕВА:  Колегата  Грозева  имаше 

предложение  да  бъде  подложено  на  гласуване  предложението  за 
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заместник-председател да бъде назначен предложената от Политическа 

партия ДПС Бакърджиева.

ИВАНКА  ГРОЗЕВА:   Аз  предложих  да  гласуваме 

предложенията  по  позиции.  И  като  начало  започваме  с  първия 

предложен – Даниела Стоянова Бакърджиева с образование „Финанси”, 

предложена от Политическа партия ДПС.

ПРЕДС. МАЯ АНДРЕЕВА: И аз това казах. Аз с това започнах, 

че  записах  изрично  Вашето  предложение  пред  ида  дам  думата  на 

колегата  Сидерова,  за  да  зная  какво  да  подлагам  на  гласуване  в 

момента.

Колеги, понеже това е първото по ред предложение, след това 

трябва да подложа на гласуване и предложението на колегата Сидерова, 

защото това е така по реда на постъпването ми.

Подлагам  на  гласуване  предложението  на  колегата  Грозева  за 

заместник-председател  да  бъде  назначена  предложената  от  ДПС 

госпожа Бакърджиева – финансист.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 15, против – 6.

Предложението се приема.

Следващото по ред беше предложението на колегата Сидерова…

ИВАНКА ГРОЗЕВА:  Секретарското място не сме го гласували.

ПРЕДС.  МАЯ  АНДРЕЕВА:   Може  ли,  първо,  колеги  да  ме 

изслушате, и тогава да пристъпим към гласуване на това място, защото 

Вашето  първо  предложение  беше  за  заместник-председател,  току-що 

гласуван, и секретар Коалиция за България като госпожа Сидерова се 

мотивира, че всъщност по тази позиция има съгласие.

Колега Сидерова, поддържате ли предложението си?

РУМЯНА СИДЕРОВА: Аз го поддържам, но преди това имаше 

направено предложение да се гласува по позиции.
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ПРЕДС.  МАЯ АНДРЕЕВА: Понеже то не е  гласувано,  тогава, 

колега,  моля  да  кажете  кое  предложение  да  бъде  подложено  на 

гласуване за секретарското място.

ИВАНКА ГРОЗЕВА:  Спорът за секретарското място е между 

Коалиция за България и „Атака”. Представителят на „Атака” е Марио 

Розалинов Пунчев, който е бил секретар и на Националния референдум 

в  Районната  избирателна  комисия,  и  Екатерина  Драганова  Клечкова-

Димитрова. И двамата са юристи.

Предлагам да гласуваме по поредността, която изчетох.

РУМЯНА  СИДЕРОВА:  Аз  обаче  се  противопоставям  на 

коректността. Имам едно може да ви се види капризно искане, но все 

пак който е участвал в преговорите – първо неговото предложение да 

бъде гласувано. Даже и да ви се стори каприз. Не може да дойдеш след 

преговорите,  да  се  подпишеш  на  вече  готов  протокол,  тогава  да 

направиш предложение и първо твоето предложение да се гласува.

Какво ще се гласува е друг въпрос. Нещата се усещат, но няма 

значение.

ПРЕДС. МАЯ АНДРЕЕВА: Колега Грозева, тъй като и двете с 

колегата  Сидерова  сте  докладчици  за  района,  моля  да  се  уточните 

помежду си и да кажете.

ИВАНКА  ГРОЗЕВА:   Аз  не  възразявам  на  поредността  на 

гласуване. В такъв случай нека да гласуваме поредността на колегата 

Сидерова първо за представителя на Коалиция за България Екатерина 

Драганова Клечкова-Димитрова.

ПРЕДС.  МАЯ  АНДРЕЕВА:  Колеги,  който  е  съгласен  с  така 

направеното  предложение  за  секретар  на  РИК  26  София  област  за 

госпожа Клечкова, юрист, предложена от Коалиция за България, моля 

да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 17, против – 4.

Предложението се приема.
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Моля да изчетете окончателния състав на комисията.

ИВАНКА  ГРОЗЕВА:   Уважаеми  колеги,  предлагам  проект  за 

решение:

„Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 5 във връзка 

с чл. 15, ал. 1 и 3, чл. 16, ал. 2 и 4, чл. 27, ал. 5 и 10 и чл. 28 от Изборния 

кодекс и Решение № 1267-НС от 15 март 2013 г. на ЦИК Централната 

избирателна комисия

Р Е Ш И:

1. НАЗНАЧАВА  Районна  избирателна  комисия  –  Софийска 

област, в състав от 13 членове, както следва:

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Миглена  Богомилова  Янакиева-

Белчева

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ Даниела Стоянова Бакърджиева

СЕКРЕТАР: Екатерина  Драганова  Клечкова-

Димитрова

ЧЛЕНОВЕ: Захаринка Иванова Истаткова

Тодор Георгиев Кайров

Димитър Тодоров Димитров

Стилиян Кирилов Димитров

Силвия Павлова Павлова-Боева

Лазарина Василева Бонева

Велислав Димитров Йотов

Уляна Димитрова Ризова

Лилия Георгиева Богданова

Марио Розалинов Пунчев

2. Районната избирателна комисия встъпва в правомощията си на 

28 март 2013 г. 

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в 3-дневен 

срок от съобщаването му.”
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ПРЕДС.  МАЯ  АНДРЕЕВА:  Колеги,  който  е  съгласен  с 

предложението на колегата Грозева, моля да гласува.

Гласували 20 членове на ЦИК: за – 18, против – 2.

Решението се приема с №2307.

Заповядайте, колега Христов.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Уважаеми колеги, един след друг ще ви 

предложа двата пловдивски района, като ще започна със 17-и, тъй като 

той не е разглеждан. Докладът за 16-и район беше оттеглен вчерашната 

сутрин. 

Затова първо 17-и РИК Пловдив-област.

Уважаеми  колеги,  постъпило  е  предложение  от  областния 

управител с вх. № 105 от 22 март т.г. На консултациите не е постигнато 

съгласие по нито една от ръководните позиции.

За Синята коалиция изрично държа да уточня, че са присъствали 

представители,  упълномощени  от  Съюза  на  демократичните  сили, 

Обединени  земеделци,  Българска  социалдемократическа  партия  и 

Радикалдемократическа  партия  в  България.  Присъствал  е  и  друг 

представител. След малко ще се спра на този въпрос.

Първо ще коментирам ръководния състав.

На  консултациите  са  присъствали  всички,  като  отново 

представителят  на  Политическа  партия  „Атака”  е  закъснял,  но  е 

представил писмено предложение. 

Оформят се следните предложения:

За  председател  –  Дарина  Цвяткова  Тодорова,  предложена  от 

Политическа партия ГЕРБ, с образование юрист.

За  заместник-председател  –  Ваня  Костадинова  Костадинова  от 

Коалиция за България, която е с образование предучилищна педагогика; 

и  Ирина  Христева  Милева,  която  също  е  юрист,  предложение  от 

Политическа партия НДСВ. 
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За секретар е предложен Айтен Сали Селим от ДПС, която също 

е юрист.

Предложението на Политическа партия „Атака”, което е връчено 

в  края  на  консултациите  алтернативно  за  председател,  заместник-

председател и секретар, е за Елена Крумова Сиракова, която е юрист по 

образование.

Колеги, това очертава всяка позиция като спорна:

В позицията председател – Елена Сиракова от „Атака”, юрист и 

Дарина Тодорова от ГЕРБ, юрист.

Заместник-председател  –  Ваня  Костадинова  от  Коалиция  за 

България,  с  „предучилищна педагогика”;  Елена Сиракова от „Атака”, 

юрист, и Ирина Христева Милева от НДСВ, юрист.

И за позицията секретар отново алтернативно – Елена Сиракова 

от „Атака”, юрист и Айтен Сали Салим от ДПС, юрист.

Моето  предложение,  колеги,  е  да  започнем  да  гласуваме  по 

позиции спорните, аз винаги съм го правил, сега ще се възползвам като 

докладчик да го направя,  освен ако няма друго, и да предложа да се 

гласува  за  председателското  място  на  първо  място  Елена  Крумова 

Сиракова от Политическа партия „Атака”. Правя това предложение, тъй 

като Политическа партия „Атака” няма председател дотук никъде във 

всичките  двадесет  и  няколко  района.  Ако  не  събере  мнозинство  ще 

направя и следващото предложение.

ПРЕДС. МАЯ АНДРЕЕВА:  Колега Христов, аз имам само един 

въпрос преди да предложа Вашето предложение на гласуване – бихте ли 

ми казали само какво означава „в края е постъпило предложението на 

„Атака”? Това искам да знам. Протоколът подписан ли е от „Атака”?

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Протоколът не е подписан от „Атака”. 

Не мога да кажа защо, нямам представа. Но в него още в изброяването 

кой присъства е написано, че „нямаше упълномощен представител, но 

представиха  предложения  за  член  на  РИК”,  което  означава,  че  то  е 
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представено докато са текли консултациите. Това е още с изброяването 

на присъстващите в началото на протокола. Който иска да се запознае с 

него, ще му го предоставя.

ПРЕДС.  МАЯ  АНДРЕЕВА:   Аз  искам  да  се  запозная  какво 

означава  „липсва упълномощен представител”,  а  има предложение. С 

това искам да се запозная, за да си формирам становището кои позиции 

са  спорни,  защото  това  би  означавало  практически  две  безспорни 

позиции. Наистина бих искала да знам.

От  поставения  от  мен  въпрос  излиза  следното.  Първо,  в 

протокола  се  съдържа  констатация,  че  липсва  спор  по  позиция 

председател  и  позиция  секретар  на  тази  комисия,  а  се  спори  за 

позицията  на  заместник-председател  между  Коалиция  за  България  и 

НДСВ. Това е първото. 

Наистина няма подпис на представител на „Атака”, но поне как 

се установява предложението дали изхожда от легитимен представител 

на „Атака”, защото, първо, в протокола се казва, че няма представител, 

няма  упълномощени,  има  предложение.  Това  предложение  от  кого  е 

подписано?

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Ведно към предложението е приложена 

декларацията  на  предложения  член,  ведно  с  копие  от  дипломата  за 

висше  образование  и  пълномощно.  Тъй  като  предложението  е 

подписано  от  Гален  Монев,  пълномощното  е  в  полза  на  въпросния 

Галенов  от  представляващия  Политическа  партия  „Атака”  Волен 

Николов Сидеров, с което го упълномощава да участва в консултациите 

при областния управител на област Пловдив, да подаде необходимите 

документи и т.н. Приложено е.

Това  е  предложението,  с  което  видно  участниците  в 

консултациите са имали възможност да се запознаят.

ПРЕДС. МАЯ АНДРЕЕВА:  Всъщност протоколът не е подписан 

от  никой с  особено  мнение  –  е  моята  констатация  по отношение  на 
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позицията за председател и секретар. Също по отношение на това, че е 

спорна  единствено  позицията  на  заместник-председател.  Казвате,  че 

това излиза от писменото предложение на „Атака”.

Вашето  предложение  като  докладчик  беше  „Атака”  да  заеме 

мястото на председател.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Да, това е моето предложение.

ПРЕДС. МАЯ АНДРЕЕВА:  Който е съгласен с предложението 

на колегата Христов, моля да гласува.

Гласували 19 членове на ЦИК: за – 9, против – 10.

Налице е отказ.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Тогава предлагам да гласуваме другото 

предложение  –  Дарина  Цвяткова  Тодорова,  също  участник  в  други 

избирателни комисии. Юрист по образование.

ПРЕДС. МАЯ АНДРЕЕВА:  Който е съгласен с предложението 

направено от колегата Христов за председател на РИК 17 Пловдив да 

бъде назначена предложената от ГЕРБ госпожа, юрист.

Гласували 20 членове на ЦИК: за – 15, против – 5.

Предложението се приема. 

ВЛАДИМИР  ХРИСТОВ:  След  това,  колеги,  продължаваме  с 

кандидатурите  за  заместник-председател.  Отново  алтернативното 

предложение  госпожа  Елена  Сиракова,  предложена  от  Политическа 

партия „Атака”, юрист с опит в избирателните комисии.

ПРЕДС. МАЯ АНДРЕЕВА:  Колеги, чухте предложението.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 20 членове на ЦИК: за – 5, против – 15.

Предложението не се приема.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: В този случай продължаваме с госпожа 

Ваня Костадинова Костадинова от Коалиция за България, с образование 

„Предучилищна педагогика”.
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ПРЕДС.  МАЯ  АНДРЕЕВА:   Колеги,  който  е  съгласен  с  това 

предложение, моля да гласува.

Гласували 20 членове на ЦИК: за – 18, против – 2.

Предложението се приема за заместник-председател от Коалиция 

за България.

ВЛАДИМИР  ХРИСТОВ:  В  този  случай  няма  да  докладвам 

кандидатурата на Ирина Христева Милева от НДСВ, юрист, тя ще бъде 

член на комисията.

Предлагам последната спорна позиция – отново алтернативното 

предложение за госпожа Елена Сиракова, юрист с опит в избирателните 

комисии.

ПРЕДС.  МАЯ  АНДРЕЕВА:   Колеги,  който  е  съгласен  с 

направеното предложение, моля да гласува.

Гласували 20 членове на ЦИК: за – 9, против – 11.

Отказ.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ:  В този  случай,  колеги,  ви  предлагам 

предложението за Айтен Сали Салим от ДПС, юрист,  също с опит в 

избирателните комисии.

ПРЕДС. МАЯ АНДРЕЕВА:  Който е съгласен с предложението 

за секретар, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 17, против – 4.

Предложението се приема.

Моля, изчетете окончателния състав.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Уважаеми колеги, предлагам решение:

„Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 5 във връзка 

с чл. 15, ал. 1 и 3, чл. 16, ал. 2 и 4, чл. 27, ал. 5 и 10, чл. 28, § 6, т. 4 от ДР 

на Изборния кодекс и Решение № 2167-НС от 15 март 2013 г. на ЦИК 

Централната избирателна комисия

Р Е Ш И:
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1. НАЗНАЧАВА Районна избирателна комисия № 17 – Пловдив, 

в състав от 17 членове, както следва:

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Дарина Цвяткова Тодорова

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: Ваня Костадинова Костадинова 

СЕКРЕТАР: Айтен Сали Салим

ЧЛЕНОВЕ: Петър Георгиев Касабов

Диана Илиева Дишлиева

Васил Цветанов Стефанов

Мария Костова Димитрова

Красимира Михайлова Кънева

Росица Ангелова Гавазова

Йордан Янкулов Дамбулев

Елена Крумова Сиракова

Ирина Христева Милева 

Ганчо Кръстев Толев

Светозар Колев Славчев

Зафер Джемил Моллаюмер

Семиха Юсеин Яшар

Янко Христов Радунчев

2. Районната избирателна комисия встъпва в правомощията си на 

28 март 2013 г. 

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в 3-дневен 

срок от съобщаването му.”

ПРЕДС. МАЯ АНДРЕЕВА:  Колеги, чухте предложението.

Заповядайте, колега Христов.

ВЛАДИМИР  ХРИСТОВ:  Колеги,  това,  което  исках  да  ви 

докладвам  преди  да  коментираме  окончателния  проект,  е,  че  в 

протокола от проведените консултации е посочено, че са представени 

пълномощни от Съюза на демократичните сили, Обединени земеделци, 
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Социалдемократическа  и  Радикалдемократическа  партия  в  България. 

Обаче,  колеги,  аз  в  преписката  такива  пълномощни  не  открих. 

Напротив,  намерих  съвсем  валидни  пълномощни,  поне  по  моята 

представа,  които  са  издадени  от  Иван  Йорданов  Костов  и  Мартин 

Димитров, като името на присъстващия в консултациите изцяло съвпада 

с едно от упълномощените лица по пълномощното. Това докладвам за 

пълнота на доклада. 

Според  мен  е  допусната  техническа  грешка  при  изписване  на 

протокола от  консултациите и  реших да  го  докладвам за  пълнота на 

преписката.

ПРЕДС. МАЯ АНДРЕЕВА:  Благодаря, колега Христов.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Гласуваме целия състав на 

комисията. Господин Христов го изчете.

Който е съгласен с целия състав на комисията, моля да гласува.

Гласували 20 членове на ЦИК: за – 17, против – 3.

Има решение Район Пловдив 17 с № 2308-НС.

Следващ доклад.

ВЛАДИМИР  ХРИСТОВ:  Уважаеми  колеги,  ще  ви  докладвам 

проекта, който беше оттеглен преди около 24 часа от другия отговорник 

на района – колегата Бойкинов, тъй като там не успяхме да постигнем 

мнозинства, гласувайки по позиции. Това е 16 РИК Пловдив-град. 

Тъй  като  преписката  е  докладвана  във  вчерашния  протокол 

подробно,  не  виждам  смисъл  да  го  правя  отново  с  пълномощни, 

входящи номера и т.н.

Спорните позиции.

Тук отново имаме представяне на предложение от Политическа 

партия „Атака”. Само напомням тази част – писмено предложение. Това 

е записано съответно и в протокола от консултациите, тъй като те са 

били заедно, това се е случило по едно и също време.

Споровете са следните:
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За  председател  –  Деница  Николова  Чингарова  от  ГЕРБ,  и 

Димитър Петков Керин от „Атака”. 

За заместник-председател – Димитър Петков Керин от „Атака”, 

Румен Тодоров Исов от НДСВ.

За секретар – Красимир Николаев Карамфилов от Коалиция за 

България,  Димитрия  Анастасова  Голева  от  ДПС  и  отново  Димитър 

Петков Керин от „Атака”.

Всички  от  предложените  са  юристи,  с  изключение  на 

предложението на Политическа партия „Атака” Димитър Петков Керин, 

който е инженер.

Тъй  като  вчера  започнахме  гласуването  от  председател,  сега 

предлагам  да  сменим  подхода  и  да  започнем  в  обратния  ред  –  от 

секретар. Надявам се това да подпомогне окончателното гласуване на 

комисията.

И започвам наистина от изписаното най-отдолу в проекта, автор 

е колегата Бойкинов, да не ме упрекнете в пристрастие. 

Предлагам  ви  Димитър  Петков  Керин  от  Политическа  партия 

„Атака”  за  секретар,  с  опит  в  избирателните  комисии,  инженер  по 

образование.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Заповядайте,  госпожо 

Сапунджиева.

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: Колеги,  аз  считам,  че  тук  пак  се 

приемат принципите.

Колега  Христов,  извинявайте,  Вие  какво  предлагате?  –  Да 

започнем гласуване от секретарското място. Аз предлагам да вървим по 

ред и да гласуваме председател,  заместник-председател и секретар. И 

последни  да  се  гласуват  предложенията  на  „Атака”,  защото  те  са 

внесени след консултациите.

Аз гласувах вчера „против” това предложение.  Гласувах вчера 

против този принцип. Считах, че всички, които са внесли предложение 
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и след консултациите, трябва да се считат за валидни. Сега ако това се 

промени, означава, че вече безпринципността става тотална.

Затова  предлагам,  ако  се  гласува  по  позиции,  да  се  гласува 

председател, заместник-председател и секретар и да се гласуват първо 

предложенията на тези, които са участвали в преговорите и след това да 

се гласуват предложенията на тези, които са внесени предварително по 

реда на внасянето.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Заповядайте.

ВЛАДИМИР  ХРИСТОВ:  Само  да  обясня.  Те  са  представили, 

госпожо Сапунджиева,  писменото предложение преди консултациите. 

На  консултациите  всички  са  разполагали,  както  и  в  17-и  РИК,  с 

въпросното писмено предложение. Същият е представляващият, същият 

е пакетът документи, само че касаят друго лице и друг район, тъй като 

консултациите  са  провеждани  в  едно  и  също време  на  едно  и  също 

място  между  едни  и  същи  участници.  Така  че  с  това  предложение 

всички участници са разполагали в хода на консултациите.

Аз  казах,  че  не  възразявам  да  започнем  от  председател. 

Предлагам  нестандартен  подход,  тъй  като  тази  преписка  не  събра 

мнозинство по гласуванията. Ако прецените, колеги, не възразявам да 

започнем и от председател.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Госпожа Андреева.

МАЯ  АНДРЕЕВА:  Колега  Христов,  аз  се  надявам,  че  Вие  си 

спомняте проведеното вчера гласуване по отношение на позицията за 

секретар.  Записала  съм  си,  че  е  проведено  гласуване  и  не  е  прието 

предложението на ДПС за секретарско място. Като ДПС продължава да 

спори за заместник-председател.

Има проведено гласуване от вчера по позицията за секретар за 

ДПС. Категорична съм в това. Изрично съм си го записала. Поддържа се 

позицията за заместник-председател. Има такова предложение, колега и 

аз мисля, че даже го записах.



170

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Заповядайте.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Колеги, 3,00 часа е. Явно се целеше 

това да бъдем тотално омаломощени и да започнем да гласуваме.

Имаме да назначаваме още осем районни избирателни комисии. 

От  22,00  ч.  до  3,00  ч.  сме  назначили  десет  районни  избирателни 

комисии. Имаме да назначаваме още осем.

Предлагам  ви  колегите  докладчици  да  предлагат  ръководство: 

председател, заместник-председател и секретар и да ги гласуваме. Няма 

какво да се занимаваме с гласуване по позиции. Така или иначе досега 

повече от гласуванията бяха така.

Целта на сутрешното гласуване е постигната. Дайте да вземем да 

ги назначим, защото аз лично съм тук от 8,00 ч. сутринта, вече 18-и час 

започвам. Не съм адекватна. Казвам ви го. Действително ще се получи 

по-бавно гласуването, ще се забавим, защото аз вече дори не чувам, не 

знам за какво гласувам. Казвам ви го.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА: Имаше едно предложение.

Господин Христов, заповядайте.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Аз не го възприемам, това противоречи 

на моите принципи, които отстоявам от началото на тези назначавания. 

Ако комисията гласува, ще се съобразя с нейното решение.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Който е съгласен да бъдат 

гласувани  ръководствата  в  цялост  на  останалите  комисии,  моля  да 

гласува. Само принципа гласуваме в момента. 

Гласували 20 членове на ЦИК: за – 7, против – 13.

Няма решение по това предложение.

Заповядайте, господин Христов.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Благодаря Ви, госпожо председател.

Нека  да  започнем  от  председателя,  да  не  се  засегне  госпожа 

Сапунджиева,  все  пак  това  е  традиционния  ни  подход.  Явно  моето 

нестандартно виждане няма да проработи.
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Колеги,  предлагам  ви,  с  оглед  гласуването  в  предния  район, 

първо да гласуваме Деница Николова Чингарова, юрист, за председател. 

Предложение на Политическа партия ГЕРБ.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Колеги, който е съгласен с 

председателска позиция предложението на ГЕРБ, моля да гласува.

Гласували 20 членове на ЦИК: за – 14, против – 6.

Има решение, предложението се приема.

Заповядайте.

ВЛАДИМИР  ХРИСТОВ:  За  заместник-председател  предлагам 

Красимир Николаев Карамфилов, юрист от Коалиция за България.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Колеги, предложението е 

за заместник-председател по предложение на Коалиция за България.

Който е съгласен, моля да гласува.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Има ли предложение от Коалиция 

за България?

РУМЯНА СИДЕРОВА: Има.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: За заместник-председател? Защото в 

моята справка пише, че няма.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Извинявайте,  колеги, грешката е моя. 

Извинявам се.

Предлагам Румен Тодоров Исов от НДСВ. 

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Какво  е  другото 

предложение?

ВЛАДИМИР  ХРИСТОВ:  За  секретар  Красимир  Николаев 

Карамфилов - Коалиция за България, Димитър Петков Керин - „Атака”, 

и Димитрия Атанасова Голева - Движението за права и свободи.

РЕПЛИКИ: А за заместник-председател?

ВЛАДИМИР  ХРИСТОВ:  За  заместник-председател  Димитър 

Петков Керин - „Атака”, и Румен Тодоров Исов – НДСВ.



172

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Доколкото  разбирам, 

гласуваме предложението на НДСВ за заместник-председател, като има 

още едно предложение – на „Атака”. Правилно ли съм разбрала?

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Точно така, госпожо председател.

Прощавайте, колеги.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Не разбрах предложенията. Моля да 

бъда извинена. 

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Извинявайте, колеги, може да е от часа.

Обобщавам.

Предложенията  за  заместник-председател  са  две:  Димитър 

Петков Керин - „Атака”, и Румен Исов – НДСВ.

Моето предложение е да започнем гласуването от Румен Исов – 

НДСВ.

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: Има  предложение  и  на  ДПС  за 

заместник-председател. 

Извинявайте,  вчера  колегата  Бойкинов  докладва,  че  има 

предложение и на ДПС за заместник-председател. Аз затова питам.

ВАЛЕНТИН  БОЙКИНОВ:  Не,  няма.  За  секретар  е 

предложението на ДПС.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Може ли само за седми път да кажа: 

Димитър Керин е инженер, Румен Исов е юрист.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Ако  няма  промяна  в 

предложенията, аз ги научих наизуст. Ако има някаква промяна и ако 

нещо не е докладвано, тогава – да. 

Мога  да  ги  обобщя.  За  заместник-председател  има  само  две 

предложения  –  на  НДСВ  и  на  „Атака”.  Трите  предложения  са  за 

секретарското място. Там е и предложението на ДПС.

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: Аз  също  съм  много  уморена,  но 

искам да се провери.
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ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Нямам  нищо  против, 

просто обобщава.

Не знам дали да не гласуваме секретарската позиция, тъй като 

там  е  ясно  какви  са  предложенията,  докато  се  прави  проверка  за 

заместник-председателската. Може ли?

Заповядайте.

ВЛАДИМИР  ХРИСТОВ:  Госпожо  председател,  след 

консултация с колегата Сапунджиева, установихме, че предложението 

на  ПП  ДПС  е  за  секретар,  поради  което  отново  сме  на  двете 

кандидатури за заместник-председател.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Пак  сме  на  изходна 

позиция.

И  отново  гласуваме  заместник-председател  за  НДСВ  срещу 

предложението на „Атака” за заместник-председател.

Който е съгласен заместник-председател да бъде предложеният 

от НДСВ, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 4, против – 17.

Предложението не се приема.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: В този случай, колеги, ви предлагам на 

гласуване  другата  кандидатура за  заместник-председател  на  Димитър 

Керин – инженер, с опит в комисиите.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Който  е  съгласен 

заместник-председател, предложен от „Атака”, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 18, против – 3.

Предложението се приема.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Благодаря, госпожо председател.

Отправяме се към последната позиция – секретар, където спорят 

Коалиция за  България  и  Движението  за  права  и  свободи.  Вече  няма 

други конкурентни кандидатури. И двамата са юристи, и двамата имат 

опит в избирателните комисии.
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Колеги,  аз  искам  да  ви  споделя  нещо  друго  ,че  силно  се 

затруднявам да говоря за пловдивските комисии.  И двете  са с  много 

добър състав, много добре работят. Лично аз не бих могъл да формирам 

лични  предпочитания,  ако  трябва  да  ги  оценявам  като 

професионализъм.

Предлагам  ви,  първо,  на  гласуване  Красимир  Николаев 

Карамфилов от Коалиция за България, който е по-млад от опонента си, 

но има опит.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Гласуваме  секретар  – 

предложение на Коалиция за България.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 16, против – 5.

Предложението се приема.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Ако ми позволите, уважаеми колеги, да 

ви предложа проект за решение с поименен състав на комисията:

„Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 5 във връзка 

с чл. 15, ал. 1 и 3, чл. 16, ал. 2 и 4, чл. 27, ал. 5 и 10, чл. 28, § 6, т. 4 от ДР 

на Изборния кодекс и Решение № 2167-НС от 15 март 2013 г. на ЦИК 

Централната избирателна комисия

Р Е Ш И:

1. НАЗНАЧАВА Районна избирателна комисия № 16 – Пловдив, 

в състав от 17 членове, както следва:

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Деница Николова Чингарова

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: Димитър Петков Керин

СЕКРЕТАР: Красимир Николаев Карамфилов

ЧЛЕНОВЕ: Тодор Димитров Тодоров

Елена Владиславова Кинаева

Николай Тодоров Михалков

Илиян Илиев Радов

Росица Колева Костадинова
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Мария Христова Дюлгерска

Румен Тодоров Исов

Спас Атанасов Шуманов

Димитрия Атанасова Голева

Наум Китанов Китанов

Петър Димов Бояджиев

Тодор Петров Димов

Йонка Николова Делчева

Ивайло Спасов Спасов

2. Районната избирателна комисия встъпва в правомощията си на 

28 март 2013 г. 

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в 3-дневен 

срок от съобщаването му.”

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Колеги,  подлагам  на 

гласуване целия проект за решение за РИК 16 – Пловдив.

Който е съгласен, моля да гласува състава на комисията.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 18, против – 3.

Предложението се приема.

Имаме решение за състав на цялата комисия № 2309-НС.

Господин Бояджийски, заповядайте.

ПАСКАЛ БОЯДЖИЙСКИ:  Да се  прехвърлим от  Пловдив към 

Смолян. 

Предложението е под № 476 от 25 март 2011 г.

Накратко  там  са  проведени  консултациите  при  областния 

управител  на  област  Смолян  и  не  е  постигнато  съгласие  между 

участниците  в  тези  консултации  по  отношение   на  позициите 

заместник-председател и секретар. 

По отношение на  председател е  постигнато съгласие,  а  това  е 

досегашният  председател  на  комисията,  който  е  бил  председател  на 
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Националния  референдум  –  Любомир  Лилянов  Сираков,  адвокат, 

предложен е бил от Политическа партия ГЕРБ. С отлични впечатления 

съм от него от изминалия референдум.

За заместник-председател са останали две предложения: на Иван 

Райков от НДСВ и Александър Кръстев Савов от Синята коалиция. 

За секретар също две предложения: Росица Генчева от Коалиция 

за България и Слави Чаушев от ДПС. Слави Чаушев е юрист, колега с 

опит в комисията от 2011 г. Росица Генчева е икономист-счетоводител, 

висше  образование  „Счетоводна  отчетност”,  мисля,  че  не  е  била  в 

състава на комисията в Смолян 2011 г. (Реплики.)

По  отношение  на  Александър  Савов,  сигурно  колегите  го 

познават, доколкото разбрах сигурно колегите го познават, доколкото 

разбрах  познават  Росица  Генчева,  познават  Слави  Чаушев.  За 

Александър Савов да кажа, че е завършил право, а за Иван Райков, че е 

завършил висшето си образование и е инженер.  Също така той беше 

заместник-председател на комисията и за референдума.

На  консултациите  е  присъствал  представител  на  четирите 

партии,  които  са  били  част  от  Синята  коалиция,  но  предложеният 

Александър Савов не е предложен от тях. Той е предложен от Синята 

коалиция, представлявана от Мартин Димитров и Иван Костов.

По-късно е пристигнало писмо в областната администрация на 

област  Смолян,  което  е  препратено  към  нас,  с  предложение  от 

представител  на  останалите  четири  партии,  което  не  е  на  Синята 

коалиция. 

Поради  практиката,  която  има  в  Централната  избирателна 

комисия по отношение на Синята коалиция, не съм включил в доклада 

си  предложенията  на  тези  четири  партии,  които  не  са  в  състава  на 

Синята коалиция, който ви предлагам да гласуваме е за  председател, 

предложен от ГЕРБ, за заместник-председател Иван  Михайлов Райков, 
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предложен от НДСВ, за секретар Слави Якимов Чаушев, предложен от 

ДПС.

Предлагам проект за решение:

„Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 5 във връзка 

с чл. 15, ал. 1 и 3, чл. 16, ал. 2 и 4, чл. 27, ал. 10 и чл. 28 от Изборния 

кодекс и Решение № 2167-НС от 15 март 2013 г. на ЦИК Централната 

избирателна комисия

Р Е Ш И:

1. НАЗНАЧАВА  Районна  избирателна  комисия  –  Смолян,  в 

състав от 13 членове, както следва:

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Любомир Лилянов Сираков

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ Иван Михайлов Райков

СЕКРЕТАР: Слави Якимов Чаушев

ЧЛЕНОВЕ: Кристиян Николаев Николов

Ангел Николаев Безергянов

Василка Димитрова Гатешка

Юлия Василева Исакова

Симеон Атанасов Велинов

Иван Милков Гавазов

Ахмед Ибраим Таир

Елена Костадинова Илиева

Александър Кръстев Савов

Росица Николова Генчева

2. Районната избирателна комисия встъпва в правомощията си на 

28 март 2013 г. 

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в 3-дневен 

срок от съобщаването му.”

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Заповядайте,  госпожо 

Мусорлиева.
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МАРИЯ МУСОРЛИЕВА: С цялото ми уважение към колегата 

Бояджийски,  наистина  с  цялото  ми  уважение,  ще  кажа  следното. 

Докладът  не  беше  пълен  и  не  беше  конкретизиран  ясно  според 

направените изявления на присъствалите на консултациите.

И  още  нещо,  понеже  с  господин  Бояджийски  последния  път 

бяхме на обучение в Смолян – район, който доста отдавна познавам и 

познавам  всички  хора,  изброени  в  протокола,  господин  Бояджийски 

няма  да  оспори,  не  познаваше  почти  никой,  може  би  изключая 

представителя на ГЕРБ, искам да бъда ясна в доклада си. 

Господин Кръстанов, представителя на Коалиция за България е 

предявил претенция за председателското място за един изключително 

подготвен човек – Иван Гавазов, който е бил в почти всички ОИК-ове 

четири-пет мандата назад.

След това, категорично повтарям пледоарията си от гласуването 

на Общинската избирателна комисия за референдума, когато ясно казах: 

за Смолян политическите сили нямат никакви разногласия помежду си 

относно  това,  че  представителите  на  Коалиция  за  България,  ДПС  и 

всички  останали  са  единни  в  това,  че  хората  от  ГЕРБ  са  горе-долу 

случайни там. Споменава се, ясно е в протокола от консултациите, че 

господин Любомир Сираков не е присъствал в повечето време, когато е 

бил  избран  в  Общинската  избирателна  комисия.  Единственото 

изявление  по  отношение  на  него  е,  че  отсъствието  му  не  е  пречило 

много на работата на комисията. (Оживление) 

Така че предлагам за председател в РИК – Смолян представителя 

на Коалиция за България Иван Гавазов, а след съответните гласувания 

ще направя и следващите си предложения.

Благодаря.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Господин  Бояджийски 

искаше думата.
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ПАСКАЛ  БОЯДЖИЙСКИ:  Само,  за  да  обясня,  колеги,  че  ви 

прочетох предложенията така, както са направени след постигнатото на 

консултациите съгласие, договорка или както искате го разбирайте. Но 

накрая  на  протокола,  без  да  ви  чета  пет  страници  дебати,  както  от 

самото  начало  решихме,  че  няма  смисъл  да  се  четат,  правихме  и 

прекъсване по този въпрос, доколкото си спомням преди няколко часа, 

накрая  е  записано  така:  „След  кратки  дебати  представителите  на 

политическите  партии  постигнаха  консенсусно  съгласие  относно 

направеното предложение за председател на РИК – Смолян от квотата 

на ПП ГЕРБ господин Любомир Лилянов Сираков.”

Не знам аз колко често съм бил в Смолян, но тези хора си живеят 

в Смолян и очевидно го познават. След като са се съгласили той да им е 

председател – добре.

Продължаваме  нататък:  „Не  е  постигнат  консенсус  относно 

избора  на  заместник-председател  и  секретар  на  РИК –  Смолян,  като 

кандидатурите са: за заместник-председател от Синята коалиция и Иван 

Райков от квотата на НДСВ.”

Дотук аз не виждам разлика с това, което докладвах.

„За секретар – Росица Генчева от Коалиция за България и Слави 

Чаушев от квотата на ДПС.”

Аз не възразявам срещу евентуално предложение за гласуване, 

но,  колеги,  това  е  постигнатото  на  консултациите  между 

представителите на политическите сили на място.

Поради тази причина ви предлагам така предложения и изчетен 

от мен състав с позициите да го гласуваме. Ако не събере достатъчно 

мнозинство, ще мислим за друг начин.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Заповядайте,  госпожо 

Мусорлиева.

МАРИЯ  МУСОРЛИЕВА:   Как  решихте  кой  от  предложените 

заместник-председател и секретар Вие специално да назначите?
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ИВАНКА ГРОЗЕВА:  Той предлага.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Господин Бояджийски.

ПАСКАЛ  БОЯДЖИЙСКИ:  Аз  не  назначавам,  госпожо 

Мусорлиева.  Аз  предлагам  на  уважаемите  колеги,  членове  на 

комисията,  да гласуват  за  определен състав.  Ако не гласуват  за  този 

състав, ще предложа друг състав.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Заповядайте,  госпожо 

Мусорлиева.

МАРИЯ  МУСОРЛИЕВА:   Държа  да  се  подложи  също  на 

гласуване предложението ми за председател на РИК за господин Иван 

Милков Гавазов.

ВАЛЕНТИН БОЙКИНОВ: Има съгласие. 

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  Ще ви прочета няколко изявления.

ВАЛЕНТИН БОЙКИНОВ: Четеш първата страница.

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  И първата, и втората. Не зная накрая 

как  са  отразили,  че  има съгласие,  но е  видно от  протокола,  че  няма 

съгласие. 

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Госпожо  Манахова, 

заповядайте.

АННА  МАНАХОВА:  Аз  виждам  във  Вашите  ръце  две 

странички.  Там  ни  цитираха  пет  страници.  Може  би  имате  само 

началото. (Оживление) 

МАРИЯ  МУСОРЛИЕВА:   Не.  Бъдете  сигурни,  че  от  целия 

протокол в началото са уводни думи.  По същество протоколът е на стр. 

4 и 5 и това е съществото на протокола. Ако се запознаете – ще видите. 

Бъдете сигурни, че съм го извадила коректно.

АННА МАНАХОВА: Сигурна ли сте, че имате края? (Смях)

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА:  Абсолютно, госпожо Манахова, имам 

край. И начало, и край имам.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Моля ви!
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Госпожо Сидерова, заповядайте.

РУМЯНА  СИДЕРОВА:  Аз  подкрепям  предложението  на 

госпожа Мусорлиева да се гласува и за трите позиции, както и в тези 

случаи, в които гласувахме позиция по позиция. И считам, че след като 

няма  подписано  споразумение  за  всяка  длъжност,  а  такова  очевидно 

няма… Има ли подписи, колега Бояджийски, за името на председателя и 

от коя политическа сила ще бъде?

ПАСКАЛ БОЯДЖИЙСКИ: Да.

Попитахте  ме  дали  има  подписи?  Има  подписи,  госпожо 

Сидерова. Има подписи на представителя на ГЕРБ господин Мелемов, 

има на Коалиция за България от Димитър Кръстанов,  има на Атанас 

Устабашиев  отново  от  Коалиция  за  България,  на  Станко  Щерев  от 

Коалиция за  България  –  трима са  представителите;  на  ДПС – Салих 

Аршийски. Елате при мен, госпожо Сидерова, да видите оригинала. От 

Синята коалиция също има хора, от НДСВ.

Не  говорим  въобще  за  Синята  коалиция,  която  не  се 

представлява от Иван Костов и Мартин Димитров. Както сме приели 

там – другите, които са представлявани от останалите четири партии, 

считаме,  че  техните  представители  не  са  упълномощени  от  Синята 

коалиция, тъй като единствено упълномощените представители са тези, 

които са упълномощени от Иван Костов и Мартин Димитров.

Никъде  в  протокола,  колеги,  няма  написано  особено  мнение. 

Напротив,  постигнали  са  консенсус  по  отношение  предложението  за 

председател  на  РИК –  Смолян,   от  квотата  на  ПП ГЕРБ.  Това  се  е 

случило на  консултациите.  Така  са  преценили хората,  които са  били 

там,  така  са  се  съгласили.  Казват  ни:  „Не  можем да  се  съгласим да 

постигнем  консенсус  по  отношение  на  заместник-председателя  и  по 

отношение на секретаря”. Това е. 

Докладвах  ви  какви  са  двете  предложения  и  за  заместник-

председател, и за секретар. Целта на нашата комисия на това заседание 
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е  да  назначаваме  районни  избирателни  комисии,  когато  няма 

постигнато  съгласие.  Това  е  вече  трети  пореден  път  –  2011  г., 

Референдум  и  сега,  когато  назначаваме  комисии.  И  когато  е  имало 

съгласие не сме  гласували, защото сме се били разбрали, че хората по 

места си познават най-добре хората, които са предложени за дадената 

позиция.

Поради  тази  причина  аз  си  поддържам  предложението  да  се 

гласува  съставът  на  комисията  с  ръководство  и  членове,  както  ги 

изчетох.

Моля това предложение да бъде подложено на гласуване. 

РУМЯНА СИДЕРОВА: Тъй като преценката не е на партиите и 

те  не  са  подписали  споразумения,  а  това  е  Ваше  предложение, 

предлагам да се гласува позиция по позиция, както беше гласувано и за 

други комисии.

Преди малко някои в залата твърдяха, че някой нарочно изяжда 

време. Аз мисля, че в момента се прави същото, вместо да се пристъпи 

към гласуване.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА: Колеги, има предложение 

да се гласуват ръководствата позиции по позиции.

ВАЛЕНТИН БОЙКИНОВ: Само спорните.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Моля Ви, не си спомням 

някога да сме гласували безспорна позиция. Нямам такъв спомен.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 10, против – 11.

Няма решение по това предложение.

Давам думата на докладчика.

ПАСКАЛ БОЯДЖИЙСКИ: Благодаря.

Предлагам да се гласува съставът така, както го изчетох.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Моля  да  маркирате 

ръководните позиции само по представилите ги политически сили.
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ПАСКАЛ БОЯДЖИЙСКИ:  Ръководните позиции отново:

Председател от ГЕРБ, при съгласие.

Заместник-председател – Райков от НДСВ.

И секретар – Чаушев от ДПС.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Заповядайте,  госпожо 

Мусорлиева.

МАРИЯ  МУСОРЛИЕВА:  Правя  предложение  на  Вашето 

предложение – за секретар Росица Генчева от квотата на Коалиция за 

България. 

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Има две предложения.

Подлагам на гласуване първо предложението на докладчика.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 14, против – 7.

Предложението се приема. Имаме решение за целия състав на 

Районна избирателна комисия – Смолян с № 2310-НС.

Следващ доклад, колеги.

Госпожа Андреева, заповядайте.

МАЯ АНДРЕЕВА: Колеги, при областния управител на област 

Перник на 21 март са проведени консултации за назначаване състава на 

Районна избирателна комисия – Перник, като документите са постъпили 

при нас с вх. 103-НС на 22 март.

Не е постигнато съгласие между участниците в консултациите по 

отношение на ръководните места на комисията.  Ще ви ги докладвам. 

Предложенията са придружени от всички необходими документи, няма 

да  ги  докладвам  изрично.  Съставът  на  комисията  е  13-членен.  Този 

въпрос  не  се  поставя  на  обсъждане.  Той  е  решен  с  решение  на 

Централната избирателна комисия.

Съгласно  писмените  предложения  за  председателското  място 

спорът е между ГЕРБ и Коалиция за България, като предложената от 
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ГЕРБ  Десислава  Захариева  е  юрист,  предложената  от  Коалиция  за 

България Венета Петрова също е юрист.

За заместник-председател спорът от писмените предложения е за 

Ирена  Александрова  Попова,  юрист  от  ГЕРБ,  Коалиция  за  България 

предлага същата Венета Петрова, която е предложена за председател, 

алтернативно я поддържа за заместник-председател. 

Политическа партия Движението за права и свободи претендира 

позицията секретар с писменото си предложение.

Предложението от страна на Синята коалиция е за член.

Има обаче още едно предложение, което е от четирите останали 

парти  и  –  СДС,  Обединени  земеделци,  БСДП  и  РДП,  с  което  се 

претендира за член от състава на комисията.

„Атака” също претендира за член с писменото си предложение.

НДСВ с писменото си предложение също претендира за член от 

състава на комисията.

През  време  на  консултациите  ситуацията  е  следната:  ГЕРБ 

поддържа  предложението  си  за  председател,  Коалиция  за  България 

поддържа предложението си за председател.

За  заместник-председател  през  време  на  консултациите  ГЕРБ 

поддържа  предложението  си.  Коалиция  за  България  –  също.  НДСВ 

обаче предлага предложения първоначално за член Мартин Жлябинов с 

образование „Публична администрация” за заместник-председател.

За  секретар  спорът  е  между  Коалиция  за  България  –  същото 

предложение, то се поддържа навсякъде в алтернатива, и ДПС – Галина 

Никодимова с образование „Български език и литература”.

Извън предложението на НДСВ и ДПС  всички предложения са 

за юристи.

Ще  се  ползвам  от  предложението,  направено  от  колегата 

Сапунджиева,  проектът  е  с  №  499,  за  да  направя  предложение  за 

следния състав на комисията:
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„Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 5 във връзка 

с чл. 15, ал. 1 и 3, чл. 16, ал. 2 и 4, чл. 27, ал. 5 и 10 и чл. 28 и § 6, т 4 от  

ДР на Изборния кодекс и Решение № 2167-НС от 15 март 2013 г.  на 

ЦИК Централната избирателна комисия

Р Е Ш И:

1. НАЗНАЧАВА  Районна  избирателна  комисия  –  Перник,  в 

състав от 13 членове, както следва:

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Денислав Виолинов Захариев

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: Венета Симеонова Петрова

СЕКРЕТАР: Галина Радева Никодимова

ЧЛЕНОВЕ: Ирена Александрова Попова

Надя Димитрова Боянова

Дойко Петров Доев

Ивайло Павлов Павлов

Весела Пламенова Борисова

Станка Йорданова Рударска

Марияна Тодорова Тонева

Теодора Славчева Тодорова

Донка Владова Ваташка

Мартин Маринов Жлябинков

2. Районната избирателна комисия встъпва в правомощията си на 

28 март 2013 г. 

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в 3-дневен 

срок от съобщаването му.”

Госпожо  председател,  моля  да  подложите  на  гласуване 

предложението ми. Изчетох поименен състав и направих предложение 

за целия състав на Районна избирателна комисия – Перник.
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ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА: Колеги, чухте ли доклада 

на  госпожа  Андреева?  Ще я  помоля  за  вас  да  маркира  ръководните 

позиции само по предложилите ги политически сили.

МАЯ АНДРЕЕВА: Председател – ГЕРБ, заместник-председател - 

Коалиция за България, секретар – ДПС.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Колеги, който е съгласен с 

целия състав на комисията при това разпределение на ръководството, 

моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 19, против – 2.

Имаме решение за състав на РИК – Перник с № 2311-НС.

Заповядайте, госпожо Негенцова.

РАЛИЦА НЕГЕНЦОВА: Уважаеми колеги, ще ви върна отново 

към дискусията от 26 март, а именно за Районна избирателна комисия – 

Ловеч. 

Само  ще  припомня,  че  за  председател  беше  безспорно 

представител на ГЕРБ. 

По  отношение  на  заместник-председателските  места  беше 

конкуренцията между ГЕРБ, ДПС и „Атака”, като с гласуване приехме 

за заместник-председател да бъде представителят от  ДПС.

И  препъни  камъка  в  назначаването  на  комисията  беше 

секретарското  място,  където  спорът  е  между  Синята  коалиция  и 

Коалиция за България, като и двамата са хора с опит. Представителят на 

Синята  коалиция  е  бил  и  председател,  и  заместник-председател,  и 

секретар – дългогодишен член. Както и представителката на Коалиция 

за България. 

Представителят на Синята коалиция е юрист, а на Коалиция за 

България е педагог. 

Единственото, което имаме да решаваме, е въпросът със Синята 

коалиция.  Тъй като беше върната преписката,  чакам предложения по 

тези две позиции – Синята коалиция или Коалиция за България?
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Заповядайте, госпожо Маринова.

ГЕРГАНА МАРИНОВА:  Благодаря Ви.

Колеги,  аз  ще  ви  помоля  да  подкрепите  предложението  на 

Синята коалиция за секретар.  Наистина колегата не само е юрист,  не 

само е с дългогодишен опит, но е изключително коректен в работата си. 

Мисля,  че  ще  е  изключително  полезен  на  тази  Районна  избирателна 

комисия. Още повече, че ще дадем възможност и на Синята коалиция да 

вземе определения й брой места в ръководството, ако тя все още не е 

достигнала този брой от 6 души, които й се полагат. Но най-вече с оглед 

личните качества на колегата ви предлагам да го подкрепим за секретар 

на РИК – Ловеч.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Предложението  е  да 

гласуваме  отделно  позиция  за  секретар  за  представителя  на  Синята 

коалиция.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 19 членове на ЦИК: за – 11, против – 8.

Предложението не се приема.

Госпожо Негенцова, заповядайте.

РАЛИЦА  НЕГЕНЦОВА: При  това  положение  ще  представя 

състав:

Председател – Валентина Стефанова Недялкова – ГЕРБ.

Заместник-председател – Фатме Юсеинова Моллова – ДПС.

Секретар:  Йорданка  Владимирова  Минчева  -  Коалиция  за 

България.

И  членове:  Петър  Цолов  Николов,  Стою  Иванов  Ковачев, 

Младен Минков Близнаков, Анна Борисова Николова, Илица Тодорова 

Петрова,  Даниела  Димитрова  Йотова,  Павлина  Минкова  Комитова, 

Христо Бончев Христов, Кенан Ергинч Терзиев, Матю Ангелов Ганчев.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Колеги,  чухте 

предложението за състав на районната комисия.
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Само предложилите ги политически сили по позиции. 

РАЛИЦА  НЕГЕНЦОВА:  Председател  –  ГЕРБ,  заместник-

председател – ДПС, и секретар - Коалиция за България.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Заповядайте,  госпожо 

Манахова.

АННА  МАНАХОВА:  Извинявайте  много,  не  че  искам  да 

въвеждам  някакъв  възрастов  ценз,  обаче  си  спомням  вчера  като 

докладвахте, така ми се струва или може би си спомням от преди, бихте 

ли казали предложението на Коалиция за България на каква възраст е? 

Защото ми направи доста силно впечатление.

РАЛИЦА  НЕГЕНЦОВА:  Секретарят,  който  се  предлага  от 

Синята  коалиция  е  роден  1960  г.,  докато  кандидатът,  който  е  от 

Коалиция за България е роден 1942 г.

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: Каква  е  тази  възрастова 

дискриминация? Със закон е забранена.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Заповядайте.

САБРИЕ  САПУНДЖИЕВА: Не  стига,  че  един  път  ни  съдиха 

секционните избирателни комисии за дискриминация, дайте сега пък да 

ни съдят тук за полова и възрастова дискриминация.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Заповядайте,  госпожо 

Манахова.

АННА МАНАХОВА: Аз още в началото направих уговорка, че 

не искам да въвеждам възрастов ценз, отделно, че явно съм се объркала, 

защото имах някакъв спомен за нещо доста по-драстично. Идеята ми 

беше съвсем друга. 

Честно  казано,  идеята  ми  беше,  че  работата  на  районните 

избирателни комисии ще бъде изключително усилена в момента.

ИВАНКА ГРОЗЕВА:  А тя е 70-годишна.

АННА МАНАХОВА: Ще бъде затруднена.
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САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Моля,  моля – в ОИК Якоруда 70-

годишната учителка беше най-сериозният член на ОИК.

АННА МАНАХОВА: В никакъв случай не бих искала да обидя 

някой.  Просто  ми  направи  впечатление,  че  става  въпрос  за  усилена 

работа. 

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Госпожа Андреева.

МАЯ АНДРЕЕВА:  Колеги,  хайде  да  видим какво  правим при 

препоръката  по  принцип  на  Кодекса,  че  за  предпочитане  е  да  бъде 

юрист.  Вече  председател  на  РИК  –  Видин,  не  е  юрист.  Сега  поне 

секретарят също да е юрист, колега. 

Предложеният от Синята коалиция кандидат, доколкото разбрах, 

е с юридическо образование. Предложеният от Коалиция за България не 

е с юридическо образование. Това разбрах аз. И не възрастта, а този ваш 

доклад за образованието ще  бъде моят водещ мотив да гласувам. 

РАЛИЦА НЕГЕНЦОВА: Вече  е гласувано.

МАЯ  АНДРЕЕВА:  Разбирам  това,  но  не  е  гласувано  второто 

предложение.  Вие  имате  възможност,  вече  го  направихте  като 

предложение за общо ръководство. Просто казвам, че моят водещ мотив 

в случая е образованието, а не възрастта. 

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Колеги,  чухте 

предложението за състав на комисията с разпределение на ръководните 

позиции.

ВЕНЦИСЛАВ КАРАДЖОВ: Аз благодаря на колегата Андреева, 

защото тя на практика е на моето мнение, когато обсъждахме състава на 

Районна  избирателна  комисия  –  Ямбол.  Точно  това  становище  и 

поддържах,  но  ми  беше  обяснено,  че  не  разбирам  от   работата  на 

районните избирателни комисии и че именно там има нужда от хора с 

математическо  и  друго  образование,  че  там  работата  е  само 

организационна. 
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Така че пак идваме на позицията, че няма принципи и всичко е 

субективно. Съжалявам, че на този етап пак го изказвам, но дотам се 

стига.  Заключенията  са  едни  и  същи  –  безпринципно,  субективно 

назначаване на районните избирателни комисии.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Просто  не  мога  да  се 

въздържа  да  не  взема  думата  –  принцип и  субективен  подход  не  се 

изключват взаимно. Може някой да гласува принципно и пак да има 

субективен подход. Няма само обективни критерии. Стига вече с тази 

безпринципност! Излиза, че никой в тази комисия няма принципи ли? 

Моля Ви се!

Какво е Вашето конкретно предложение?

РУМЯНА  СИДЕРОВА:  Какъв  е  проблемът?  Направена  е 

преценката. 

РАЛИЦА НЕГЕНЦОВА: Дайте да гласуваме колеги, моля ви.

РУМЯНА СИДЕРОВА: Не знам защо се хванахте за един човек.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Госпожо Негенцова, какво 

е Вашето предложение?

РАЛИЦА НЕГЕНЦОВА: Аз прочетох целия поименен състав – 

председател  –  ГЕРБ,  заместник-председател  –  ДПС,  секретар  - 

Коалиция за България.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Който е съгласен, моля да 

гласува.

Гласували 20 членове на ЦИК: за – 10, против – 10.

Няма решение по това предложение.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Заповядайте,  госпожо 

Маринова.

ГЕРГАНА  МАРИНОВА:   Колеги,  да  обясня  защо  гласувах 

„против”.  Не  защото  няма  принципи,  не  защото  няма  критерии,  а 

защото винаги съм смятала,  че  не може да има само един критерий. 

Винаги  критериите  са  комплексни  и  повече  от  един.  В  конкретния 
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случай гласувах „против”, защото смятам, че представителя на Синята 

коалиция  притежава  действително  нужните  качества,  доказан 

професионалист е, като юрист би бил изключително полезен за работата 

на Районна избирателна комисия – Ловеч, а оттам, ако щете, и за нашата 

работа.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Заповядайте. 

Госпожо Андреева, вашето предложение какво беше?

МАЯ  АНДРЕЕВА:  Ръководството  практически  е  ясно.  За 

секретарското място да се възприеме предложението за Младен Минков 

Близнаков. 

Ръководството на комисията да е ГЕРБ, ДПС, Синята коалиция.

РАЛИЦА НЕГЕНЦОВА: И другото както е поименния състав.

Уважаеми колеги,  при това  положение ще ви представя  целия 

състав на комисията:

„Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 5 във връзка 

с чл. 15, ал. 1 и 3, чл. 16, ал. 2 и 4, чл. 27, ал. 5 и 10, чл. 28 и § 6 от ДР на 

Изборния  кодекс  и  Решение  № 2167-НС от  15  март  2013 г.  на  ЦИК 

Централната избирателна комисия

Р Е Ш И:

1. НАЗНАЧАВА Районна избирателна комисия – Ловеч, област 

Ловеч, в състав от 13 членове, както следва:

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Валентина Стефанова Недялкова

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ Фатме Юсеинова Моллова

СЕКРЕТАР: Младен Минков Близнаков

ЧЛЕНОВЕ: Петър Цолов Николов

Ана Борисова Николова

Илица Тодорова Петрова

Даниела Димитрова Йотова

Павлина Минкова Комитова

Йорданка Владимирова Минчева
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Христо Бончев Христов

Кенан Ердинч Терзиев

Стойо Иванов Ковачев

Матю Ангелов Ганчев

2. Районната избирателна комисия встъпва в правомощията си на 

28 март 2013 г. 

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в 3-дневен 

срок от съобщаването му.”

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Подлагам на гласуване целия 

състав  на  комисията  с   разпределението  на  ръководните  позиции,  което 

госпожа Андеева предложи.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 14, против – 7.

Има решение за Районна избирателна комисия – Ловеч с № 2312-НС.

Друг доклад?

Заповядайте, госпожо Андреева.

МАЯ  АНДРЕЕВА:  Колеги,  Районна  избирателна  комисия  – 

Варна. 

С вх. № 94-НС от 22 март при нас са пристигнали документите 

от  областния  управител  на  област  Варна  за  назначаване  състав  на 

комисията. Писмото е придружено с всички необходими документи, в 

това число и протокол от проведени консултации на 20 март.

В  проведените  консултации  не  е  постигнато  съгласие  по 

отношение  на  позициите  за  заместник-председател  и  секретар  на 

комисията. Постигнато е съгласие за председател на комисията да бъде 

назначен Кристиян Веселинов Богоев. Съгласието е пълно.

Протоколът не е подписан с особено мнение.
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Присъствали  са  всички  представители,  които  са  получили 

покана –  Политическа  партия  ГЕРБ,  Коалиция  за  България, 

Политическа партия ДПС, „Атака”, НДСВ и Синята коалиция.

За  заместник-председателското  място  спорът  е  между  Илиян 

Карагьозов от „Атака”, юрист, който е и бивш заместник-председател на 

РИК – Варна за референдума, Коалиция за България – Мария Тодорова, 

също юрист, ДПС - Мюмюне Билялова, медицинска сестра.

По  позицията  секретар  спорът  е  между  ДПС  –  същото 

предложение, и Коалиция за България – същото предложение.

Тоест, Коалиция за България поддържа предложението си Мария 

Тодорова да бъде или заместник-председател, или секретар. Същото е и 

предложението, което се поддържа на консултациите от страна на ДПС 

по отношение на Мюмюне Билялова

Във връзка с това предлагам състав на Районната избирателна 

комисия:

„Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 5 във връзка 

с чл. 15, ал. 1 и 3, чл. 16, ал. 2 и 4, чл. 27, ал. 5 и 10 и чл. 28 от Изборния 

кодекс и Решение № 2167-НС от 15 март 2013 г. на ЦИК Централната 

избирателна комисия

Р Е Ш И:

1. НАЗНАЧАВА Районна избирателна комисия – Варна, в състав 

от 17 членове, както следва:

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Кристиян Веселинов Богоев

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: Илиян Иванов Карагьозов

СЕКРЕТАР: Мюмюне Мехмедова Билялова

ЧЛЕНОВЕ: Калин Светославов Калевски

Десислава Марчева Бонева

Лора Иванова Гоцева

Станислав Божидаров Сотиров

Анна Вълкова Томова
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Велин Марков Жеков

Крум Ламбов Стефанов

Костадин Борисов Бандутов

Владимир Денчев Калудов

Микаела Валентинова Левенова

Тижин Исмаил Гюлер

Орхан Мехмед Мехмед

Минко Тодоров Дочев

Мария Тодорова Тодорова

2. Районната избирателна комисия встъпва в правомощията си на 

28 март 2013 г. 

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в 3-дневен 

срок от съобщаването му.”

Това  е  проектът,  който  внасям  на  Вашето  внимание. 

Съображенията ми са,  че ръководството,  което предлагам, е с опит в 

минали комисии, в това число и тези, които са назначавани от 2011 г. 

насам по прилагането на Изборния кодекс.

Имаме пряко впечатление от работата  на тези членове,  в  това 

число  и  съвместната  им  работа  в  този  състав,  поради  което  моля 

предложението ми да бъде подложено на гласуване.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Само ще помоля после да 

маркирате ръководните позиции.

Госпожа Сидерова иска думата.

РУМЯНА СИДЕРОВА:  Не,  нека  първо  да  каже  за  заместник-

председател и секретар кои предлага.

МАЯ АНДРЕЕВА: Заместник-председател – „Атака”, секретар – 

ДПС. 

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Заповядайте,  госпожо 

Сидерова.
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РУМЯНА СИДЕРОВА: Имам предложение спорните позиции да 

се гласуват една по една. 

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Колеги, който е съгласен с 

това предложение, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 9, против – 12.

Няма решение по направеното предложение.

Заповядайте.

МАЯ  АНДРЕЕВА:  Моля  да  бъде  подложено  на  гласуване 

направеното от мен предложение за състав на РИК – Варна, както беше 

изчетено.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА: Господин Караджов.

ВЕНЦИСЛАВ КАРАДЖОВ: Колеги, все пак аз исках да чуя и 

едно обосновано становище на колегата, който предлага този състав – 

защо го предлага в този вид.  Едното предложение,  което тя прави, е 

лице,  което  е  с  медицинска  професия,  за  секретар  на  Районна 

избирателна комисия.

МАРИЯ МУСОРЛИЕВА: Комисията го направи.

РУМЯНА СИДЕРОВА: Тя прави предложението – избира между 

юристите.

ВЕНЦИСЛАВ КАРАДЖОВ: Тя прави подбор в момента между 

кандидатите  със  спорни  позиции,  като  избира  медицинско  лице  за 

секретар на Районна избирателна комисия – Варна. Досега имахме най-

различни критерии – с инженерно образование, че щял да бъде полезен 

и т.н. Сега имаме лице с медицинско образование, което трябва да бъде 

секретар на районна избирателна комисия, и то не коя да е, а Варна.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Господин Христов.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Аз ще взема думата като отговорник 

също за този район. Искам да ви споделя, че тази комисия работи много 

добре,  което становище колегата Андреева разви.  Абсолютно същият 
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беше ръководният състав за референдума. Изключително близък до това 

беше и ръководният състав за …

РУМЯНА СИДЕРОВА: Стига с този референдум!

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Моля Ви, госпожо Сидерова, аз никога 

не  Ви  прекъсвам.  Просто  обосновавам  предложение,  което  колегата 

Андреева разви. Явно не сте го чули. Аз много внимателно слушах.

Имам преки впечатления и считам, че няма проблем точно с тази 

дама като секретар.  Въпреки това аз подкрепих да гласуваме поотделно 

– позиция по позиция, което предложение не мина.

Поради което подкрепям колегата Андреева с оглед на това, че 

имам същите впечатления като нея от района.

РУМЯНА СИДЕРОВА: Колега, не правете квалификации какво 

съм чула и не съм чула. Чула съм много добре, но правен или някакъв 

друг кадрови довод не чух.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Заповядайте.

ВЛАДИМИР ХРИСТОВ: Благодаря Ви.

Госпожо  Сидерова,  сигурно  за  десети  път  Ви  помолвам  най-

учтиво да не ми четете  морал. И това е последният път,  в който Ви 

моля.

ВЕНЦИСЛАВ КАРАДЖОВ: Колеги, много моля да се държим 

културно, за да не се излагаме пред хората,  които ни гледат.  И няма 

смисъл да си държим морални обяснения един на друг. 

Тук  колегата  Андреева  ни  дължи  обяснение  за  предложения 

състав.  Този състав трябва да бъде обяснен на членовете, за да могат да 

вземат решение. Тук ни се предлага за Районна избирателна комисия – 

Варна,  която  ще  трябва  да  обслужва  значителен  брой  секционни 

избирателни  комисии  лице  с  медицинска  професия,  без  да  ни  бъде 

обяснено защо по спорните позиции тя е решила именно да предложи 

представителя  на  „Атака”  пред  предложения  в  консултациите 

представител  на  Коалиция  за  България  и  съответно  за  позицията 
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секретар – представителя на Коалиция за България и този, който е от 

ДПС  с  медицинско  образование.  Даже  не  искам  да  обсъждам 

възможностите на единия и на другия кандидат.

МАЯ АНДРЕЕВА: Колега, тъй като ни гледат, не ми дръжте тон!

Второ, тъй като колегата Солакова многократно вдигаше ръка и 

до  момента  комисията  доби  впечатление  за  работата  на  Районната 

избирателна  комисия  в  този  състав,  аз  и  колегата  Христов  сме 

докладчици  за  този  район,  правя  предложение  да  изслушаме  и 

становището на колегата Солакова, тя многократно вдигаше ръка след 

мен, след това да дадем думата и на колегата Маркова,  за да видите 

какво е предложението на докладчиците за района. И хората, които от 

2011 г. ходят всеки път на обучение там. 

Изключая това,  че аз вече близо 8 години живея и работя във 

Варна.

Благодаря ви.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Извинявам  се,  но  аз 

изобщо не я виждам на тази позиция, поради което не съм отчела, че е 

поискала думата.

Заповядайте.

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, аз също отговарям за Варненска 

област, но за съжаление не съм пътувала на обученията от 2011 г. насам. 

Познавам  госпожа  Билялова  и  доколкото  аз  знам,  тя  има  опит  в 

избирателни комисии – и в местни комисии, и за парламентарни избори, 

и  за  президентски  избори.  Аз специално си я  спомням още от  90-те 

години, доколкото тогава също съм отговаряла за Варненска област и 

съм пътувала.  Била  е  и  в  ръководството,  ако  не  ме  лъже паметта,  в 

няколко комисии.

Само това исках да кажа в нейна подкрепа.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Заповядайте.
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ЕЛЕНА МАРКОВА: Колеги,  понеже за този район отговаряме 

четири човека,  искам да ви кажа, че това е единствената комисия от 

този  район,  всъщност  Варненската  и  Шуменската,  с  които  няма 

абсолютно никакъв проблем, независимо дали са местни, президентски, 

парламентарни, в това число и гласуването за Национален референдум.

Аз не зная кой прави някаква статистика на това съотношение за 

процентните ръководни длъжности, но не виждам някакъв проблем. В 

смисъл  това,  че  госпожа  Билялова  е  с  медицинско  образование,  не 

създава  проблем  в  работата  и  в  разпределението  на  функциите  в 

комисията,  независимо  кой  е  председател.  Защото  в  тази  комисия  е 

характерно това, че членовете на комисията са едни и същи. Най-често 

се сменя председателят. 

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Имате ли коментари?

Ако  няма,  подлагам  на  гласуването  на  госпожа  Андреева  за 

целия  състав  на  комисията  с  предложеното  от  нея  разпределение  на 

ръководните позиции. 

Изчерпихме другите възможности чрез гласуване.

Който е съгласен с това предложение, моля да гласува.

Гласували 20 членове на ЦИК: за – 16, против – 4.

Предложението за състав на комисията се приема.

Имаме решение за РИК – Варна № 2313.

Заповядайте.

ВЕНЦИСЛАВ КАРАДЖОВ: Аз искам да кажа,  че това е най-

безпринципното решение за назначаване състав на Районна избирателна 

комисия. Изобщо не беше обосновано и беше предложен избирателно 

един  състав.  Няма  начин  тази  Централната  избирателна  комисия  да 

докаже,  че  е  използвала  някакви  критерии  за  подбор  от  спорните 

позиции.  Почти  всички  позиции  като  секретарско  и  заместник-

председателско място са били спорни. На комисията изобщо не беше 

предоставена възможност да прецени между качествата на кандидатите. 
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Беше направено едно предложение за  разпределение,  което очевидно 

беше договорено и гласувано.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Следващ доклад.

МАЯ АНДРЕЕВА: Районна избирателна комисия – Добрич. 13-

членен състав.

Документите са постъпили с вх. № 99-НС на 22 март. Писмото 

на областния управител е придружено от всички изискуеми документи, 

в това число протокол за консултации от 21 март. 

Не е постигнато съгласие между участниците в консултациите по 

отношение на позициите на заместник-председател и секретар. 

При консултациите председателското място е заето от ГЕРБ. То е 

единствено предложение. Юрист. Лицето е и досегашен председател на 

всички избирателни комисии от 2011 г. насам. 

За заместник-председател спорът е между БСП, ДПС, НДСВ и 

ГЕРБ, както следва:

От Коалиция за България – Мая Димитрова, юрист, за заместник-

председател.

Сениха  Рюстем,  юрист,  предложена  от  ДПС  за  заместник-

председател.

Вела  Георгиева,  „Теория  на  управление  на  образованието”  от 

НДСВ за заместник-председател.

За  секретар  спорът  е  между  БСП,  ДПС  и  „Атака”,  като  за 

секретарското място отново се предлага от ДПС Сениха Рюстем, юрист, 

от  Коалиция  за  България  –  Мая  Димитрова,  юрист,  и  от  „Атака”  – 

Даниел Маринов, юрист.

От  ГЕРБ   предложеният  за  заместник-председател  Ивайло 

Георгиев е с „Мениджмънт”.

Във връзка  с  това,  както казах по позицията  за  председател  – 

Добромир Паунов Добрев, юрист, има съгласие.



200

За заместник-председател предлагам Мая Йорданова Димитрова, 

юрист, Коалиция за България.

За секретар – Семиха Ахмед Рюстем от ДПС, юрист.

Правя предложение за решение:

„Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 5 във връзка 

с чл. 15, ал. 1 и 3, чл. 16, ал. 2 и 4, чл. 27, ал. 5 и 10 и чл. 28 от Изборния 

кодекс и Решение № 2167-НС от 15 март 2013 г. на ЦИК Централната 

избирателна комисия

Р Е Ш И:

1. НАЗНАЧАВА  Районна  избирателна  комисия  –  Добрич,  в 

състав от 13 членове, както следва:

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Добромир Паунов Добрев

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: Мая Йорданова Димитрова

СЕКРЕТАР: Сениха Ахмед Рюстем

ЧЛЕНОВЕ: Димчо Илиев Илиев

Росица Светлозарова Димова

Красимир Георгиев Иванов

Даниела Добрева Димитрова

Горан Панов Панов

Мелекбер Мустафа Абил

Милена Вълчева Желева-Керанова

Ивелина Ганчева Илиева

Вела Атанасова Георгиева

Даниел Георгиев Маринов

2. Районната избирателна комисия встъпва в правомощията си на 

28 март 2013 г. 

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в 3-дневен 

срок от съобщаването му.”
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ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Колеги, чухте доклада на 

госпожа Андреева, чухте разпределението на ръководните позиции.

Който е съгласен със състава на РИК – Добрич, моля да гласува.

Гласували 21 членове на ЦИК: за – 18, против – 2.

Имаме решение за РИК – Добрич № 2314-НС.

Имате думата.

МАЯ АНДРЕЕВА: РИК – Шумен.

Колеги,  документите  при  нас  са  постъпили  с  вх.  №  113  на 

22 март.  Писмото  на  областния  управител  е  придружено  с  всички 

изискуеми  документи,  включително  протокол  за  проведени 

консултации на 20 март. Не е постигнато съгласие между участниците в 

консултациите по отношение на позициите за заместник-председател и 

секретар.

Предложение  за  председател  единствено  е  направила  ГЕРБ  – 

Даниела Симеонова Величкова, юрист. 

За заместник-председател спорът е между Коалиция за България 

и Синята коалиция. 

Спорът за секретарското място е между ДПС и НДСВ. 

За  заместник-председателското  място  Коалиция  за  България 

предлага Ивайло Йорданов – юрист. Синята коалиция предлага Дочко 

Горчев – „Технология на органичните вещества”, инженер.

За  секретарското място спорът е,  както казах,  между НДСВ и 

ДПС. НДСВ предлага Борислав Динев – „Математика и информатика”. 

ДПС предлага Метин Джамбазов – юрист. 

Във  връзка  с  това  правя  следното  предложение  за  състава  на 

РИК – Шумен по спорните позиции.

Дочко Стойчев Гюров – за заместник-председател, предложен от 

Синята коалиция.

За  секретар  предлагам Борислав  Митков Динев,  предложен от 

НДСВ. 
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Правя предложение за гласуване на тези две спорни позиции по 

съображение, че в случая в комисията всички останали са юристи, като 

в крайна сметка би трябвало да има и математици за изчисление, както 

колегата  Караджов  се  мотивира  многократно  до  момента.  Това  е 

тридесетата комисия, която разглеждаме.

Имаме  впечатление  от  работата  на  тази  районна  избирателна 

комисия. Освен това считам, че би следвало да спазваме принципа за 

съотношение  на  парламентарно  представените  партии  и  коалиции, 

който до момента имам наблюдение как изглежда. И затова в крайна 

сметка  считам,  че  предложението  за  заместник-председател  и  за 

секретар  е  подходящо.  Все  пак  става  въпрос  за  математика  и 

информатика. Другото предложение също е за инженер.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Господин Караджов.

ВЕНЦИСЛАВ КАРАДЖОВ: Колеги, ако не беше толкова тъжно, 

щеше  да  е  смешно.  Аз  предлагам  все  пак  колегата  Калинов  за 

председател  на  Централната  избирателна  комисия,  колегата  Емануил 

Христов за секретар на Централната избирателна комисия, тъй като в 

комисията  има  прекалено  много  юристи  и  можем  да  подпомагаме 

работата на тази комисия в този състав. (Оживление) 

Вашите  разсъждения,  колега,  са  равносилни  на  тези  глупави 

разсъждения, които току-що направих. Това може да го направи и едно 

дете в 8-и клас.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Заповядайте.

МАЯ  АНДРЕЕВА:  Колега  Караджов,  първо,  какво  имате 

предвид под това проф. Калинов да не може да бъде председател? Какво 

искате да кажете с това, което казахте преди малко? Колко подходящ би 

бил единият и колко  би бил другият? 

Не си позволявайте да ми квалифицирате изказванията, както си 

позволихте в момента. Защото, пак казвам, недейте да ме предизвиквате 

да отговарям с Вашия тон. Няма да го направя. Не съм на това ниво. 
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ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Госпожа  Сапунджиева 

има думата.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Благодаря Ви, госпожо председател.

Колега  Андреева,  искам  да  Ви  помоля  в  края  на  това  тежко 

заседание,  взимайки  повод  от  Вашите  думи,  че  ще  бъде  спазено 

парламентарното  представителство,  докладвам  –  в  Шуменски 

избирателен район ГЕРБ има двама народни представители, ДПС има 

трима – двама пропорционални и един мажоритарен, и  Коалиция за 

България  има  един.  Поради  което  предлагам  състав  на  Районната 

избирателна  комисия  и  ще  помоля,  госпожо  председател,  да  го 

подложите  на  гласуване,  да  не  си  тръгваме  огорчени  в  края  на 

заседанието,  достатъчно  огорчение  събрахме  тази  нощ  тук, 

председателят  да  бъде  от  Политическа  партия  ГЕРБ,  защото 

Политическа  партия  ГЕРБ  има  най-много  народни  представители  на 

национално ниво. Отчитайки  регионалното представителство,  тя има 

двама  народни  представители  по  пропорционалната  избирателна 

система  там.  Коалиция  за  България  е  втора  политическа  сила  в 

национален  мащаб  и  има  един  народен  представител  в  Шумен, 

предлагам  да  има  заместник-председателското  място,  което  е 

претендирала. И ДПС, която е най-голяма политическа сила в региона с 

мажоритарен  народен  представител,  и  трета  политическа  сила  в 

национален мащаб, да получи секретарското място.

Моля да подложите на гласуване това мое предложение.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Госпожа Негенцова.

РАЛИЦА НЕГЕНЦОВА: Госпожо Андреева, бихте ли повторили 

само Вашето предложение? 

МАЯ АНДРЕЕВА: Председател Даниела Величкова…

РАЛИЦА НЕГЕНЦОВА: Не, искам само политическата сила.
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МАЯ  АНДРЕЕВА:  …ГЕРБ,  единствено  предложение, 

постигнато  съгласие,  обективирано  в  протокола  от  консултациите, 

подписан от всички без особено мнение.

РАЛИЦА НЕГЕНЦОВА: Искам само представителството.

МАЯ АНДРЕЕВА: Заместник-председател - Синята коалиция.

Секретар – НДСВ.

И направих предложението двете спорни позиции да се гласуват 

анблок.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Заповядайте.

РАЛИЦА НЕГЕНЦОВА:  Уважаеми колеги,  неколкократно чух 

предложение  Политическа  партия  НДСВ  да  бъде  в  ръководството. 

Нямам нищо против, изпитвам огромни уважения към тази политическа 

сила, но считам, че разпоредбата на чл. 28, ал. 3 не предвижда партията, 

която не е парламентарно представяна, но има членове в Европейския 

парламент, да има членове в ръководството.

Трябва да ви кажа, че когато бе направено и разпределението на 

парламентарно  представените  партии  от  проф.  Калинов,  те  не  бяха 

включени при разпределението  на  тези  места.  След  това,  когато  ние 

говорим за партиите и коалициите, които имат членове в Европейския 

парламент, съобразно чл. 28, ал. 4, но не са парламентарно представени, 

имат  право на  по един свой  член  в  районната  избирателна  комисия, 

извън броя на членовете по ал. 2.

Затова  считам,  че  не  би  могло,  когато  не  е  постигнато 

споразумение  между  политическите  сили  на  консултациите  при 

областния управител, ние да разпределяме за тях места в ръководството.

Така че аз подкрепям предложението, което беше направено от 

госпожа Сапунджиева и нейната мотивировка. 

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Господин  Христов, 

заповядайте.
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ВЛАДИМИР  ХРИСТОВ:  Уважаеми  колеги,  аз  няма  да  правя 

предложени,  освен  да  гласуваме  позиция  по  позиция,  това  е  моето 

обичайно предложение, но в края на това заседание искам да направя 

едно обобщение по фактите. 

Към  този  момент  от  29  комисии  имаме  следната  ситуация: 

Политическа партия ГЕРБ – 30 места, Коалиция за България – 23 места, 

ДПС  –  22  места,  Синята  коалиция  –  4  места,  НДСВ  –  2  места, 

Политическа партия „Атака” – 6 места.

Няма  да  коментирам  методиката,  която  проф.  Калинов 

разпространи, и цифрите, но това са фактите и аз ви ги споделям, за да 

съобразим последните две гласувания с тези цифри. 

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Имаше две предложения – 

на госпожа Андреева  и на госпожа Сапунджиева.  Ще ги подложа на 

гласуване последователно.

Който е съгласен с предложението на госпожа Андреева, чухте 

разпределението на ръководните позиции, моля да гласува.

Гласували 19 членове на ЦИК: за – 11, против – 8.

Няма решение по това предложение.

Сега  ще  подложа  на  гласуване  предложението  на  госпожа 

Сапунджиева. Чухте разпределението пак за целия състав на комисията.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 19 членове на ЦИК: за – 12, против – 7.

Няма решение по това предложение.

Заповядайте.

МАЯ АНДРЕЕВА: Правя предложение за заместник-председател 

да  остане  предложението  на  Синята  коалиция  със  специалност 

„Математика  и  информатика”,  а  за  секретар  да  бъде  назначен 

предложения от ДПС Метин Хюмиев Джамбазов. 
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ВЛАДИМИР  ХРИСТОВ:  Аз  предложих  да  гласуваме  по 

спорните позиции. Това предложение не беше подложено на гласуване, 

ако не ме лъже паметта.

Аз лично се затруднявам да гласувам в комплект точно в тази 

конфигурация, поради което си държа на предложението за позиции.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Колеги, който е съгласен 

да гласуваме ръководните позиции поотделно, моля да гласува.

Гласували 19 членове на ЦИК: за –6, против – 13.

Предложението не се приема.

Сега  ще  подложа  на  гласуване  предложението  на  госпожа 

Андреева  с  това  съотношение  –  заместник-председател  от  Синята 

коалиция, и секретар, предложен от ДПС.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 19 членове на ЦИК: за – 12, против – 7.

Няма решение по това предложение.

Аз ви предлагам все пак да ги гласуваме по позиции.

Направете предложението, което считате. Така или иначе нямаме 

голям избор.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Мая, казвай ги по партии, моля те.

МАЯ АНДРЕЕВА: Правя предложение за заместник-председател 

да бъде назначен Дочко Горчев от Синята коалиция. 

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Който  е  съгласен  за 

заместник-председател, предложен ни от Синята коалиция, да гласува.

Гласували 19 членове на ЦИК: за – 12, против – 7

Няма решение по това предложение.

Следващото.

Заместник-председател  за  Коалиция  за  България  от  България, 

така ли?

МАЯ АНДРЕЕВА: Да.
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ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Който е съгласен, моля да 

гласува.

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 7, против – 12.

Няма решение по това предложение.

Следващото.

МАЯ АНДРЕЕВА: За секретар, защото това са предложенията, 

практически аз така докладвах, от НДСВ – Борислав Динев.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Гласуваме  позиция 

секретар, предложен от НДСВ.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 19 членове на ЦИК: за – 11, против – 8.

Няма решене по това предложение.

МАЯ АНДРЕЕВА: За секретар – Метин Джамбазов, юрист, ДПС.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА: Който е съгласен, моля да 

гласува.

Гласували 19 членове на ЦИК: за – 16, против – 3.

Има решение. Позицията секретар получава ДПС.

Остава  заместник-председател.  Мястото  за  председател  не  е 

спорно.

МАЯ АНДРЕЕВА: Не. То е единствено въобще предложение.

Спорът  за  заместник-председател,  както  докладвах,  е  между 

Коалиция за България и Синята коалиция. 

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Вашето предложение?

МАЯ  АНДРЕЕВА:  Аз  предложих  първоначално  Синята 

коалиция – Дочко  Горчев, инженер. 

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Който е съгласен, моля да 

гласува.

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 13, против – 6.

Има  решение.  Позицията  заместник-председател  получава 

представителят на Синята коалиция. 
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Целият състав, ако обичате.

МАЯ АНДРЕЕВА: Предлагам решение:

„Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 5 във връзка 

с чл. 15, ал. 1 и 3, чл. 16, ал. 2 и 4, чл. 27, ал. 5 и 10 и чл. 28 от Изборния 

кодекс и Решение № 2167-НС от 15 март 2013 г. на ЦИК Централната 

избирателна комисия

Р Е Ш И:

1. НАЗНАЧАВА  Районна  избирателна  комисия  –  Шумен,  в 

състав от 13 членове, както следва:

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Даниела Симеонова Величкова

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: Дочко Стойчев Гюров

СЕКРЕТАР: Метин Хилмиев Джамбазов

ЧЛЕНОВЕ: Миглена Боянова Арсова

Константин Трендафилов 

Константинов

Стефан Маринов Минков

Тодор Райчев Тодоров

Детелина Красимирова Куртева

Валентина Янкова Велева-

Богданова

Дениз Айнур Джелял

Диян Петров Бойков

Ивайло Добрев Йорданов

Борислав Миткова Динев

2. Районната избирателна комисия встъпва в правомощията си на 

28 март 2013 г. 

Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в 3-дневен 

срок от съобщаването му.”
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ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Колеги,  чухте доклада с 

гласуваните ръководни позиции.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 17 членове на ЦИК: за – 13, против – 4.

Има решение за РИК – Шумен с № 2315-НС.

И последната Районна избирателна комисия.

МАЯ АНДРЕЕВА: Колеги, документите от областния управител 

на област Русе са постъпили при нас с вх. № 142 на 25 март.

Налице  са  всички  изискуеми  документи,  както  и  протокол  за 

проведени консултации от 20 Март. 

По отношение на председателското място има едно-единствено 

предложение и  е  прието със  съгласие,  то  е  за  ГЕРБ – предложеният 

Иван Пенчев Иванов е юрист, досегашен председател и на РИК и ОИК – 

Русе.

За заместник-председател спорът е между Коалиция за България 

– Десислава Дивчева със „Стопанско управление”, Синята коалиция – 

Стефан Бонев – машинен инженер, ДПС – Виолета Петрова, юрист, и 

ГЕРБ – Мирослава Маркова, юрист.

За  секретарското  място  Коалиция  за  България  поддържа 

предложението си за Десислава Дивчева – „Стопанско управление”. 

ДПС поддържа предложението си за Виолета Петрова – юрист.

Във връзка с това колегата Маркова иска думата. Нямам нищо 

против.

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Заповядайте,  госпожо 

Маркова.

ЕЛЕНА  МАРКОВА:  Уважаеми  колеги,  аз,  за  да  ви  улесня, 

защото освен  че  познавам хората  много  отдавна,  както знаете  съм и 

оттам, предложението на Синята коалиция е за господин Стефан Бонев. 

Той  е  машинен  инженер,  но  професионалните  му  занимания  са  с 
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компютрите.  Той  създава  цялата  организация  по  отношение  на 

приемането и на изчисляването на резултата

По отношение на секретаря моето предложение е за Десислава 

Дивчева, която е завършила „Стопанско управление”, но й предстоят в 

момента държавни изпити, за да се дипломира като юрист. Десислава е 

била последователно председател на Районна избирателна комисия, два 

пъти заместник-председател.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Давай партиите.

ЕЛЕНА МАРКОВА: Казах – от БСП. Два пъти е била и секретар. 

Аз познавам Десислава от последните 11 години. Тя сериозно участва в 

работата на комисиите. 

МАЯ АНДРЕЕВА: Колеги, при това положение:

Председател от ГЕРБ.

Заместник-председател  от  Коалиция  за  България  –  Десислава 

Дивчева.

Секретар – Виолета Ангелова Петрова…

ЕЛЕНА  МАРКОВА:  Аз  направих  предложение  за  Синята 

коалиция.

МАЯ  АНДРЕЕВА:  Десислава  Дивчева  казвахте  през  цялото 

време.

ЕЛЕНА МАРКОВА: За секретар казах Десислава Дивчева.

МАЯ  АНДРЕЕВА:  Извинявам  се,  моля  да  Ви  чуя 

предложението.

ЕЛЕНА МАРКОВА: Предложението ми е за председател Иван 

Иванов  –  ГЕРБ,  за  заместник-председател  Стефан  Бонев  -  Синята 

коалиция, за секретар Десислава Дивчева - Коалиция за България.

САБРИЕ САПУНДЖИЕВА: Много станаха на Синята коалиция.

ЕЛЕНА  МАРКОВА:  Шестото  е  това.  Извинявайте,  госпожо 

Сапунджиева, шест ни се полагат, пет имаме до този момент. Всички 

имат повече.
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ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:  Колеги,  чухте 

предложението.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 19 членове на ЦИК: за – 15, против – 4.

Имаме решение за ръководния състав.

Сега, ако обичате да предложите целия състав.

МАЯ АНДРЕЕВА: Предлагам проект за решение:

„Предвид изложеното и на основание чл. 26, ал. 1, т. 5 във връзка 

с чл. 15, ал. 1 и 3, чл. 16, ал. 2 и 4, чл. 27, ал. 5 и 10 и чл. 28 и § 6, т 4 от  

ДР на Изборния кодекс и Решение № 2167-НС от 15 март 2013 г.  на 

ЦИК Централната избирателна комисия

Р Е Ш И:

1. НАЗНАЧАВА Районна избирателна комисия – Русе, в състав 

от 13 членове, както следва:

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Иван Пенчев Иванов

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: Стефан Димов Бонев

СЕКРЕТАР: Десислава Петрова Дивчева

ЧЛЕНОВЕ: Соня Кънчева Станчева

Наталия Георгиева Кръстева

Йордан Венелинов Димитров

Надежда Иванова Енчева

Боряна Милова Рускова-Салимова

Севил Веждетова Караманова

Светла Костадинова Иванова

Роберт Ованев Калустян

Мирослава Иеремиева Маркова

Виолета Ангелова Петрова

2. Районната избирателна комисия встъпва в правомощията си на 

28 март 2013 г. 
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Решението  подлежи  на  обжалване  пред  Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в 3-дневен 

срок от съобщаването му.”

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Благодаря Ви.

Колеги,  гласуваме  целия  състав  на  комисията  с  ръководните, 

вече гласувани от нас разпределени позиции.

Който е съгласен, моля да гласува.

Гласували 19 членове на ЦИК: за – 15, против – 4.

Имаме решение за РИК – Русе № 2316-НС.

Заповядайте.

ВЛАДИМИР  ХРИСТОВ:  Уважаеми  колеги,  особеното  ми 

мнение ще бъде и обобщение на това заседание.

Първо,  искам да  кажа,  че  гласувах  „за”,  тъй  като  този  състав 

донякъде  донесе  справедливо  разпределение.  Давам  цифрите,  за  да 

обобщим:

Политическа партия  ГЕРБ – 32.

Коалиция за България – 24 ръководни места.

Политическа партия ДПС – 23.

Синята коалиция – 6.

Политическа партия НДСВ – 2.

Политическа партия „Атака” – 6.

Преди малко не си позволих извод, но сега ще си го позволя. Аз 

умишлено избягвах да говоря за принципи по време на заседанието, за 

да не го утежнявам, но с две изречения ще маркирам.

Колеги,  ние съблюдавахме видимо някакви принципи,  обаче у 

мен остава един проблем, една горчилка. От близо 20-те места, които 

Политическа партия ГЕРБ преразпредели, се оказа, че над 70% от тях 

отиват  у  един  участник  в  консултациите,  едно  оправомощено  лице, 

двама не получават нищо, един получава точно толкова, колкото може 
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да получи. И разликата между втората и третата партия, която очаквах 

да са поне шест ръководни места, е едно. 

Изводът  ми  е,  че  каквито  и  принципи  да  сме  съблюдавали 

крайният резултат е несправедлив. 

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Все пак трябва да отчетем, 

че работим в рамките на тази законова уредба,  която не ни дава чак 

толкова много възможности. 

Заповядайте, госпожо Андреева.

МАЯ  АНДРЕЕВА:  Колеги,  първо,  аз  благодаря  на  колегата 

Христов за направеното обобщение.

Тъй  като  през  цялото  време  се  опитвах  да  се  въздържам  от 

различни изказвания по отношение на безпринципност на колегите тук, 

знаете  много добре коя част  визирам,  всъщност искам само да  кажа 

следното  нещо  –  имахте  голямото  притеснение  от  това  как  ще  се 

гласува в тази комисия, дали комисиите ще са с еднородно ръководство 

и т.н., вадихте различни мотиви. 

От една страна се заявяваше в залата, че когато се назначават с 

гласуване  членове  на  ръководни  постове,  всъщност  се  назначават  на 

места, където съответната партия не е представена. И тази позиция се 

отстояваше през времето почти на 31 комисии в последните два дни.

Същевременно  обаче  тази  позиция,  заявена  тук,  в  зала,  не 

кореспондираше по никакъв начин със заявената позиция през време на 

консултациите, а именно: ние сме еди-коя си по ред политическа сила, 

същевременно  имаме  еди-колко  си  депутати  въобще  на  национално 

ниво,  същевременно  обаче  пък  правим  предложение  за  ръководен 

състав.

Аз  благодаря  на  колегите,  които  гласуваха  принципно  и 

благодарение на които има комисии в този състав. И това, което току-

що казах, всеки от нас може много добре да разбере за кого се отнася.
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А това аз  как съм се държала и т.н.  се доказва от доклада на 

колегата Христов. Така че много ви благодаря на всички, благодарение 

на които има комисии и се спази кодексът,  колкото беше възможно, 

защото пък Централната избирателна комисия, според мен, действа в 

условията на обвързана компетентност при назначаване на ръководните 

членове на комисиите, съобразно направените от партиите и коалициите 

предложения. 

ПРЕДС.  КРАСИМИРА  МЕДАРОВА:   Колеги,  благодаря  на 

всички.

Само ще помоля да определим съвместно часа на днешното вече 

заседание,  за  да  може хем да  успеете  да  се  възстановите,  и  все  пак 

имаме някаква работа, която да свършим. Разбира се преди след обяда 

не си и помислям, че мога да го насроча. Просто да обсъдим дали 15,30 

е  прекалено  ранен  час  за  вас.  Защото,  насрочвайки  го  и  прекалено 

късно, рискуваме пак да изпаднем в същата ситуация.

Имаме  няколко  проекта,  те  са  свързани  с  протоколите,  с 

ксерокопията. 

СИЛВА ДЮКЕНДЖИЕВА: Нека да е от 15,00 часа.

ПРЕДС. КРАСИМИРА МЕДАРОВА:  Може и в 15,00 ч. Аз не 

възразявам. На Ваше разположение съм.

Заповядайте, госпожо Маркова. След това ще уточним часа.

ЕЛЕНА МАРКОВА: Уважаеми колеги, аз съзнавам много добре, 

че  е  5,00  ч.  сутринта,  но  също  така  искам  групата,  която  беше 

определена с решение на Централната избирателна комисия във връзка 

с  конкурса,  ще  помоля  да  събере  сили  и  да  бъде  тук  в  13,00 часа. 

Всички, които се интересуват от заявленията, които ще бъдат активни 

още в 11,00 ч.  сутринта,  ще ви помоля между 11,30 и 12,00 ч.  който 

може да бъде тук. Това са заявленията по чл. 44, ал. 2 за гласуване в 

чужбина.

ПРЕДС. КРАСИМИРА
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МЕДАРОВА: Само едно уточнение. Официалното потвърждение 

е,  че  те  ще  бъдат  активни  в  14,00  часа.  И  това  е  писменото  ни 

потвърждение. За по-ранен час нямаме официално потвърждение. Така 

беше съобщено и на демонстрацията.

Нека да спазваме това правило – за 14,00 часа е. Ние гласувахме 

едно  решение,  потвърдихме,  така  че  няма  нужда  от  допълнителна 

валидация. 

Следващо заседание на комисията е на 28 март от 15,00 часа.

Приятна почивка. 

(Закрито в 5,15 ч. на 28.03.2013 г.)

ПРЕДСЕДАТЕЛ:

Красимира Медарова

СЕКРЕТАР:

Севинч Солакова

Стенограф:

Нина Иванова
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